


សំណួរ និងចម្លើយ ហេព្រើរ ផ្នែកទី III

 ...បានមកទីនេះម្តងទៀតនៅក្នុងរោងឧបោសថ ដូចការរំពឹងទុកក្នុងការប្រកបដ៏អស្ចារ្យនេះ និងការថ្វាយបង្គំព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបានផ្តល់ឱ្យយើងដោយឥតគិតថ្លៃ។ ហើយយើង...ស្រឡាញ់ពេញចិត្តចូលរួមជាមួយពរជ័យនេះ។

554 ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែជឿទុកចិត្តថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់យើងនៅយប់នេះដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅព្រឹកនេះ ជាមួយសារពេលព្រឹក។ ហើយខ្ញុំទើបតែបាននិយាយជាមួយអ្នកជិតខាងរបស់ខ្ញុំគឺលោកស្រី រូដ មួយសន្ទុះមុន ហើយពួកយើងកំពុងពិភាក្សាគ្នា ហើយលោក រូដនិងពួកគេ។ ហើយខ្ញុំជឿថា នោះគឺជាការអធិប្បាយដ៏ល្អបំផុតរបស់បងប្រុស នៅលើក្នុងចំណោមព្រះបន្ទូលល្អៗទាំងអស់ដែលគាត់បានអធិប្បាយ នោះគឺជាការដែលប្រសើរសម្រាប់ខ្ញុំជាអ្នកណាដែលគាត់ធ្លាប់បានអធិប្បាយទៅ។ ខ្ញុំពិតជាភោគសរសើរនិងដឹងគុណចំពោះការអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យនោះ។ ហើយវាផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវទំនុកចិត្ត និងបានកាត់បន្ថយការខ្លាចរបស់ខ្ញុំ។ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តសារភាពការពិត អ្នកដឹងទេ។ ដូច្នេះ អំពីផ្នែកក្លាហាន អ្នកដឹងទេ ហើយថាត្រូវក្លាហាន និងរបៀបដែល...ជាវីឌបាននៅទីនោះ ហើយតើគាត់យ៉ាងម៉េចដែរ...នៅពេលដែលនៅក្នុងការសាកល្បងដ៏ធំនោះ ជំនួសឱ្យការនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹងទៅធ្វើវា ព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់គ្រាន់តែជួយខ្ញុំ” គាត់បានរង់ចាំ ហើយចូលទៅទូលសួរព្រះអម្ចាស់ថាតើត្រូវធ្វើយ៉ាងណា។ គាត់បានយកអេផូដិចុះមក អ្នកដឹងទេ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះចូរក្រោកឈរហើយទូលសួរព្រះថា “តើយើងត្រូវធ្វើអ្វីក្នុងវិបត្តិនេះ?” អូ នោះពិតជាវិធីមាំណាស់។ វាមានវិភាគមិនច្រើនជាងហាងលក់ថ្នាំទាំងអស់ដែលមានក្នុងប្រទេស។ បាទ មែនហើយពិតជាធ្វើបានល្អមែន។

555 ឥឡូវនេះ យប់នេះ យើង—យើងមិនមានបំណងនៅយូរលើសពីពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រទេ ប្រសិនបើយើងអាចធ្វើបានចំពោះសំណួរទាំងនេះ។ ដូច្នេះយើង

—យើងនឹងចូលទៅក្នុងពួកគេ ភ្លាមៗ។ វាជាការបញ្ចប់សំណួរទាំងនេះ ហើយ រាល់ពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមបញ្ចប់សំណួរទាំងនោះ...ឥឡូវនេះ បងស្រី ហាត ធី ខ្ញុំមិនមានន័យដូច្នោះទេ អ្នកដឹងរឿងនោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយថា ឃើញ ទេ ហើយមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំទទួលបានចំណុចរឹងពិតប្រាកដមួយចំនួននៅ ទីនេះពីអ្នកបម្រើព្រះ ហើយពួកគេពិតជាពិបាកឆ្លើយណាស់។ អ្នកដឹងទេ ពួក អ្នកអធិប្បាយទាំងនោះ ពួកគេបង្វិលវាជុំវិញព្រះគម្ពីរ ហើយព្យាយាមស្វែងរក ចម្លើយរបស់ពួកគេមុនពេលដែលពួកគេនឹងសួរអ្នក អ្នកឃើញហើយ។ ហើយ បន្ទាប់មក...ហើយរឿងនេះកំពុងត្រូវបានថតទុក ដោយចុះទៅរដ្ឋហ្សកហ្ស៊ីទៅកាន់ មិត្តរបស់ខ្ញុំដែលជាអ្នកបម្រើព្រះ ជាអ្នកមានប្រាំបីសំណួរធំៗក្នុងព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ ដែលមានភាពចោតខ្លាំង។

556 ហើយឥឡូវនេះ សប្តាហ៍ខាងមុខនេះ សូមកុំភ្លេចនិងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួក យើង។

557 ហើយប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំគ្រាន់បើបន្តិចហើយ នាងក្រោកបានហើយនាងជួយ ធ្វើម្ហូប នៅថ្ងៃនេះ។ មិត្តជាទីស្រឡាញ់របស់យើងមកពីប្រទេសកាណាដា បងប្រុស បងស្រី សុធម៌ន មកលេងជាមួយយើងនៅទីនេះ ហើយយើងប្រាកដជា ពេញចិត្តចំពោះដំណើរទស្សនកិច្ចរបស់ពួកគេ។ ហើយប្រពន្ធខ្ញុំ បានដឹងថាគេមក ហេតុនោះ នាងក្រោកឡើងដើម្បីឱ្យនាងអាចមានការកម្សាន្តនិងការប្រកបរបស់ ពួកគ្រីស្ទានជាទីស្រឡាញ់ទាំងនេះ។ យើងរីករាយដែលមានបងប្រុសប្រុជឌី នៅជាមួយយើងនៅយប់នេះ ហើយនាងបានស្នាក់នៅជាមួយ...នាងនៅទីនេះនៅ ព្រឹកនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថានាងនៅជាមួយ...ទេ ហ្នឹងហើយ នាងនៅជាមួយមេដា ដើម្បី នៅជាមួយនាងពេលយើងចុះមក ព្រោះខ្ញុំដឹងថាយប់នេះនឹងយឺតបន្តិច វាជាកម្មវិ ធីប្រមករូបរួម និងលាងជើង។ ដូច្នោះ យើងសប្បាយចិត្តដែលមានពួកគេ និងភ្ញៀវ មកជាមួយយើង។

558 ឥឡូវនេះ មុននឹងយើងចាប់ផ្តើមព្យាយាមឆ្លើយសំណួរ...ហើយសូមចាំថា ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចខុស អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអះអាងថាត្រូវលើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំធ្វើ នោះទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំព្យាយាមធ្វើឱ្យបានត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែប្រហែលជាខ្ញុំ—ខ្ញុំខុស។ ហើយ —ហើយប្រសិនបើខ្ញុំខុស នោះអ្នកគ្រាន់តែអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំក៏អធិស្ឋាន ទៅព្រះដែរ ព្រោះខ្ញុំមិនចង់ខុស។ ខ្ញុំមិនព្យាយាមឆ្លើយវាទេ គ្រាន់តែ...ឬវិធីដែល

ខ្ញុំឆ្លើយ... ត្បិតអាចមានការរើសអើង ខ្ញុំឆ្លើយពួកគេតាមចំនេះដឹងរបស់ខ្ញុំ ឃើញ ទេ? ហើយប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវកែប្រែគំនិតរបស់ខ្ញុំលើសំណួរក្នុងគម្ពីរ នោះខ្ញុំគិតថា វាគ្រាន់តែជារឿងដែលត្រូវធ្វើ។ យើងគួរតែផ្លាស់ប្តូរនៅពេលណាក៏បាន នៅពេល ដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមានបន្ទូល ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

559 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថាយើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺម្តងទៀតនៅយប់ នេះ ដូចធម្មតា។ ហើយពេលខ្លះអ្នកគ្រាន់តែឆ្ងល់ អ្នកមកដូចជាក្រុមតូចមួយ ដូចនេះ តិចជាង អូ ព្រះវិហារតូចនៅទីនេះ ហើយពេលខ្លះអ្នកមិនឃើញលទ្ធផល ដែលអ្នកចង់ឃើញនោះទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើ អ្នកគ្រាន់តែមកជិតមនុស្ស ប្រហែលពីររយនាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយការប្រជុំធំមួយ ប្រហែលជាអ្នកកំពុងមក កន្លែងណាមួយពីបី ទៅមួយម៉ឺននាក់ អ្នកឃើញទេ ហើយ—ហើយប្រហែលជា ច្រើនទៀត។ ដូច្នេះហើយ អ្នកនឹងឃើញទំហំធំជាងនេះ។ ប៉ុន្តែយប់នេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ឆ្លើយ... ជាការពិតទូរសព្ទរបស់យើងរោទិ៍រាល់ពីរបីនាទីម្តងពេញមួយថ្ងៃនិងមួយ ផ្នែកនៃពេលយប់។

560 តើនេះជាលោកស្រី ផ្លែស៊ីតមែនទេដែលអង្គុយនៅទីនេះ ខ្ញុំកំពុងមើល? ព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ប្អូនស្រី បងស្រី រូដ មានវានៅខាងក្រោយនោះ។ ខ្ញុំយកវា នៅព្រឹកនេះសម្រាប់អ្នក ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចឲ្យវាទៅអ្នកបានទេ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ មិនបានជួបអ្នកនៅព្រឹកនេះទេ ហើយលោកស្រីរូដមានវា។

561 ដូច្នេះដើម្បីឆ្លើយតាមទូរស័ព្ទនិងស្វែងរក—រឿងដ៏អស្ចារ្យដែលត្រូវបាន ធ្វើ។ នារីម្នាក់បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ នាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណ ហាំ ខ្ញុំនៅឯកិច្ចប្រជុំជាក់-លាក់មួយ។ ហើយខ្ញុំបានរងទុក្ខជាមួយនឹង បញ្ហាជាក់-លាក់មួយយ៉ាងយូរមកហើយ។ ហើយ អ្នកដឹងទេ អ្នកគ្រាន់តែ និយាយនៅខាងក្រោយនោះ ហើយគ្រាន់តែ...” បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្ទើរតែ ដួលសន្លប់នៅពេលដែលវានាំជីវិតឱ្យរស់ឡើងវិញ។” ហើយបាននិយាយថា “ហើយខ្ញុំមិនដែលរងទុក្ខតាំងពីពេលនោះមក។”

562 ហើយមាននារីម្នាក់ចូលមកនិយាយ... ខ្ញុំជឿថានាងនៅទីនេះយប់នេះ ឬនាង នឹងបើកឡានពីបេដហូដ ខ្ញុំជឿថា ឬនៅកន្លែងណាមួយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំជឿថា កូនប្រុសរបស់ពួកគេនៅទីនេះ មានបញ្ហាបេះដូង ស្ថិតក្នុងសភាពធ្ងន់ធ្ងរ។ ហើយ គាត់បានអង្គុយនៅទីនេះនៅក្នុងការប្រជុំ ហើយ—ហើយព្រះ អម្ចាស់បានធ្វើការ

ជុំវិញហើយពាល់...បាននិយាយទៅកាន់ក្មេងប្រុសអំពីបញ្ហារបស់គាត់ ហើយគាត់
 មិនអាចលើកដៃរបស់គាត់បានទេ ហើយគាត់បេះដូង ហើយដៃរបស់គាត់កៀប
 ហើយបេះដូងរបស់គាត់បែបនេះ។ ហើយភ្លាមនោះគាត់ក៏បើកទ្វារទៅផ្ទះវិញ
 ដោយមិនដែលមានអ្វីខានតាំងពីនោះមក។ តើស្រ្តីនោះដែលមកពីបេដហូដបាន
 មកទីនេះទេ? តើអ្នកនៅទីនេះទេ ស្រ្តីអើយ? នាងនៅខាងក្រោយ នៅទីនោះ។
 បាទ នាងទើបតែហៅខ្ញុំមួយសន្ទុះមុន។

563 បន្ទាប់មក មានស្រ្តីម្នាក់បានហៅខ្ញុំចុះមកក្រោមនៅអ៊ីរ៉ានរីល។ ហើយនាង
 មិនអាចមកទីនេះបានទេ ព្រោះនាងនៅឆ្ងាយពេក មិនដឹងថាយើងនឹងមានកម្ម
 វិធីវិញពាល់នៅយប់នេះឬទេ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ
 ខ្ញុំបានទៅប្រជុំនៅ អ៊ីរ៉ានរីល។” ហើយបាននិយាយថា “អ្នកមើលទៅក្រោយហ្នឹង
 មនុស្សហើយនិយាយ...ប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំជានរណា ហើយអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ និងអ្វីដែល
 ខ្ញុំបានរងទុក្ខជាមួយ ហើយនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។” ហើយនាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំ
 មានជម្ងឺហឺត ហើយទើបតែត្រូវដុតដោយជំងឺហឺតនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងបន្ទប់
 តាំងពីខ្ញុំនៅតូច។” បាននិយាយថា “វាគឺពីរឆ្នាំមុន ហើយខ្ញុំមិនដែលមានចំណុច
 កន្លែងណាមួយតាំងពីពេលនោះមក។” ឃើញទេ?

564 ហើយសម្រាប់តែអ្នកដែលនៅយប់នេះ មិនបានមកទីនេះនៅព្រឹកនេះ
 ដើម្បីរីករាយនឹងទីបន្ទាល់ ខ្ញុំបានទៅហាងដប់សេន ដោយទិញតុក្កតា កាលពី
 ម្សិលមិញ។ ឥឡូវនេះ វាមិនមែនសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំទេ ឃើញទេ? នោះគឺសម្រាប់
 កូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំ ឃើញ នៅទីនោះ។ ហើយ—ហើយសារ៉ានឹងទៅធ្វើ អ្វីមួយផ្សេង
 នៅថ្ងៃនេះ។ មិត្តរួមសាលាតូចមួយចំនួនរបស់នាងកំពុងមានការជួបជុំគ្នាក្នុង
 ថ្ងៃខួបកំណើតឬអ្វីមួយ។ ហើយនាងបានយកអំណោយរបស់នាងបន្តិច ហើយខ្ញុំ
 បានទិញតុក្កតាកូនក្មេងមួយ ប្រហែលជាយូរណាស់មកហើយ។ ហើយមានស្រ្តី
 ម្នាក់បានដើរទៅទីនោះនិយាយថា “អ្នកចងចាំខ្ញុំទេ?”

565 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំអត់ចាំទេ។”

566 ហើយមកដើម្បីរីករាយនឹកថា វាគឺជាសាច់ញាតិរបស់បងប្រុស នេរីលនៅទីនេះ
 នោះប្រហែលជា...នៅពេលដែលខ្ញុំនៅតាមផ្លូវទៅប្រទេសស៊ុយអែត ពួកគេ...
 នាងចូលមកទីនេះ មានក្មេងប្រុសម្នាក់ជិះលើទេះរុញ ដូចជាអឌ្ឍិតតូចនៅទីនោះ
 ហើយក្មេងតូចនោះមានជំងឺមហារីក វាលូតលាស់សាហាវនៅលើខ្នងក្បាល។

ហើយក្បាលតូចរបស់គាត់ក៏ធ្លាក់ចុះដែរ...ហើយគ្រូពេទ្យបានទុកពេលឱ្យគាត់
រស់នៅបានបីសប្តាហ៍ប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេបានយកវាចេញ ហើយធ្វើវាគវិនិច្ឆ័យ
ឃើញថាវាជា...មហារីក ហើយគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យគាត់បីសប្តាហ៍ដើម្បីរស់នៅ។
ហើយពួកគេត្រូវព្យាបាលគាត់នៅលើកៅអី រួចដាក់គាត់លើកន្ទួល ពេលគាត់ទៅបន្ទប់
ពិនិត្យ រួចក៏នាំគាត់ចុះមកវិញ។ បានទៅអធិស្ឋានឲ្យក្មេងប្រុសនោះ ហើយទូល
សូមព្រះយេស៊ូវឲ្យបានជា។ លុះថ្ងៃបន្ទាប់មក គេយកគាត់ទៅទីនោះ ថា “ខ្ញុំមិន
ចង់បានកៅអីព្យាបាលនោះទេ។”

567 ចូលក្នុងឡានក៏ជិះទៅទីនោះ ហើយគ្រូពេទ្យក៏រុញចេញ ដោយនិយាយថា “ខ្ញុំ
មិនចង់រកគាត់នោះទេ។”

568 រត់ឡើងទៅទីនោះហើយអង្គុយចុះ គ្រូពេទ្យពិនិត្យគាត់ ហើយនិយាយថា
“មែនហើយ” បាននិយាយថា “ជំនួសឱ្យបីសប្តាហ៍ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកមួយរយប្រាំបី
ឆ្នាំគឺថាអ្នកនឹងរស់នៅ។”

569 ហើយកាលពីម្សិលមិញ ម្តាយបានជួបខ្ញុំ។ ហើយនាងប្រហែលជានៅទីនេះ
តាមអ្វីដែលខ្ញុំដឹង នៅយប់នេះ។ ហើយក្មេងតូចនោះបានចេញទៅលេងបាល់ទាត់
ជាយូរជន់ឥឡូវនេះ។ មហារីកលើខ្នងក្បាល ដ៏សាហាវ ហើយវាគ្រាន់តែចាកចេញ
ទៅ...

570 អូ រឿងរាប់ពាន់រឿង ឃើញទេ? ព្រះមិនអាចបរាជ័យបានទេ។ ទ្រង់—ទ្រង់មិន
អាចបរាជ័យឡើយ។

571 បងប្រុសចន តើភ្នែករបស់អ្នកប្រសើរជាងមុនទេ បងប្រុស? គាត់បាន
ជួបឧបទ្វីហេតុ ហើយមានដែកគោលមកវាយចំភ្នែករបស់គាត់។ ហើយយើង
ទាំងអស់គ្នាបានអធិស្ឋានសម្រាប់បងប្រុសចន អូបាណុន ប្អូនប្រុសរបស់យើង
មកពីរដ្ឋល្វិស៊ីយ៉ា ដែលបានជួបឧបទ្វីហេតុដោយដែកគោលដែលបានវាយគាត់ចំ
ភ្នែក។

572 ឥឡូវនេះ សំណួរទាំងនេះគឺ—ជាជម្រកនៃបេះដូងរបស់នរណាម្នាក់ ដែលគេ
អានតាមរយៈបទគម្ពីរ ហើយរកឃើញរបស់ទាំងនេះហើយគេមិនបាន...ហើយ
មិនបានស្តាប់ចិត្តខ្លួនឯងទេ ដូច្នោះគេប្រគល់វាមកទីនេះដើម្បីឲ្យយើងព្យាយាម
ឆ្លើយ។ ហើយអ្នកឃើញនូវអ្វីដែលជាឧបទ្វីហេតុដែលវាធ្វើឱ្យយើងនៅក្នុង

ពីព្រោះ អ្វីដែលអ្នកនិយាយ ពួកគេនឹងបន្តទៅវា។ ដូច្នោះ អ្នកត្រូវប្រាកដថាអ្នកត្រូវ
ប្រាកដ ហើយខ្ញុំ...ត្រូវច្បាស់លាល់តាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ ដូច្នោះ អ្វីដែលត្រូវ
ប្រាកដគឺថាយើងនិយាយត្រូវ សូមឲ្យយើងទូលសូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតឿននេះ
ដើម្បីបកស្រាយរឿងនេះសម្រាប់យើង ខណៈយើងខិនក្បាលចុះ។

573 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ អូ វាជាអភ័យឯកសិទ្ធិណាស់ក្នុងការ
ហៅ “ព្រះបិតា” ចំពោះព្រះអាទិករបង្កើតស្ថានសួគ៌និងផែនដីដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយ
យើងគ្រាន់តែសូមទ្រង់ថាទ្រង់នឹងយកសំណួរទាំងនេះទៅក្នុងការចែទាំផ្ទាល់ខ្លួន
របស់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ពួកគេត្រូវបានប្រគល់មកទីនេះដោយស្មោះត្រង់បំផុត។
ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយវាចេញពីចិត្តរបស់យើង ដែលជាចិត្តស្មោះស្ម័គ្របំផុត
ដើម្បីឆ្លើយតបពួកគេឱ្យល្អបំផុត ដែលយើងអាចធ្វើទៅបាន សូមផ្តល់វា។

574 ហើយសូមឲ្យសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់បានសណ្ឋិតលើយើងម្នាក់ៗ។
ហើយសូមបឱ្យអ្វីដែលបាននិយាយនៅទីនេះនៅយប់នេះ នឹងជួយអ្នកគ្រប់គ្នានៅ
ទីនេះ ហើយពេលដែលយើងចាកចេញបន្ទាប់ពីការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺនិង
ទទួលយកការរួមគ្នាជាដើម តើយើងអាចនិយាយដូចអ្នកដែលមកពីក្រុងអេម៉ាស
ដែរថា “តើចិត្តរបស់យើងមិនឆេះក្នុងខ្លួនយើង ពេលទ្រង់មានបន្ទូលនឹងយើងនៅ
តាមផ្លូវឬទេ?” ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

575 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជាច្រើនដងមកហើយថា ទាំងនេះ
—ទាំងនេះនៅទីនេះ—គឺជានិក្ខេបនៃបំផុតរបស់ខ្ញុំចំពោះពួកគេ ហើយពេលខ្លះ
វាលើកឡើងការពិភាក្សាបន្តិចបន្តួច។ ទីមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំឃើញថាវាជាអ្វីដែលខ្ញុំ
បាននិយាយពីមុន ថាវាត្រូវបានប្រគល់មកវិញម្តងទៀត។ ខ្ញុំនឹងមិន...ចង់អានវា
ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់។

65. ពេលអំបាមនិងអេវ៉ាមានកូននៅអេដែន តើមានមនុស្សផ្សេងទៀតនៅលើ
ផែនដីនៅពេលនោះទេ? នៅក្នុងលោកុប្បត្តិជំពូកទី ៥ និងខទី ១៦ កាអ៊ី
នបានរស់នៅក្នុងទឹកដីណាដហើយបានស្គាល់ប្រពន្ធរបស់គាត់។

576 ឥឡូវនេះ នោះគឺជា—សំណួរដ៏ធំមួយ។ ឥឡូវនេះ យើងត្រូវបានបង្រៀន
នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...ហើយទាំងនេះមានច្រើនដង...ពេលខ្លះយើងមានការ
ធ្វេសប្រហែស...ខ្ញុំធ្លាប់ដាក់លើក្រដាសមួយសន្លឹក ហើយនិយាយថា “សួរ។
ឆ្លើយសំណួរព្រះគម្ពីរណាមួយ។”

577 ហើយមាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង តើនរណាជាភរិយារបស់ភារ្យាណី?”

578 អូ ខ្ញុំនិយាយលេងសើចបន្តិចជាមួយវា ឬអ្វីមួយ ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “អូ នោះជាកូនស្រីរបស់ម្តាយក្មេក” ឬអ្វីមួយដូចនោះ អ្នកដឹង ឬ—ឬ “នាងគឺលោកស្រីភារ្យាណី” ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាចម្លើយនោះទេ។ មាន...

579 នៅទីនោះភារ្យាណីមានប្រពន្ធ ព្រោះព្រះគម្ពីរបានចែងថាគាត់មាន។ ហើយបើភារ្យាណីមានប្រពន្ធ គាត់ត្រូវនាំនាងទៅកន្លែងណាមួយ។ ហើយវានឹងតម្រង់ចូលទៅក្នុងវានៅទីនេះ:

តើមានមនុស្សផ្សេងទៀតនៅលើផែនដីពេលអំជាមនិងអេវ៉ាមានកូននៅក្នុងសួនអេដែនឬទេ?

580 ឥឡូវនេះ បើអ្នកសង្កេតមើល ក្នុងព្រះគម្ពីរ វាកម្រមានកំណត់ត្រាអំពីស្ត្រីដែលកើតមកណាស់។ វាតែងតែជាបុរសដែលជាកូនដែលពួកគេកត់ត្រានៅក្នុងព្រះគម្ពីរមិនមែនស្ត្រីនោះទេ។ កម្រមានគេនិយាយអំពីកំណើតរបស់ក្មេងស្រីក្នុងព្រះគម្ពីរណាស់។ ឬនិយាយត្រង់ទៅ ខ្ញុំមិនដឹងទេព្រោះខ្ញុំអាចនឹកឃើញរឿងមួយភ្លាមៗនៅក្នុងចិត្ត កន្លែងដែលវាធ្លាប់កត់ត្រាកំណើតនៃទារក បាននិយាយថា “ពួកគេបានបង្កើតកូនជាប្រុសជាស្រី។”

581 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរគ្រាន់តែផ្តល់កំណត់ត្រាអំពីកូនបីនាក់ដែលកើតមកតាមអំជាមនិងអេវ៉ាប៉ុណ្ណោះ ហើយនោះគឺភារ្យាណី អេបិល និងសេត។ ឥឡូវនេះ បើទាំងបីនាក់នោះជាបុរស បើគ្មានស្រីណាកើតមក ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលស្ត្រីតែមួយគត់ (អេវ៉ា) បានស្លាប់ ពូជមនុស្សនឹងឈប់មាននៅពេលនោះ ព្រោះគ្មានផ្លូវសម្រាប់ពួកគេ—ដើម្បីវិធីមានណាមួយ...ពូជមនុស្សត្រូវបានបន្ត ព្រោះមិនមានស្រីណានៅសល់ឡើយ។ អេវ៉ានឹងក្លាយជាមនុស្សតែម្នាក់គត់។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញហើយ គេមិនបានកត់ត្រាទេពី—កំណើតនៃទារិកានោះទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដូច្នេះពួកគេត្រូវតែមានក្មេងស្រីដូចគ្នាទៅនឹងក្មេងប្រុស។

582 ឥឡូវនេះ អ្នកនិពន្ធចាស់ ដែលជាអ្នកនិពន្ធបុរាណបំផុតដែលយើងទទួលបានគឺ យ៉ូសែប អះអាងថា ពួកគេមានកូនចិតសិបនាក់ ហើយអំជាមនិងអេវ៉ា អ្នកនិពន្ធចាស់ជាងគេម្នាក់ “កូនចិតសិបនាក់ ហើយពួកគេទាំងពីរនាក់មានកូនជាប្រុសជាស្រី។”

583 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ...ហើយបើកាអ៊ីនទៅស្រុកណាដ...ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ អ្នកកត់សម្គាល់ អ្នកនិពន្ធពិតជាសរសេរបានល្អណាស់នៅទីនេះ។ តើអ្នកបាន កត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលគាត់បានដកស្រង់វាទេ?

នៅសួនអេដែន ពេលពួកគេមានកូននៅសួនច្បារអេដែន...ឥឡូវនេះ មិនមែន នៅក្នុងសួនអេដែនទេ អ្នកនិពន្ធបានដឹងរឿងនោះ។ អ្នកដែលសរសេរ កំណត់ហេតុនៅទីនេះ បាននិយាយថា: ពេលអំជាមនិងអេវ៉ាមានកូននៅអេ ដែន...

584 មិនមែននៅក្នុងសួនអេដែនទេ ព្រោះគេត្រូវគេបណ្តេញចេញពីសួនអេដែន។ ប៉ុន្តែពួកគេនៅក្នុងសួនអេដែន ហើយសួនអេដែននៅខាងកើតក្នុងសួនអេដែន។ ប៉ុន្តែអេដែនគឺដូចជាស្រុកមួយឬ—ឬអ្វី...ឬរដ្ឋមួយ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេគឺជារដ្ឋ មួយផ្សេងទៀតឬស្រុកនៅជាប់នឹងវា។

585 ឥឡូវនេះ មនុស្សតែម្នាក់គត់ដែលកាអ៊ីនអាចមាន ឬរៀបការ ត្រូវតែជាប្អូនស្រី របស់គាត់។ ហ្នឹងហើយ។ ព្រោះមានប្រុសស្រីតែមួយគត់ដែលចេញមក ឃើញ ទេ ហើយគាត់ត្រូវរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះ វាស្របច្បាប់នៅ សម័យនោះ។

586 ហើយអ៊ីសាកបានរៀបការជាមួយបងប្អូនជីដូនមួយឈាមដំបូងរបស់គាត់ គឺ រេបេកា ដែលត្រូវបានតែងតាំងពីព្រះ។ សាវ៉ាជាប្អូនស្រីរបស់អំប្រាហាំ ជាប្អូនស្រី រួមឈាមរបស់គាត់។ មិនមែនដោយម្តាយរបស់គាត់ទេ គឺដោយឪពុករបស់គាត់។ ឃើញទេ ប្អូនស្រីរួមឈាមនោះ—អំប្រាហាំរៀបការ។ ម្តាយផ្សេងគ្នា ប៉ុន្តែឪពុក តែមួយ។

587 ដូច្នេះ អ្នកឃើញថា ការរៀបការនៅក្នុងសាច់ញាតិ មុនពេល—ចរន្តឈាម ត្រូវបានចុះខ្សោយនៅក្នុងពូជមនុស្ស វាស្របច្បាប់និងត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះវា មិនមែនទេ។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់អ្នកនៅថ្ងៃនេះ ហើយ មានកូន ពួកគេប្រហែលជា...មែនហើយ ពួកគេនឹងត្រូវបានខូចទ្រង់ទ្រាយនិង អ្វីផ្សេងៗ។ សូម្បីតែបងប្អូនជីដូនមួយទី១និងទី២ក៏មិនគួររៀបការដែរ ឃើញទេ ព្រោះចរន្តឈាមចុះទាបហើយរត់ចុះទាប។

588 ប៉ុន្តែរឿងតែមួយគត់ដែលកាអ៊ីនអាចធ្វើបាន គឺ រៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់ គាត់។ ហើយនោះជាកន្លែងដែលមានក្មេងៗនៅទីនោះ...គាត់បានប្រពន្ធនៅស្រុក

ណាដហើយស្គាល់នាង ហើយពីទីនោះមក—មានកូន។ ឃើញទេ...

589 ហើយប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ចេញពីជួររបស់កាអ៊ីនមក មានមនុស្សឆ្លាតៗ។ ចេញពីជួររបស់សេតកមមនុស្សសាសនា ខ្ញុំមានន័យថា នេះជា—ដើមទំពាំងបាយជូរនៃសេចក្តីសុចរិត។ នៅទីនោះ អ្នកទាំងពីរនោះបាននាំមកនូវខ្សែបន្ទាត់ដែលយើងកំពុងរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ។

590 ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ថ្ងៃនេះ (គ្រាន់តែបញ្ចប់សំណួរនេះ)៖ ពូជពង្សរបស់កាអ៊ីននៅតែមាន ហើយពូជពង្សរបស់សេតនៅតែមាន។ ពួកគេទាំងពីរចុះមកដូចគ្នា។ កូនរបស់កាអ៊ីននៅទីនេះនៅជេហ្វីសាន់វីលយប់នេះ ហើយកូនរបស់សេតនៅទីនេះជេហ្វីសុនវីលនៅយប់នេះ។ កាលដែលចរន្តឈាមចុះខ្សោយ និងចេញទៅក្រៅ ប៉ុន្តែពូជពង្សនោះនៅតែតោងជាប់។

591 ឥឡូវនេះ មើល។ កូនរបស់កាអ៊ីនគឺតែងតែ...និងមុនពេលការបំផ្លិចបំផ្លាញដោយទឹកជំនន់ ពួកគេជាមនុស្សឆ្លាត៖ ជាអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ ជាអ្នកអប់រំ។ និងអ្នកកាន់សាសនាខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែជាក្រុមដែលត្រូវបានថ្កោលទោស។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មើលចុះ ពួកគេដូចជាកាអ៊ីនដែលជាឪពុករបស់គេ។ កាអ៊ីន គាត់ជាអ្នកកាន់សាសនា។ គាត់បានសង់អាសនៈមួយយ៉ាងស្អាត ហើយបានធ្វើព្រះវិហារដ៏ស្រស់ស្អាតមួយ ហើយព្យាយាមធ្វើឱ្យវាមើលទៅស្អាតជាងបេសកកម្មតូចមួយដែល សេតមាននៅទីនោះ។ តើអ្នកដឹងទេ? គាត់ប្រាកដ...គាត់បានតុបតែងអាសនៈដោយផ្កា ហើយជូសជុលវាឱ្យស្អាត ហើយធ្វើឱ្យវាស្អាត ហើយបានបង្កើតព្រះវិហារដ៏ធំមួយ ដែលធំ ហើយរិតតែធំឡើង ដោយសារគាត់គិតថាគាត់អាចរកការពេញចិត្តពីព្រះដោយការធ្វើដូច្នោះ។

592 អេបិលដើរទៅរកកូនចៀមតូចមួយ រួចចាប់ទាញវាទៅលើអាសនៈ ហើយដាក់លើថ្ម រួចសម្លាប់វាចោល។

593 ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះទ្រង់មានភាពយុត្តិធម៌ បើអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់តម្រូវគឺការថ្វាយបង្គំ កាអ៊ីនបានគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះដោយចិត្តស្មោះដូចអេបិលដែរ។ ពួកគេទាំងពីរមានភាពស្មោះត្រង់។ ពួកគេទាំងពីរនាក់ព្យាយាមស្វែងរកព្រះគុណជាមួយព្រះ។ គ្មានពួកគេណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេដែលមិនស្មោះត្រង់ឡើយ។ ពួកគេទាំងពីរនាក់ ពិតជា អ្នកជឿលើព្រះយេស៊ូវ។ ឥឡូវនេះ នៅទីនោះ វាផ្តល់ឱ្យយើងនូវអ្វីដែលត្រូវគិត។

594 ខ្លះនៅទីនេះយប់នេះខ្ញុំមិនដែលឃើញទេ ជាមនុស្ស ដែលខ្ញុំមិនដែលឃើញ អ្នកពីមុនមក។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវដឹងចំណុចនេះ ហើយរក្សាវាទុកក្នុងចិត្ត។ ឃើញទេ? មិនថាអ្នកកាន់សាសនាបែបណានោះទេ វាមិនមានរឿងមួយដែលត្រូវធ្វើជាមួយវា ទេ។ អ្នកប្រហែលជាវស់នៅក្នុងព្រះវិហារ អ្នកប្រហែលជាមានចិត្តស្មោះត្រង់ ប៉ុន្តែ អ្នកនៅតែវាចាត់បង់! ឃើញទេ?

595 ហើយអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “គ្រូគង្វាលរបស់យើងគឺ ឆ្លាតបំផុត ពួកគេមកតាមរយៈសិក្ខាសាលា ដើម្បីទទួលបានការអប់រំល្អបំផុត។ ពួកគេជាអ្នកទេវវិទូ ពួកគេដឹងទាំងអស់ពី—ទ្រឹស្តីទេវវិទ្យាជាដើម។ ហើយពួកគេ ឆ្លាតវៃ ទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល...ជាជំរើសល្អបំផុតដែលយើងស្គាល់។” ហើយពួកគេនៅតែអាចបាត់បង់! ឃើញទេ?

596 ឥឡូវនេះ កាអ៊ីន នៅជួររបស់គាត់៖ ពួកគេម្នាក់ៗសុទ្ធតែជាអ្នកកាន់សាសនា ខ្លាំងណាស់។ មនុស្សល្បីខ្លាំងណាស់ ហើយពួកគេជាអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ បណ្ឌិត និង អ្នកសាងសង់ ជាកម្មករ និងជាមនុស្សឆ្លាត។ ប៉ុន្តែពូជពង្សទាំងអស់នោះត្រូវបាន បដិសេធ ចាប់តាំងពីកាអ៊ីនរហូតមក។

597 ហើយខាងអេបិលៈ ពួកគេមិនមែនជាអ្នកសាងសង់ ឬជាអ្នកអប់រំ ឬជា មនុស្សឆ្លាតនោះទេ ពួកគេជាអ្នកចិញ្ចឹមចៀម និងកសិករ ដែលមានចិត្តរាបទាប មិនថាតិចឬច្រើន គឺគ្រាន់តែ ដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ។

598 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកណាដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវនោះ គ្មានទោសសោះ ដែលមិនដើរតាមសាច់ឈាមទេគឺដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ។” មនុស្ស ខាងវិញ្ញាណមានព្រលឹងវិញ្ញាណដែលមិនអាចស្តាប់បាន។ ហើយមនុស្សខាង សាច់ឈាមមានបរិយាកាសសាសនានៅជុំវិញគាត់ (ហើយចង់ថ្វាយបង្គំជាដើម) ប៉ុន្តែមានសាច់ឈាម មិនមែនជាអ្នកមិនជឿទេ តែជាអ្នកជឿខាងសាច់ឈាម។ ហើយវាជាប្រភេទដែលត្រូវបានបដិសេធ។

599 ឥឡូវនេះ កាអ៊ីនបានទៅរៀបការប្រពន្ធហើយទៅនៅស្រុកណូដ។ ឥឡូវនេះ វាមិនបាននិយាយថាតើសេតរៀបការជាមួយនរណា ឬអ្នកណាផ្សេងទៀតរៀបការ ទេ។ ហើយអ្វីដែលស្រស់ស្អាតបំផុតនោះគឺការដឹងថា—ថាកាអ៊ីនរៀបការ យើង មានចម្លើយចំពោះវា។ ព្រោះគាត់ត្រូវរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់ឬគាត់...ឬ មាន...

600 នៅលើផែនដីនេះមិនមានស្រ្តីណាទៀតទេ ប៉ុន្តែមានតែនាងអេវ៉ាប៉ូណ្លាវ៉ា។ នាងគឺជាម្តាយនៃជីវិតទាំងអស់។ នោះហើយជាមនុស្សទាំងអស់ដែលកំពុងរស់នៅ នាងជាម្តាយរបស់វា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលនាង...ពាក្យអេវ៉ាមានន័យថា "មាតានៃជីវិត។" ដូច្នេះហើយនាងបានបង្កើតកូនមក។ ហើយកាអ៊ីនបានរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់ គឺជាវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចមើលឃើញពីវា។ ដូច្នេះមានមនុស្សរស់នៅក្នុងថ្ងៃនោះ ពិតប្រាកដ។ ឃើញទេ? អញ្ចឹងហើយ...

នៅពេលណាដែលអ័ជាមនិងអេវ៉ាមានកូននៅសួនអេដែន...ឥឡូវមើល
នោះជាសំណួរ: ពេលពួកគេមានកូននៅសួនច្បារអេដែន តើមានមនុស្សផ្សេងទៀតនៅលើផែនដីនៅពេលនេះទេ? អត់ទេ! បន្ទាប់មក នៅក្នុងលោកុបុបត្តិ ៥:១៦ អ្នកឃើញហើយ កាអ៊ីនរស់នៅក្នុងទឹកដីណូដហើយបានស្គាល់ប្រពន្ធរបស់គាត់។ ប្រាកដ។ ឃើញទេ?

601 នោះគឺលោកុបុត្តិ១ ដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សតាមរូបអង្គទ្រង់ ដែលស្ថិតនៅក្នុងតេអូដានី។ ហើយនៅក្នុងលោកុបុត្តិទី២ ទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សចេញពីធូលីដី ដែលជាមនុស្សដែលយើងមានឥឡូវនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងជំពូក៣ គឺជាការដួលចុះហើយត្រូវបានទាត់ចេញពីសួនច្បារអេដែន។ ហើយបន្ទាប់មកបង្កើតកូន។ កាអ៊ីនបានយកប្រពន្ធទៅរស់នៅជាមួយនាងនៅស្រុកណូដ។ នៅខាងក្រៅ ដោយសារព្រះបានញែកគាត់ចេញពីការប្រកបជាមួយនឹងបងប្អូនប្រុសរបស់គាត់ (ដោយសារការស្លាប់—របស់អេបិល)។ ហើយនោះគឺជាអ្នកដែលគាត់មាន ប្អូនស្រីរបស់គាត់ ហើយបានរៀបការជាមួយនាង គឺជាវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាច ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់អាចមើលឃើញពីរបៀបនោះ—ថាគាត់បានរៀបការ។

602 ឥឡូវនេះ វាត្រូវបានគេនិយាយ...ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាមិត្តភក្តិស្បែកខ្មៅរបស់ខ្ញុំដែលនៅទីនេះនឹងដោះសារការលើកឡើងនេះ ព្រោះវាមិនត្រឹមត្រូវ។ ជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំបានជួបនរណាម្នាក់ក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ បន្ទាប់ពីខ្ញុំបានប្រែចិត្ត...ខ្ញុំគឺ...បានជួបបងប្រុសចច ដេអាកហើយពួកគេនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំបានដើរ ហើយព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំទៅកន្លែងមួយតូច។ ហើយពួកគេកំពុងពិភាក្សាគ្នាថាតើបុរសស្បែកខ្មៅនោះមកពីណា។ ហើយពួកគេកំពុងតែព្យាយាមនិយាយថាបុរសស្បែក

ខ្មៅ...ថាការអ៊ីនបានរៀបការជាមួយសត្វដូចជាសត្វស្វា ហើយតាមរយៈនោះបានចេញមកនូវពូជសាសន៍ពណ៌សម្បុរខ្មៅនោះ។ ឥឡូវនេះ នោះគឺខុសហើយ! ពិតជាខុសមែនទែន! ហើយសូមកុំយល់ស្របនឹងវា។ ដោយសារតែគ្មានពណ៌ខ្មៅឬសឬសម្បុរខុសគ្នានោះទេ វាគ្រាន់តែជាជាតិសាសន៍មួយរបស់មនុស្សដែលឈានដល់ទឹកជំនន់។ បន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីទឹកជំនន់ និងប៉មរបស់ក្រុងបាបិល ពួកគេចាប់ផ្តើមខ្ចាត់ខ្ចាយ នោះហើយជាពេលដែលពួកគេបានយកពណ៌សម្បុររបស់ពួកគេជាដើម។ ពួកគេទាំងអស់មកពីដើមឈើតែមួយ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ អ័រដាមនិងអេវ៉ាគឺជាឪពុកនិងម្តាយនៅលើផែនដី នៃគ្រប់សុភារៈមានជីវិតរបស់មនុស្ស ដែលធ្លាប់មាននៅលើផែនដី។ ត្រូវហើយ។ ខ្មៅ ស ស្លេក ត្នោត លឿង ពណ៌អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកមាន នោះជាកន្លែងដែលអ្នករស់នៅ និងជាកន្លែងដែល—ថា...ដូច...

603 ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំអាចនឹងបញ្ចេញមតិទៅពេលដែលខ្ញុំនៅលើប្រធានបទនេះ។ មនុស្សនៅទីនេះឥឡូវនេះនៅក្នុងការបែងចែកនិងច្បាប់ទាំងនេះ និងអ្វីដែលពួកគេកំពុងឆ្លងកាត់ ខ្ញុំគិតថាវាគួរឱ្យអស់សំណើចណាស់។ ខ្ញុំពិតជាអស់សំណើចមែន។ ស្តាប់ទៅ គ្រាន់តែទុកឲ្យមនុស្សទាំងនោះនៅម្នាក់ឯង គេដឹងថាគេចង់បានអ្វី។ ព្រះបានបង្កើតមនុស្សម្នាក់ជាមនុស្សមានស្បែកពណ៌ខ្មៅ ហើយគាត់សប្បាយចិត្តនឹងវា។ មែនហើយ! ប្រសិនបើព្រះបានបង្កើតខ្ញុំជាបុរសស្បែកខ្មៅ ខ្ញុំនឹងសប្បាយចិត្តចំពោះវា បើទ្រង់បានធ្វើឱ្យខ្ញុំក្លាយជាមនុស្សសម្បុរត្នោត ខ្ញុំនឹងសប្បាយចិត្ត បើទ្រង់បានតាំងខ្ញុំជាបុរសស្បែកស ខ្ញុំសប្បាយចិត្ត ប្រសិនបើទ្រង់បានបង្កើតខ្ញុំជាបុរសស្បែកលឿង ខ្ញុំនឹងសប្បាយចិត្ត។ ព្រះបានបង្កើតយើងជាពណ៌របស់យើង ហើយទ្រង់បានបង្កើតយើងតាមព្រះហរទ័យទ្រង់ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាជាកូនរបស់ទ្រង់។ មែនហើយ! ហើយពួកគេក៏មិនគួរអ្វីទាំងនិងបន្តបែបនេះដែរ។ វាខុសក្នុងការធ្វើវា។ ពួកគេមិនគួរធ្វើអញ្ចឹងទេ។ ព្រះបានបង្កើតយើង...តាមវិធីដែលយើងចង់បាន។

604 ហើយបុរសស្បែកខ្មៅ គាត់មិនចង់ចេញពីទីនោះហើយបំបែក—ជំនាន់របស់គាត់ឬពណ៌របស់គាត់ចេញទេ ហើយលាយវាទៅជាពណ៌សនិងអ្វីៗដូចនោះ។ ខ្ញុំមិនបន្ទោសគាត់ទេ។ ខ្ញុំអត់ទេ។ បុរសស្បែកខ្មៅមានរបស់ដែលបុរសស្បែកសមិនមាន។ មែនហើយ! នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ហើយព្រះមិនដែលមានបំណងឲ្យពួកគេ

ធ្វើបែបនោះទេ។

605 មែនហើយ មើលចុះ។ បុរសស្បែកខ្មៅគឺ...គាត់—គាត់ជា...គាត់មាន—គាត់មានគំនិតអំពីអ្វីដែលបុរសស្បែកសម្រស់មិនដែលមាន។ គាត់មាន-សំណាង-ល្អ គឺ “ទុកចិត្តព្រះ ហើយទុកឲ្យអ្វីៗដែលនៅសល់ទៅៗ” ទោះគាត់មានប្តូរអត់ គាត់ក៏សប្បាយចិត្តដែរ។ ខ្ញុំចង់បានវាច្រើនណាស់ យប់នេះ ខ្ញុំប្រាកដជាចង់។ មែនហើយ គាត់មានវា ហើយនោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់គាត់ ពួកគេក៏មិនចង់លាយឡំនឹងជាតិសាសន៍ផ្សេងទៀតហើយបំបែកវាចេញដែរ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

606 ខ្ញុំគិតថាស្ត្រីនៅទីនោះនៅឯស្រូវវែងបានធ្វើយ៉ាងល្អបំផុតនូវ—យោបល់ល្អៗដែលខ្ញុំធ្លាប់ឮក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ នាងបានបញ្ចេញមតិ ហើយគេដាក់វាក្នុងក្រដាស។ នាងបានដើរឡើង នាងបាននិយាយថា “ផ្លូវដែលវត្តទាំងនេះចូលទៅក្នុងទីនេះ ក្នុងការបំបែកនេះ ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យកូនខ្ញុំទៅរៀននៅសាលាពណ៌សនោះទេ។” បាននិយាយថា “ពួកគេនឹងមិនចាប់អារម្មណ៍ដែលពួកគេគួរមានទេ ប្រសិនបើពួកគេមានគ្រួសារម្តេចខ្មៅ។” ស្ត្រីនោះជាស្ត្រីឆ្លាត។ នាងដឹងពីអ្វីដែលនាងកំពុងនិយាយ ពួកគេទទួលបានការអប់រំកាន់តែប្រសើរ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថាប្រជាជនធ្វើអញ្ចឹងគឺខុស។

607 ហើយបន្ទាប់មកពួកគេនិយាយថា “កាអ៊ីននិងអេបិល...” ជាដើម។ អត់ទេបាទ! ពណ៌សំបុរមិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងវាទេ។ វាជាវិញ្ញាណនៅខាងក្នុងដែលមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវា។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

608 ដូច្នេះ កាអ៊ីនស្គាល់ប្រពន្ធគាត់ ហើយនោះជាប្អូនស្រីរបស់គាត់។ ហើយពួកគេ...គាត់បាននាំនាងទៅទឹកដីល្អដៗ។ ហើយកុលសម្ព័ន្ធដ៏ធំនៅលើផែនដីបានកើតឡើងគឺអ្នកកាន់សាសនានិងអ្នកដើរតាមសាសនា។

609 ហើយសូមគិតនៅថ្ងៃនេះ មិត្តអើយ សូមឈប់ហើយគិតមួយភ្លែត។ ថាមានមនុស្សរាប់ពាន់ម៉ឺនរាប់លាននាក់ គឺគ្រាន់តែជាអ្នកចូលព្រះវិហារ។ គ្រាន់តែស្មោះត្រង់និងផ្តល់ដល់ព្រះវិហារនោះតាមដែលពួកគេអាចធ្វើបាន នោះបានចាកឆ្ងាយដូចកាអ៊ីនដែរ។ ឃើញទេ? គឺជាព្រះដែលជ្រើសរើស! គឺជាព្រះដែលជ្រើសរើស! ឃើញទេ? ព្រះដែលប្រទានសេចក្តីមេត្តាករុណា! ដ៏ឥតមិនអាចនិយាយទៅកាន់ជាងស្តុនបានទេ គឺជាងស្តុនដែលសូន្យលើដីឥដ្ឋ។ ត្រូវហើយ។

610 ឥឡូវនេះគឺជារឿងដ៏ស្រស់ស្អាតមួយ បន្ទាប់ពីនេះ៖

នៅក្នុងពេត្រុសទីពីរ ២:៤—២:៤...

611 មាននរណាមានព្រះគម្ពីរ សូមបើកទៅកាន់បទគម្ពីរទាំងនេះលឿនបន្តិច
ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងអានវា ប្រសិនបើអ្នកចង់។ ហើយជួយតាមខ្ញុំនៅទីនេះ
ខណៈពេលដែលយើងមានសំណួរនេះ។

612 ឥឡូវនេះ នៅលើកាអ៊ីននេះនិង—ដូច្នេះហើយ ប្រសិនបើមិនពេញចិត្ត
ឥឡូវនេះទេ អ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យយើងមានវា។ យើងនឹងរីករាយ...

613 ឥឡូវនេះ ពេត្រុសទី២ ២:៤។ មិនអីទេ បាទ យើងនៅទីនេះ៖

66.ពេត្រុសទី២ ២:៤ “ដ្បិតបើសិនជាព្រះ...មិនបានប្រណី ដល់ពួកទេវតា
ដែលបានធ្វើអំពើបាប គឺទ្រង់បោះទំលាក់ទៅក្នុងជង្គុកជ្រៅបំផុត” ដូច្នេះ
ហេតុអ្វីបានជាព្រះគ្រីស្ទបានអធិប្បាយដល់វិញ្ញាណនៅក្នុងគុក នៅក្នុង
ពេត្រុសទី១ ៣:១៩?

614 ឥឡូវនេះ យើងមានពេត្រុស ២:៣ ជាដំបូង។ ត្រូវហើយ:

ដ្បិតបើសិនជាព្រះមិនបានប្រណីដល់ពួកទេវតាដែលបានធ្វើអំពើ
បាប គឺទ្រង់បោះទំលាក់ទៅក្នុងជង្គុក—ជ្រៅបំផុត ឲ្យ—ជាប់ច្រវាក់នៃ
សេចក្តីងងឹត ទាំងឃុំទុកសំរាប់នឹងជំនុំជំរះវិញ

615 ឥឡូវនេះ ចូរយើងស្វែងយល់នៅក្នុងពេត្រុសទីមួយ (នោះគឺជាពេត្រុសទីពីរ)
ពេត្រុសទី១ ៣:១៩ សូមស្តាប់រឿងនេះ។ នៅទីនេះ យើងនៅទីនេះ។ ទាំងនេះ
គ្រាន់តែចូលមក ហេតុផលដែលខ្ញុំមិនបានឱ្យពួកគេសរសេរចេញ។

...ដោយនូវព្រះវិញ្ញាណនោះឯង...ទ្រង់បានយាងទៅប្រដៅដល់ពួក
វិញ្ញាណដែលជាប់ឃុំ

616 អូ បាទ យើងនៅទីនេះ។ សូមចាប់ផ្តើមបន្តិច មុននឹងខទី ១៨៖

ព្រោះព្រះគ្រីស្ទទ្រង់...បានរងទុក្ខម្តង ដោយព្រោះបាបដែរ គឺជាព្រះ
ដ៏សុចរិត ទ្រង់រងទុក្ខជំនួសមនុស្សទុច្ចរិត ដើម្បីនឹងនាំយើងរាល់គ្នា
ទៅដល់ព្រះ ដោយទ្រង់ត្រូវគេធ្វើគុកខាងសាច់ឈាម តែបានវិញ្ញាណ
ប្រោសឲ្យរស់វិញ:

ហើយដោយនូវព្រះវិញ្ញាណនោះឯង ទ្រង់បានយាងទៅប្រដៅដល់
ពួកវិញ្ញាណដែលជាប់ឃុំ

ជាពួកអ្នកដែលពីដើមមិនព្រមជឿ...

617 មិត្តជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំអើយ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអានខបន្ទាប់ ហើយនៅ
ទីនោះវាបានពន្យល់វាហើយ។ ឃើញទេ?

គឺក្នុងខណៈដែលសេចក្តីអត់ធ្មត់របស់ព្រះ បានរង់ចាំនៅជំនាន់លោក
ណូអេ កាលលោកកំពុងតែធ្វើទូកធំ ហើយនៅក្នុងទូកនោះមានមនុស្ស
តែបន្តិច គឺជនភៀសខ្លះដែលបានរួចដោយសារទឹក។ (ឃើញទេ?)

618 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់នៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថាគ្រូគង្វាលនេះមាន
មួយផ្សេងទៀតនៅលើ...អ្វីមួយនៅលើបន្ទាត់ដូចគ្នា នឹងត្រូវបានឆ្លើយតបបន្តិច
ក្រោយមក។

619 ពេត្រុសទី១ ៤...ឬ ២:៤ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ “ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់
មិនប្រោសពួកទេវតាទេ” តើទេវតានោះប្រកបដោយរបៀបណា? អក្សរតូច “អេ។”
ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ “វិញ្ញាណដែលជាប់គុកដែលមិនប្រែចិត្តក្នុងការ
អត់ធ្មត់នៃសម័យណូអេ” ទេវតាដូចគ្នា។ គឺមនុស្សៈ អ្នកនាំសារ អ្នកអធិប្បាយ
“មិនបានប្រោសទេវតា។” តើអ្នកដឹងទេថា ថា...ពាក្យថាទេវតាមកពីពាក្យ
“អ្នកនាំសារ”? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាទេវតានោះជា “អ្នកនាំសារ”? ប្រាកដ
ណាស់ ទេវតាគឺជាអ្នកនាំសារ “ហើយទ្រង់មិនបានសង្គ្រោះពួកទេវតាឡើយ។”
ឃើញទេ?

620 ហើយនៅទីនេះជាភាសាហេព្រើរ អ្នកចាំថាយើងបានឆ្លងកាត់វាកាលពីប៉ុន្មាន
សប្តាហ៍មុន “ទេវតា”?

621 ហើយនៅក្នុង...នៅក្នុងវិវរណៈ “ដល់ទេវតានៃពួកជំនុំសាឌីសសរសេរសេចក្តី
ទាំងនេះចុះ។ ធ្វើទៅទេវតានៃពួកជំនុំអេភេសូរ។ ដល់ទេវតានៃក្រុមជំនុំ...” ចងចាំ
ទេ? ហើយយើងនាំពាក្យទេវតាត្រឡប់មកវិញ ហើយចេញពីវេចនាក្រុម ហើយ
រកឃើញថាមានន័យថា “អ្នកនាំសារ។” វាអាចជា “អ្នកនាំសារនៅលើផែនដី ជា
អ្នកនាំសារដ៏អស្ចារ្យម្នាក់” គឺពាក្យទេវតា។

622 ដូច្នោះក្នុងស្ថានភាពនេះ ប្រសិនបើយើងយកវចនានុក្រម ហើយដំណើរការ វាមកវិញ អ្នកនឹងដឹងថាវាចាប់ផ្តើមពី “អ្នកនាំសារ អ្នកនាំសារដំបូង។” ឃើញ ទេ “ប្រសិនបើ...បើទ្រង់មិនទុក...ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មិនប្រោសពួកទេវតាដែល ធ្វើបាបទេ” (ឃើញ?) “និងសុភារៈដ៏អស្ចារ្យ” (ឃើញ?) “បន្ទាប់ពីការរង់ចាំ...”

ឥឡូវនេះមើល គាត់បាននិយាយថា:

...ដ្បិតបើសិនជាព្រះ...មិនបានប្រណី ដល់ពួកទេវតាដែលបាន ធ្វើអំពើបាប គឺទ្រង់បោះទំលាក់ទៅក្នុងជង្កូកជ្រៅបំផុត ឲ្យជាប់ច្រវាក់នៃ សេចក្តីងងឹត ទាំងឃុំទុកសំរាប់នឹងជំនុំជំរះវិញ

623 បន្ទាប់មករកមើលនៅក្នុងពេត្រុសទីមូយនៅទីនេះម្តងទៀត ៣:១៩ មើលពី របៀបអានវាឥឡូវនេះ៖

ហើយដោយនូវព្រះវិញ្ញាណនោះឯង ទ្រង់បានយាងទៅ ប្រដៅដល់ពួកវិញ្ញាណដែលជាប់ឃុំ

ជាពួកអ្នកដែលពីដើមមិនព្រមជឿ គឺក្នុងខណៈដែលសេចក្តីអត់ធ្មត់ របស់ព្រះ បានរង់ចាំនៅជំនាន់លោកណូអេ... (ឃើញទេ វាគឺជា អ្នកនាំសារនៅថ្ងៃនោះ អ្នកនាំសារ)...កាលលោកកំពុងតែធ្វើទុកធំ ហើយនៅក្នុង...ទុកនោះមានមនុស្សតែបន្តិច គឺជនាក់ប៉ុណ្ណោះដែល បានរួចដោយសារទឹក។

624 ឥឡូវនេះ បើអ្នកសង្កេតឃើញថាតើសុភារៈទាំងនោះនៅស្ថានសួគ៌នៅពេល ណា។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងវិវរណៈ ១១...ឬជំពូកទី១ ខ្ញុំជឿ...ឬអត់ទេ ទេ វាជាជំពូក ទី១២។ ទ្រង់ផ្តល់រូបភាពនៃស្ត្រីឈរ ព្រះច័ន្ទនៅក្បាលរបស់នាងនិងព្រះអាទិត្យ... ឬព្រះអាទិត្យនៅក្បាលរបស់នាង និងព្រះច័ន្ទនៅក្រោមជើងរបស់នាង។ ហើយ នាគក្រហមបានឈរលេបត្រចាក់កូនភ្លាមៗពេលទ្រង់ប្រសូត ហើយវាបានយក កន្ទុយរបស់វាហើយទាញមួយភាគបីនៃផ្កាយនៃស្ថានសួគ៌ហើយបោះវាទៅលើ ផែនដី។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? ឥឡូវនេះ នោះមិនមានន័យថាសាតាំងមាន —កន្ទុយវែងមួយដែលវាទាក់ទាញមនុស្ស ប៉ុន្តែ “រឿងនិទានដែលគាត់បានប្រាប់” ហើយទាញផ្នែកទីបីនៃផ្កាយទាំងនោះ។ តារាទាំងនោះជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។

625 អំប្រាហាំបាននិយាយថា “អូ...”

626 ព្រះបានមានបន្ទូលប្រាប់អំប្រាហាំ “ចូរក្រឡេកមើលទៅលើមេឃ ហើយរាប់ ផ្កាយ ប្រសិនបើអ្នកអាចរាប់បាន។”

627 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចរាប់វាបានទេ។”

628 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកក៏មិនអាចរាប់គ្រាប់ពូជរបស់អ្នកបានដែរ” ផ្កាយ។

629 តើនរណាជាផ្កាយព្រឹកដ៏ភ្លឺថ្លា? ព្រះយេស៊ូវជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ដែលភ្លឺ ជាងគេមិនធ្លាប់មាននៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ទ្រង់គឺជាពន្លឺ និងផ្កាយព្រឹក។ ហើយទ្រង់គឺជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែលចូលមកតាមរយៈអ៊ីសាក។ ហើយយើង រាល់គ្នាដែលបានស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ យកពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយទទួលមរតក តាមការសន្យា។

630 ដូច្នោះ ផ្កាយនៃស្ថានសួគ៌តំណាងឱ្យវិញ្ញាណរបស់មនុស្សនៅទីនេះ។ ហើយ នៅពេលដែលនាក្រហម (ទីក្រុងរ៉ូមនៅក្រោមការបៀត បៀនរបស់វា) បានឱប នៅក្នុងពីរភាគបីនៃ... ឬមួយភាគបីនៃផ្កាយ ហើយទម្លាក់ពួកគេចុះ នោះគឺនៅឯការ ឆ្កាងនៃព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង នៅពេលពួកគេបដិសេធទ្រង់ ហើយទ្រង់ បានគង់នៅ... ហើយដេញទ្រង់ចេញ ហើយគ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងទ្រង់ឡើយ។ មាន ចំណែកទីបីនៃផ្កាយទេវតា គឺពួកទេវតា។

631 ឃើញទេ នៅក្នុងខ្លួនរបស់អ្នក នៅក្នុងខ្លួនអ្នក... (យើងទទួលបានសំណួរ មួយទៀត ដោយផ្ទាល់ ដើម្បីឆ្លើយវាកាន់តែច្បាស់)។ ដូច្នោះតើពេលណា... នៅ ខាងក្នុងអ្នកគឺជាវិញ្ញាណ បុរសម្នាក់ទៀត។ ខាងក្រៅអ្នកគឺជាមនុស្សម្នាក់ ខាងក្នុង អ្នកគឺជាមនុស្សម្នាក់ទៀត។ ដូច្នោះ ខាងក្នុងរបស់អ្នកជាអរូបី ខាងក្រៅគឺជា រូបកាយ។ ឃើញទេ? ហើយសុភារៈនេះ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានព្រះវិញ្ញាណ ដឹកនាំដោយព្រះ នោះអ្នកបានក្លាយជាអ្នកនាំសាររបស់ព្រះ ឬជាទេវតា។ *អ្នកនាំសារ*របស់ព្រះជាម្ចាស់ *ទេវតា*របស់ព្រះជាម្ចាស់ គឺជាពាក្យតែមួយ។ មិនអាចបំបែកវាបានទេ អ្នកនាំសាររបស់ព្រះ ឬទេវតារបស់ព្រះ។

632 ហើយមួយណាមានសិទ្ធិអំណាចធំជាងគេ? ទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ ឬទេវតា នៅលើផែនដី? តើមួយណាមានវា? ទេវតានៅលើផែនដី! ប៉ុលបាននិយាយថា “ប្រសិនបើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ មកផ្សាយដំណឹងល្អផ្សេងទៀតដល់អ្នករាល់គ្នា ក្រៅពីដំណឹងល្អដែលខ្ញុំបានផ្សាយរួចហើយ សូមឲ្យអ្នកនោះត្រូវបណ្តាសា។”

ដូច្នោះ ទេវតាដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយដោយ ព្រះបន្ទូលឈរនៅជិតព្រះ។ ត្រូវហើយ។ អំណាចរបស់គាត់ នៅស្ថានសួគ៌...

633 “អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ និងផែនដីត្រូវបានប្រគល់មកដៃខ្ញុំ។ ទៅចុះ ខ្ញុំនឹងទៅជាមួយអ្នក។ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់នៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងចង់នៅ ស្ថានសួគ៌។ អ្វីដែលអ្នកស្រាយនៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងស្រាយនៅស្ថានសួគ៌។”

634 អូ ប្រសិនបើក្រុមជំនុំបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យគ្រាន់តែដឹងអំពីអំណាចរបស់ខ្លួនក្នុង ការធ្វើកិច្ចការទាំងនេះ។ ប៉ុន្តែមានការរៀងឆ្ងល់និងការភ័យខ្លាចនិងញាប់ញ័រ ជាច្រើន ឆ្ងល់ថាតើវានឹងធ្វើឬអត់ “តើវាអាចទៅរួចទេ?” ដរាបណាវាមាន នោះ ក្រុមជំនុំមិនអាចឈរត្រង់បានឡើយ។ ហើយនៅពេលដែលរាល់ការនិយាយ នៃការភ័យខ្លាចត្រូវបានបាត់ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រប់គ្រងទាំងស្រុងលើ ក្រុមជំនុំ។ បន្ទាប់មកការភ័យខ្លាចទាំងអស់បានរលត់ទៅ ហើយក្រុមជំនុំនោះ មានអំណាច។ ឃើញទេ? ហេតុអ្វី ពួកគេមានអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលស្ថានសួគ៌ មាននៅពីក្រោយពួកគេ។ ពួកគេជាឯកអគ្គរាជទូតនៃបល្ល័ង្ក។ មែនហើយ! ទូត របស់ព្រះគ្រីស្ទមានសិទ្ធិអំណាច ហើយអ្វីៗដែលព្រះគ្រីស្ទមានជាប់រាល់ឯកអគ្គ រាជទូតនោះ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងលោកិយ ទាំងមូល អ្នកគឺជាសាក្សីរបស់ខ្ញុំ បន្ទាប់ពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើ អ្នក។” ហើយតើសាក្សីជាអ្វី? ជាទូត គឺមកធ្វើជាសាក្សីអ្វីមួយ។ អំណាចទាំងអស់ នៃស្ថានសួគ៌គឺស្ថិតនៅក្នុងដៃរបស់អ្នក! អូ ហេតុអ្វីបានយើងនៅអង្គុយ? ហើយក្រុមជំនុំក៏គ្មានដែរ ហើយយើងក៏នៅស្ងៀម។ គឺដោយសារតែយើងមិន ទទួលស្គាល់របស់ទាំងនេះ។

635 ឥឡូវនេះ ព្រលឹងដែលជាប់គុក (ដែលមិនប្រែចិត្ត) មិនមែនជាទេវតាដែល —ត្រូវបានទម្លាក់ក្នុងទម្រង់ជាទេវតានោះទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាវិញ្ញាណរបស់ទេវតា ទាំងនោះ ដែលបានធ្លាក់ចុះមុនពេលបង្កើតផែនដី។ ត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ នៅពេលដែលសង្គ្រាមបានបន្តនៅស្ថានសួគ៌។ សាតាំងហើយ—និងនាគបាន ប្រយុទ្ធ ហើយបន្ទាប់មក... ឬ មីកែលនិង—និង—នាគបានប្រយុទ្ធ (និងលូស៊ីហ្វើរ) ។ ហើយលូស៊ីហ្វើរត្រូវបានបណ្តេញចេញជាមួយនឹងកូនចៅរបស់វាទាំងអស់ (ទេវតាទាំងអស់ដែលវាបានបញ្ជាក់) ហើយទេវតាទាំងនោះបានមកផែនដី ហើយ ត្រូវបានចុះចូលនឹងក្លាយទៅជាមនុស្ស។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើ នោះជា

ពេលដែល “កូនរបស់ព្រះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្សជាមនុស្សស្អាត ក៏យក ជាប្រពន្ធនៅ។”

636 ពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ។ មនុស្សគ្រប់រូបដែលកើតនៅលើផែនដីនេះ គឺជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។ មិនថាគាត់ជាមនុស្សបាបឬអ្វីទេ គាត់ជាកូនរបស់ព្រះ។ គាត់បានបង្កើតឡើងក្នុងរូបភាពរបស់ព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់ការសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ គាត់បានបង្កើតតាមរបៀបនោះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះនៅដើមដំបូងបានជ្រាបថាអ្នកណានឹងទទួលទ្រង់ ហើយអ្នកណាមិនទទួលទ្រង់។ ដូច្នេះ ទ្រង់អាចកំណត់ទុកជាមុន ឬ មិនកំណត់ទុកជាមុន ប៉ុន្តែតាមរយៈការដឹងទុកមុន ទ្រង់អាចប្រាប់ថាអ្នកណានឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយអ្នកណានឹងមិនបានសង្គ្រោះ ដ្បិតទ្រង់ជ្រាបថាអ្នកណានឹងទទួលវិញ្ញាណមួយណា។

637 ហើយវិញ្ញាណទាំងនោះដែលចេញពីបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ហើយឈរនៅមុខបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ។ ហើយបានរស់នៅ...និងរាប់ពាន់លាន និងរាប់ពាន់លាន មុនពេលដែលពិភពលោកចាប់ផ្តើម នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។ តើអ្នកគិតថាពួកគេមិនដឹងអ្វីមួយអំពីការថ្វាយបង្គំឬ? ហើយចុះមកចុះចូលជាមនុស្ស ហើយថ្វាយបង្គំព្រះ! ពិតប្រាកដណាស់ ពួកគេថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់។ ហើយពួកគេមានចំណេះដឹងអំពីព្រះ ហើយពួកគេស្អាត ហើយឈ្លាសវៃ និងមានការអប់រំជានិច្ច។ ប៉ុន្តែព្រះបានបដិសេធពួកគេតាំងពីដើមដំបូង!

638 ដូច្នេះ មិត្តអើយ សមាជិកនៃក្រុមជំនុំ ឬ—បូចំណេះដឹងអំពីទេវវិទ្យា ឬអ្វីមួយគ្មានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ វាត្រូវតែជាព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និងជាកំណើតថ្មី ដែលភ្ជាប់អ្នកជាមួយទ្រង់ជាមនុស្សម្នាក់។ ហ្នឹងហើយ។

639 ព្រះទ្រង់ជ្រាបកាលពីដើមដំបូង...បុរសនិងស្ត្រីត្រូវបានបង្កើតឡើងមួយមិនមែនពីរទេ ពួកគេបានបង្កើតឡើងតែមួយ។ ពួកគេបានបែកគ្នា ម្នាក់ដាក់ក្នុងសាច់ឈាម និងម្នាក់ទៀតនៅក្នុងទេវវិទ្យា។ ទ្រង់ជ្រាប។ ដូច្នេះ ដើម្បីបញ្ជាក់ប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ពេលព្រះបង្កើតស្ត្រី ទ្រង់មិនដែលយកធូលីដីមកធ្វើនាងដូចជាទ្រង់បានធ្វើបុរសនោះឡើយ ទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីរចេញពីចំហៀងរបស់អ័ដាម ហើយនាងបានក្លាយជាផលផ្លែរបស់បុរស (ព្រោះនាងជាផ្នែកមួយនៃគាត់)។ អ្នកយល់ទេឥឡូវនេះ? ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។

640 មានទេវតា។ ហើយព្រះនិងវិញ្ញាណដែលរួមជាមួយនឹងព្រះគឺជាវិញ្ញាណ

តែមួយ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលសណ្ឋិតនៅក្នុងក្រុមជំនុំ គឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលមកពីស្ថានសួគ៌ ថាព្រះទ្រង់ជ្រាបមុនកំណើតលោកិយ ដែលបានបដិសេធការកុហករបស់អារក្ស។ ហើយវិញ្ញាណនោះត្រូវយករូបកាយ ជាសាច់ឈាម...ដើម្បីធ្វើទទួលបានសេចក្តីរស់គាត់។ ទ្រង់ត្រូវតែមកជាសាច់ឈាម ដូចអ្នកផ្សេងទៀត ហើយពួកគេទាំងអស់បានពាក់នីមស្មើគ្នា។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ នៅដើមដំបូង ស្គាល់វិញ្ញាណនោះ ថាជាវិញ្ញាណអ្វី។ ហ្នឹងហើយ។ អារក្សនោះមាន ប្រាជ្ញាណាស់ វាគ្រាន់តែបញ្ឆោតអ្នករើសតាំងប៉ុណ្ណោះ បើអាច។

641 ដូច្នេះវិញ្ញាណទាំងនេះ ទេវតាទាំងនេះដែលអធិប្បាយ ក៏ជាប់គុក។ ទេវតា ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់វានៅទីនេះ បន្តិច “អេ” ដែលមានន័យថា “បុរស” ទេវតា អ្នកនាំសារនៅទីនេះនៅលើផែនដី។ ពួកគេបានប្រព្រឹត្តអំពើបាប ហើយវិធី តែមួយគត់ដែលពួកគេអាចធ្វើបាបបានគឺជាការមិនជឿ! និងវិធីដែល...ពួកគេមាន សាសនាផ្ទាល់ខ្លួន ហើយពួកគេមិនជឿសាររបស់លោកទេ។ ពួកគេមិនជឿសារ របស់ហេណុកទេ។ ហើយពួកគេបានបដិសេធសាររបស់ពួកគេ “ហើយត្រូវបាន ថ្កោលទោស” ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ពួកគេមានទោស។

642 ហេណុកបានទាយ ប្រាប់គេថា៖ “ព្រះអម្ចាស់យាងមកជាមួយនឹងពួកបរិសុទ្ធ របស់ទ្រង់រាប់ម៉ឺននាក់។”

643 ហើយនោះជាទំនាយ។ លោកលោកទេវតាបានសង់ទូកធំមួយ ហើយគេនិយាយ ថា៖ “គាត់ជាមនុស្សសម្តែងថា-បរិសុទ្ធ! គាត់ជាអ្នកនិយមជ្រុល! គ្មានភ្លៀងធ្លាក់ មកដល់អ៊ីចឹងទេ។” ហើយមួយរយម៉ែឆ្នាំបានបន្ត ហើយគាត់មានសាសនាមួយ ដែលមានសេចក្តីសង្គ្រោះនៅក្នុងនោះ មានផ្លូវវត់គេចខ្លួន ប៉ុន្តែពួកគេពេញចិត្តនឹង ស្ថានភាពរបស់ពួកគេ។

644 នោះជារបៀបដែលមានសព្វថ្ងៃនេះ មនុស្សនោះពេញចិត្តក្នុងលក្ខខណ្ឌរបស់ ខ្លួន។ ប៉ុន្តែមានផ្លូវគេចចេញ ហើយផ្លូវនោះគឺតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។ ហ្នឹងហើយ៖ កុលសម្ព័ន្ធដូចគ្នា វិញ្ញាណដូចគ្នា។

645 ហើយពួកគេពិតជាអ្នកកាន់សាសនា កាន់សាសនាខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែពួកគេ បានខកខានការស្បថនៃកិច្ចព្រមព្រៀង។

646 ថ្ងៃនេះក៏ដូច្នោះដែរ មនុស្សទៅព្រះវិហារ ហើយចូលរួមព្រះវិហារធំៗ ហើយ

ព្យាយាមធ្វើជាមនុស្សដែលពេញនិយមបំផុតនៅក្នុងទីក្រុង។ ប្រសិនបើពួកគេ ចង់ចូលរួមព្រះវិហារ ពួកគេចូលវិហារធំជាងគេនៅក្នុងទីក្រុង ដែលល្អបំផុត និង មាន-គំនិតល្អ-នៅក្នុងទីក្រុង។ តើគេខកខានការហៅដល់ណា! គេខកខាន ដល់ណា!

647 វិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកនឹងស្គាល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺតាមរយៈការបើកសម្តែង ខាងវិញ្ញាណ មិនមែនដោយទេវវិទ្យានិងចំនួនប៉ុន្មានដែលអ្នកសិក្សាគម្ពីរទេ។ មិនថាអ្នកជាគ្រិស្ដានវិទ្យាសាស្ត្រ ឬមេតូឌីស ឬជាស្ថាបនាព្រះយេហូវ៉ា ឬអ្វី ក៏ដោយដែលអ្នកនៅ មិនថាអ្នកជាអ្វីក៏ដោយ អ្នកនឹងមិនដែលស្គាល់វាតាមរយៈ ព្រះបន្ទូល វាជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលបើកសម្តែងទ្រង់ដល់អ្នក។ វាជាការបើក សម្តែងខាងវិញ្ញាណ!

648 ពេលអ័ដាម នៅសួនច្បារអេដែន និងអេវ៉ា នៅពេលដែលកូនៗទាំងនោះ ត្រូវបានគេបណ្តេញចេញ កាអ៊ីនមកទីនេះជាមួយនឹងទ្រីស្តីដ៍ល្អ។ គាត់បាន និយាយថា “ព្រះគួរតែដឹងថាយើងកំពុងធ្វើនេះពីល្អបំផុត—ល្អបំផុតចេញពីបេះដូង របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងសង់អាសនៈដ៏ស្អាត ខ្ញុំនឹងដាក់ផ្កាលើវា ខ្ញុំនឹងដាក់ផ្លែឈើលើវា ខ្ញុំ នឹងធ្វើឲ្យវាស្អាត។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំអាចធ្លាប់ចិត្តព្រះដោយការនេះ ហើយប្រាប់ ទ្រង់ថា ខ្ញុំមានចិត្តស្មោះត្រង់។” គាត់និយាយត្រូវតាមដែលព្រះបន្ទូលបានទៅ។ ព្រះត្រូវការការថ្វាយបង្គំ គាត់ក៏ទៅថ្វាយបង្គំ។ គាត់បានធ្វើកន្លែងដ៏ស្អាតមួយ សម្រាប់ថ្វាយបង្គំ នៅក្នុងវិហារ ដ៏ល្អអស្ចារ្យ (ដូចគេហៅវាសព្វថ្ងៃ)។ ហើយគាត់ បានធ្វើវាយ៉ាងត្រឹមត្រូវ គាត់បានសង់វាត្រឹមត្រូវ ហើយដាក់អាសនៈនៅក្នុងនោះ។ គាត់មិនមែនជាមនុស្សក្បត់ទេ។

649 ប៉ុន្តែ អេបិល តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់...ពេលនោះគ្មានគម្ពីរចែងទេ ប៉ុន្តែព្រះបានបើកសម្តែងដល់គាត់ថា វាមិនមែនជាផ្លែឈើដែលនាំយើងចេញពី សួនអេដែនទេ វាមិនមែនជាផ្លែប៉ោមដែលអ័ដាម និងអេវ៉ាបានញ៉ាំនោះទេ វា គឺជារឿងផ្លូវភេទដែលបានបំបែកពួកគេហើយចែកវាចេញ។ ហើយដោយដឹងថា ពួកគេបានក្លាយទៅជាជីវិតរមែងស្លាប់ ហើយតាមរយៈឈាមរបស់អ័ដាម ហើយ តាមរយៈឈាមរបស់សត្វស៊ើភិន ដែលបានចាប់ផ្តើមវា អេបិល តាមរយៈការបើក សម្តែងដ៏ទេវភាព បានទៅយកកូនចៀមមួយហើយថ្វាយវា។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នោះហើយជាវា!” ប្រាកដណាស់។

650 ពេលពួកគេចុះពីភ្នំដើមអូលីវ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “តើនរណាថាខ្ញុំជាកូនមនុស្ស?”

651 “អ្នកខ្លះនិយាយថាទ្រង់គឺជា ‘ម៉ូសេ’ ហើយអ្នកខ្លះនិយាយថា ទ្រង់ជា ‘អេលីយ៉ាស’ ហើយអ្នកខ្លះនិយាយថាទ្រង់ជា ‘យេធាមា’ ហើយអ្នកខ្លះថាទ្រង់ជា ‘ហោរា’។”

652 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែតើអ្នកនិយាយថាខ្ញុំជានរណា?”

653 ពេត្រុសបាននិយាយថា “ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

654 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស៊ីម៉ូន បារ-យ៉ូណា អ្នកពិតជាមានពរហើយ ព្រោះសាច់ឈាមមិនបានបើកបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នកទេ។” (មើលចុះ!) “មិនមែនតាមរយៈសំបុត្រទេ មិនមែនតាមរយៈសាលាទៀតទេ អ្នកមិនដែលរៀនវានៅក្នុងថ្នាក់សិក្សាសាលា ហើយក៏មិនមាននរណាម្នាក់ប្រាប់អ្នកដែរ។ សាច់និងឈាមមិនបានបើកសម្តែងការនេះដល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែបិការបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងរឿងនេះដល់អ្នក។ ហើយនៅលើថ្មនេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនរកមិនអាចយកឈ្នះវាបានទេ។” ហ្នឹងហើយ។ មានព្រះវិហារនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ នោះហើយជាវា។ នៅលើព្រះវិហារនោះ...នៅការបើកសម្តែងនោះ ក្រុមជំនុំនេះត្រូវបានសាងសង់ឡើង។ វាគឺជាការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាពដែលព្រះបានបើកសម្តែងថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយអ្នកបានទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក អ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។

655 ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើការ និងធ្វើការនៅក្នុងសមាជិកនៃរូបកាយនេះ។ មានព្រះវិហារ! មិនថាវាក្រ ឬនៅក្នុងបេសកកម្ម ហើយអ្នកឈរនៅក្រោមដើមស្រល់នៅកន្លែងណាមួយ ឬកន្លែងណាក៏ដោយ ប្រសិនបើវានៅក្នុងផ្ទះរបស់នរណាម្នាក់នៅក្នុងការប្រជុំឯកជន មិនថាវានៅទីណានោះទេ។ សម្រស់និងអ្វីៗមិនធ្វើឲ្យព្រះពេញចិត្តឡើយ។ វាគឺជាភាពស្មោះត្រង់នៃចិត្តដោយការបើកសម្តែងមួយដែលថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ត្រូវបានបង្ហាញជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់របស់យើង។ អាម៉ែន!

656 ខ្ញុំអើយ យើង... អ្នកមិនដែលទទួលបានរបស់ទាំងនេះ ឆ្លងកាត់ដូចនោះទេ តើ មែនទេ?

657 មានអ្នកទាំងនោះ... នៅទីនោះ ដែលទ្រង់បានយាងទៅ។ ទេវតា៖ អ្នកនាំសារ ពួកគេជាអ្នកអធិប្បាយ ពួកគេជាអ្នកប្រាជ្ញ ពួកអ្នកនាំសារដែលមិនជឿពេលណាអេ ទៅផ្សព្វផ្សាយប្រាប់គេថា “ហេតុអ្វី សូមចូលមកក្នុងទូកជំនេះ។”

658 ពួកគេថា “ស្តាប់អ្នកសម្តែងថាបរិសុទ្ធនេះចុះ។ ស្តាប់អ្នកនិយមជ្រុលនោះ មើល។ ហេតុអ្វី ព្រោះវាគ្មានភ្លៀង។ អ្នកណាខ្លះធ្លាប់ឮភ្លៀងបែបនេះ? ហេតុអ្វី ខ្ញុំ អើយ យើងមិនមានក្រុមជំនុំ? តើយើងមិនមែនជាសាសនាទេឬ?” ហេតុអ្វី ពួកគេ ជឿ!

659 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថាវានឹងមានជំនាន់មួយដែលបានកន្លងផុតទៅ នៅពេលនោះ ជំនាន់នោះនឹងកើតឡើងម្តងទៀតនៅមុនពេលទ្រង់យាងមក “ដូច នៅជំនាន់លោកណូអេដែរ កូនមនុស្សនឹងមកដល់។ ដ្បិតពួកគេបានស៊ី ផឹក រៀបការ ជាប្តីប្រពន្ធ។” ពួកគេមានវេណូ រដ្ឋណាវ៉ាជា នៅកន្លែងណាមួយ។ ពួកគេ មានរឿងគ្រប់ប្រភេទដែលមិនសមហេតុសមផលដែលពួកគេមាននៅថ្ងៃនេះ ការ ប្រមូលផ្តុំគ្នា លេងសើច សើចចំអក ជាដើម។ មានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ប៉ុន្តែ បដិសេធសេចក្តីពិត៖ សេចក្តីសញ្ញា សារនៃព្រះគុណ។ ព្រះទ្រង់ធ្វើតាមវិធីទ្រង់ ហើយប្រទានដល់មនុស្សនូវ—សេចក្តីសញ្ញារបស់ទ្រង់ របៀបដែលពួកគេអាចគេច ផុត វាមានសេចក្តីសង្គ្រោះនៅក្នុងនោះ សេចក្តីសង្គ្រោះជាកន្លែងគេចខ្លួន។

660 “តើយើងត្រូវការអ្វីជាមួយនឹងសេចក្តីសង្គ្រោះ?” សព្វថ្ងៃនេះមនុស្សនិយាយ ថា “តើយើងមិនមែនរស់នៅក្រោមទម្រង់រដ្ឋាភិបាលប្រជាធិបតេយ្យទេឬអី? តើ យើងត្រូវការអ្វីខ្លះ?”

661 ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាយើងរស់នៅតាមទម្រង់ប្រជាធិបតេយ្យប៉ុណ្ណាទេ យើងត្រូវការ ព្រះលោហិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ! យើងត្រូវការព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំពេញចិត្ត ចំពោះទម្រង់រដ្ឋាភិបាលបែបប្រជាធិបតេយ្យ។ ដែលមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយ ការសង្គ្រោះនៃព្រលឹង។ មែនហើយ! រដ្ឋាភិបាលទាំងនោះនឹងកន្លងផុតទៅ ហើយ គ្រប់ជាតិសាសន៍នឹងកន្លងផុតទៅ។ ហើយខ្ញុំបានឈរនៅក្បែរ... កន្លែងដែលស្តេច ជាធានីឈរ ហើយអ្នកត្រូវជីកជម្រៅម្តែហ្វីតក្រោមដី ដើម្បីស្វែងរកបល្ល័ង្ករបស់ គេនៅកន្លែងដែលគេអង្គុយ។ ស្តេចជាធានី និងនគរទាំងអស់នៅលើផែនដីនេះ

ហើយអ្វីៗទាំងអស់នឹងរលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវនឹងសោយរាជ្យជារៀងរហូត ដ្បិតទ្រង់ជាព្រះអមតៈ។ យើងឈរនៅលើថ្មដានៃព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ពីព្រោះដីផ្សេងទៀតទាំងអស់គឺជាខ្សាច់លិច។

662 យកចិត្តទុកដាក់ថាតើវាជា...នគរនឹងកើនឡើងនិងកនលងបាត់ទៅ ប៉ុន្តែ អូ វាគ្មានអ្វីសោះ...ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាមានឬអត់...អ្វីក៏ដោយ គ្មានអ្វីតាំងនៅទៀត គ្មានអនាគត អត់ (អត់ឃ្លាន ឬគ្រោះថ្នាក់ ឬអ្វីទាំងអស់) អាចបំបែកយើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ពេលមនុស្សកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ គាត់ជាសុភារៈដែលមិនគិតពីពេលវេលាទេ ប៉ុន្តែគាត់ជាសុភារៈដែលមានភាពអស់កល្បជានិច្ច។ អាមែន។ គាត់បានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ គាត់បានឆ្លងផុតពី...គាត់បានឆ្លងកាត់ធាតុពេលវេលា ចូលទៅក្នុងភាពអស់កល្បជានិច្ច។ គាត់មិនអាចស្លាប់បានទេ! ហើយព្រះជាម្ចាស់បានស្លាប់ថាទ្រង់នឹងប្រោសគាត់ឱ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

663 ដូច្នេះពួកគេអាចមានព្រះវិហារធំៗរបស់អ្នក និងពេលវេលាអស្ចារ្យរបស់អ្នក និងអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ហើយប្រាប់រឿងកំប្លែងដ៏កខ្វក់របស់អ្នក ហើយមានហ្គេមប៊ុនកូរបស់អ្នក និងស៊ុបអាហារពេលល្ងាចនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ហើយមានគ្រូអធិប្បាយដែលមានការអប់រំឈរនៅទីនោះ។ ប្រហែលជាគាត់អាចធ្វើការងារនេះបានល្អជាងក្មេងប្រុសតូចៗទាំងនេះស្ទើរតែមិនស្គាល់អេប៊ីស៊ីបរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកតាមការពិត ខ្ញុំចង់បានក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលមិនស្គាល់ពីការអធិប្បាយអេប៊ីស៊ីបផងសំរាប់ខ្ញុំ (តែស្គាល់ព្រះគ្រីស្ទ) ជាងអ្នកទេវវិទូដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ដែលមានជាមួយនឹងការអប់រំរបស់គេទាំងអស់។ មែនហើយ!

664 នៅទីនេះក្នុងរដ្ឋកេនតាក់ស៊ី មិនយូរប៉ុន្មានទេ ក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ដែលមិនអាចអានឈ្មោះខ្លួនឯងបាន ព្រះអម្ចាស់បានត្រាស់ហៅគាត់មកអធិប្បាយ ហើយគាត់ចង់បានសាលារៀន។ ហេតុអ្វី អាជ្ញាធរមិនអនុញ្ញាតឱ្យគាត់មានទេ? គ្រូអធិប្បាយធំៗមួយចំនួនមកទីនោះដោយកាន់ឈ្មោះរបស់គាត់យ៉ាងដូច្នោះ។ បណ្ឌិតធំៗមួយចំនួននៃទេវៈ ហេតុអ្វី បានជាពួកគេអនុញ្ញាតឱ្យគាត់មានសាលា។ ប្រាកដណាស់។ រៀបចំការរីកផុសផុលពីរសប្តាហ៍ មិនមែនព្រលឹងតែមួយទេ។ ឪពុកក៏ត្រឡប់ទៅវិញ និយាយថា “ឥឡូវអ្នកឱ្យគាត់មានវា ខ្ញុំជាអ្នកបង់ពន្ធ ខ្ញុំមានសិទ្ធិឱ្យកូនប្រុសខ្ញុំមាន។ ហើយកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំក៏គួរតែមានវាដែរ។”

665 ដូច្នោះ គាត់ក៏ត្រឡប់ទៅរកវិញ ហើយសួរគេថា “អញ្ចឹង យើងនឹងឲ្យគាត់មាន វាយ៉ាងហោចពីរយប់។” ហើយពួកគេបានបន្តឲ្យគាត់មានវារីរយប់។

666 ហើយនៅយប់នោះក្មេងប្រុសតូចនោះបានក្រោកឡើងនៅទីនោះ ហើយ មិនបានសូម្បីតែអានព្រះគម្ពីរផង មាននរណាម្នាក់បានអានអត្ថបទរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែ ពេលគាត់ដើរទៅវេទិកា គាត់ត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ កាលគាត់អធិប្បាយហើយ ប្រមាណម៉ែនាក់ក៏មកដល់អាសនៈ។ ហើយ គ្រូអធិប្បាយដែលចេះស្ទើរខ្លួនឯងនោះបានយំតាមផ្លូវទៅកាន់កាលវារី នៅឯ អាសនៈ។

667 ប្រាកដណាស់ បងប្រុស វាមិនមែន—មិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកដឹងទេ តែវាគឺ អ្នកណាដែលអ្នកស្គាល់។ នោះហើយជាគំនិត នោះជាអ្វីដែលវាត្រូវការ វាត្រូវការ ដើម្បីស្គាល់ព្រះគ្រីស្ទ។ ដើម្បីស្គាល់ទ្រង់ គឺជាជីវិត។ ដើម្បីបដិសេធទ្រង់ គឺជាការ ស្លាប់។

668 យើងនឹងចូលយ៉ាងឆាប់ហើសចំពោះសំណួរផ្សេងទៀតរបស់យើង សំណួរ ឥឡូវនេះដែលចុះទៅដល់ហ្សកហ្ស៊ិះ

67. តើថ្មនៅក្នុង...នៅក្នុងវិវរណៈ ២១:១៩ និង២០ តំណាងឱ្យអ្វី?

669 ប្រសិនបើអ្នកចង់ចំណាយពេលបើកព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ដែលយើងមានពេល មិនច្រើនទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងព្យាយាមឆ្លើយពួកគេឱ្យបានឆាប់។ វិវរណៈ ម៉ែ-... ខ្ញុំជឿថាវាគឺ ២១:១៩ និង២០។ បាទ។

670 មិនអីទេ នៅទីនោះអ្នកនឹងដឹងថាគាត់កំពុងនិយាយអំពីថ្មដែលមាននៅក្នុង អាគារ។ ហើយថ្មគឺជាគ្រឹះ។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់...ខ្ញុំជឿថាអ្នកមានវានៅ ទីនោះ បងប្រុសនេរីល។ ហើយថ្មនីមួយៗគឺជាគ្រឹះ។ មិនមែនថ្មមួយជាគ្រឹះនិង ផ្សេងទៀតនោះទេ...ប៉ុន្តែថ្មនីមួយៗគឺជាគ្រឹះ។ ថ្មនីមួយៗគឺជាគ្រឹះថេរ។ ហើយមាន ថ្មដប់ពីរ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកសម្គាល់ឃើញថ្មទាំងដប់ពីរនោះ ចូរឲ្យជុំនីមួយៗ... ដំបូងចាប់ផ្តើមជាមួយក្បួនមណីជោតិ និងក្បួនពិទាយជាដើម ដែលតំណាងឱ្យថ្មនី មួយៗ។

671 នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ អ្នកនឹងដឹងថា វាត្រូវបានគេហៅថាថ្មជាក់លាក់។ ពួកគេខ្លះ មានភាពខុសប្លែកគ្នាបន្តិចបន្តួច អ្នកមិនដែលលឺពីវាទេ។ ប្រសិនបើអ្នកក្រឡេក

មើលទៅក្នុងវចនានុក្រមវិញ អ្នកនឹងដឹងថាវាជាថ្មដូចគ្នា គ្រាន់តែជាឈ្មោះផ្សេងៗ បានផ្លាស់ប្តូរ។

672 ប៉ុន្តែវាចាប់ផ្តើមជាមួយ—ជាមួយត្បូងមណីជោតិ។ ត្បូងមណីជោតិគឺជាថ្ម របស់—នៃបេនយ៉ាមីន ឬថ្មនៃ... អូ កូនប្រុសទីមួយ រូបេន។ ថ្មទីមួយគឺ រូបេន ដែល ជាផ្កាម្លិះ។ ថ្មចុងក្រោយគឺបេនយ៉ាមីន ជាថ្មចុងក្រោយនៅលើកំពូល។

673 ឥឡូវនេះ ថ្មទាំងដប់ពីរដែលបានចាក់គ្រឹះ ពួកគេ—គេយកថ្មដប់ពីរដុំពួរ លើទ្រូងរបស់អេឌីប។ ហើយពួកគេ—ពួកគេជាតំណាង គាត់ជាសម្តេចសង្ឃនៃ —នៃកុលសម្ព័ន្ធទាំងនេះ។ ថ្មកំណើតនីមួយៗរបស់ពួកគេនៅទីនេះ នៅ—បាន នេះ។ ពេលប្រជាជនឃើញបាននេះ គេទទួលស្គាល់ថាអេឌីបជាមហាបូជាចារ្យនៃ កុលសម្ព័ន្ធទាំងមូល។ នៅពេលដែលពួកគេឃើញថ្មកំណើតនៅក្នុងបាននេះ។

674 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងចូលដល់ក្នុងសាររបស់បងប្រុស នេវីល នៅព្រឹក នេះ។ ហើយជាច្រើនដងដែលពួកគេបាននាំយក យូរីម ធូមមីម។ អ្នកឃើញថា វាត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរជាវិធីដែលពួកគេដឹងថាតើសាររបស់ពួកគេ ពិតឬមិនពិត។ ដុំថ្មទាំងនោះ នៅពេលទៅប្រាប់អ្វីដែលបុរសនោះនិយាយ ហោរា បានទាយ ហើយថ្មទាំងនោះបានឆ្លុះបញ្ចាំងជាមួយគ្នា។ វាបានធ្វើឱ្យមានការ ប្រមូលផ្តុំនៃពន្លឺដែលយកត្បូងកណ្តៀង និងត្បូងមណីជោតិនិងបារកេត១ និងត្បូង ផ្សេងទៀតទាំងអស់ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺរបស់ពួកគេ វាបានបង្កើតពណ៌ឥន្ទធនូដ៏ ស្រស់ស្អាតដ៏ធំអស្ចារ្យមួយដែលលាយបញ្ចូលគ្នាទាំងមូល។

675 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ នៅពេលដែល យូរីម ធូមមីម ត្រូវបានគេយក ទៅជាមួយសង្ឃនោះ ឥឡូវនេះព្រះគម្ពីរនេះគឺជាយូរីមធូមមីមរបស់ព្រះសព្វថ្ងៃ នេះ។ ហើយនៅពេលដែលត្រូវអធិប្បាយ វាមិនគ្រាន់តែជាកន្លែងតូចមួយនៅទីនេះ ទេ ហើយនោះជាអ្វីដែលគាត់ដាក់ក្តីសង្ឃឹមរបស់គាត់ វាត្រូវតែជាព្រះគម្ពីរទាំងមូល ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីសារនៃការអធិប្បាយរបស់បុរសនោះ។ នោះគឺជារឿងត្រូវធ្វើ។ មិនមែនកន្លែងតែមួយ ហើយនិយាយថា “មែនហើយ ព្រះគម្ពីរប្រាប់រឿងនេះ។” អូ ប្រាកដណាស់ វានិយាយរឿងជាច្រើន។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែធ្វើវាទាំងអស់រួមគ្នា។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងមក និងចូលទៅក្នុង—ព្រះបន្ទូល វា ដាក់វាទាំងអស់ហើយឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺដ៏ធំមួយ ហើយពន្លឺនោះគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

676 ឥឡូវនេះ ថ្មទាំងដប់ពីរនេះជាគ្រឹះទាំងដប់ពីរ ដែលចាប់ផ្តើមចេញពីរូបន និង កាដ និងចុះទៅបេនយ៉ាមីន។ កុលសម្ព័ន្ធដប់ពីរ ថ្មដប់ពីរ។ ហើយថ្មទាំងនោះ នៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ ក្នុងស្ថានសួគ៌ក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី គ្រឹះនីមួយៗនឹងត្រូវ ដាក់លើបុព្វបុរសមួយ។

677 ឥឡូវមើលចុះ អ្នកសម្គាល់ឃើញថ្ម ឥឡូវនេះ អ្នកនឹងមើលពួកបុព្វបុរស ដែលបានឆ្លុះបញ្ចាំងភ្លាមៗទៅក្នុងអ្វីមួយផ្សេងទៀត ឥឡូវមានសំណួរមួយទៀត ប៉ុណ្ណោះ។

68. ពន្យល់—ពន្យល់ទីបួន...សត្វទាំងបួននៃវិវរណៈជំពូក៥។

678 បងប្រុសនេវីល ប្រសិនបើអ្នកបាននៅជិតនោះ ឬអ្នកមួយចំនួន វិវរណៈ ជំពូក៥ យើងនឹងអានវាបន្តិច។ វាគឺ—វាជារូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាតនៅទីនេះ...នៅ ទីនេះ ខ្ញុំមានវាដោយខ្លួនឯង វិវរណៈជំពូក៥៖

ឯនៅព្រះហស្តស្តាំនៃព្រះអង្គ ដែលគង់—លើបល្ល័ង្ក នោះខ្ញុំឃើញ មានក្រាំង ដែលសរសេរទាំងខាងក្នុង ហើយ—ហើយ—ហើយនិង ខាងក្រៅ ព្រមទាំងមានបិទត្រាពងផង។

ហើយខ្ញុំ...

679 ឥឡូវនេះ មិនមែនជាកន្លែងនោះទេ។ ខ្ញុំចង់ទៅឆ្ងាយបន្តិចទៀត សត្វ ទាំងបួន។ សូមមើលខទី១៤។ មិនអីទេ បាទ។ ឥឡូវនេះយើងទៅ នោះត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះសូមចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ—នៅខទី ១២ អត់ទេ ខ្ញុំគិតថា...“ហើយសត្វ ទាំងបួនបាននិយាយថា ‘អាម៉ែន’។” ទេ មានកន្លែងតូចមួយនៅពីក្រោយនោះ បង ប្រុសនេវីល។ “មើលចុះ ខ្ញុំបានឮសំឡេង...”

680 ចាំមើល បន្តិច ខ្ញុំបានអានវាកាលពីមុន។ អូ យើងនៅទីនេះ ចូរចាប់ផ្តើមនៅខ ទី៦។ ខទី ៥៖

រួចមានចាស់ទុំម្នាក់និយាយមកខ្ញុំថា កុំយំថ្វី មើលន៍ សត្វសិង្គដែល កើតពីពូជអំបូរយូដា គឺជាបុរសកែវនៃហ្លួងដារីខ ទ្រង់បានឈ្នះ ហើយ អាចនឹងបកត្រា...បើកក្រាំងនោះបាន។

ខ្ញុំក្រឡេកទៅ ហើយ...កំពុងតែឈរនៅកណ្តាលបល្ល័ង្កនិង...តួ មានជីវិតទាំង៤ នៅកណ្តាលពួកចាស់ទុំទាំងប៉ុន្មាន ឃើញមានកូន

ចៀមៗ ដែលមើលទៅដូចជាបានសំឡាប់ហើយ មានទាំងស្នែង៧ និងភ្នែក៧ ឯភ្នែកទាំងនោះ...គឺជាវិញ្ញាណទាំង៧របស់ព្រះ ដែល... ទ្រង់ចាត់ទៅពេញលើផែនដី។

681 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកាន់សំណួរនោះ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនចាប់វាបាននៅទីនេះទេ ខ្ញុំ ចង់អោយអ្នកត្រលប់មកវិញ ខ្ញុំចង់ដោះស្រាយរឿងនោះ វិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរនៃ ភ្នែកទាំងប្រាំពីរដែលនៅលើកូនចៀម។” អូ វាជារឿងដ៏ស្រស់ស្អាតពិតប្រាកដ។ (យើងចង់យកសំណួររបស់បងប្រុសនេះឥឡូវនេះ។) ជាការប្រសើរណាស់ កុំភ្លេច វាឥឡូវនេះ។

កូនចៀមនោះក៏មកយកក្រាំង ពីព្រះហស្តស្តាំរបស់ព្រះអង្គ ដែលគង់លើបល្ល័ង្កទៅ។

លុះបានយកក្រាំងទៅហើយ នោះគូមានជីវិតទាំង៤ និងពួក ចាស់ទុំ២៤នាក់ ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះនៅមុខកូនចៀម... ពួកគេ គ្រប់គ្នាមានកាន់ស៊ីង...

682 ឥឡូវនេះ នោះគឺជា—ទាំងបួន—សត្វទាំងបួននៅទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹង កត់សម្គាល់។ ឥឡូវយើងទៅអានខាងមុខបន្តិចទៀតទៅ:

...និងពានមាស...ដែលពេញដោយគ្រឿងក្រអូប រៀងខ្លួន...ឯគ្រឿងក្រអូប នោះជាសេចក្តីអធិស្ឋានរបស់ពួកបរិសុទ្ធ។ ពួកទាំងនោះក៏ច្រៀងទំនុក១ថ្មីថា...ទ្រង់គួរនឹង...(ហើយបានទៅមុខ ហើយធ្វើ...ការថ្វាយបង្គំទាំងអស់របស់ពួកគេចំពោះព្រះអម្ចាស់)

683 ឥឡូវនេះ សត្វទាំងបួននៃវិវរណៈនេះ ប្រសិនបើអ្នកសម្គាល់ឃើញពួកវា នៅគ្រប់កន្លែង...(អ្នកអានព្រះគម្ពីរ ហើយសម្រាប់មនុស្សដែលនឹងស្តាប់ការ ចិត្តសំឡេងនេះ)។ សត្វទាំងបួននោះ មានមុខបួន៖ គឺមួយមានមុខដូចមនុស្ស មួយទៀតមានមុខដូចគោ មុខម្ខាងទៀតដូចសត្វត្រី ហើយមុខម្ខាងទៀតដូចសត្វ តោ។ ហើយគេមិនដែលថយក្រោយទេ គេមិនអាចថយក្រោយបានទេ។

684 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចង់ចាំសៀវភៅវិវរណៈចាស់ ពេលពួកគេ បង្រៀនវាជាច្រើនឆ្នាំមុន នៅពេលដែលខ្ញុំចំណាយពេលប្រហែលពីរឆ្នាំនៅទីនេះ លើសៀវភៅវិវរណៈ? ចាស់ៗជាច្រើនធ្វើ។

685 មើលទៅ ពួកគេមិនអាចថយក្រោយបានទេ ព្រោះគ្រប់ផ្លូវដែលគេទៅគឺដើរទៅមុខ។ បើគេទៅវិបវន្តៈ គេទៅដូចមនុស្សប្រុស ប្រសិនបើពួកគេទៅតាមផ្លូវនេះ ពួកគេនឹងទៅដូចសត្វគោ ដើរតាមផ្លូវនេះ គេទៅដូចជាឥន្ទ្រី។ ប្រសិនបើពួកគេទៅតាមផ្លូវនេះ នោះពួកគេនឹងទៅដូចគោ។ ឃើញទេ ពួកគេមិនអាចថយក្រោយបានទេ គឺពួកគេឆ្ពោះទៅមុខគ្រប់ពេលវេលា។

686 ឥឡូវនេះសត្វទាំងបួន។ ឥឡូវនេះដើម្បីឆាប់យល់វា ព្រោះខ្ញុំមិនចង់នៅយូរពេកលើរឿងនេះទេ។ ប៉ុន្តែសត្វទាំងបួន...សត្វនេះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរតំណាងឱ្យ “អំណាច។” ហើយអ្នកសង្កេតឃើញថាសត្វទាំងនេះមិនមែននៅក្នុងបឹងឬក្នុងសមុទ្រនៅកន្លែងណាដែលឡើងមកនោះទេ ប៉ុន្តែ ពួកគេនៅបណ្តឹងរស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយពួកគេកំពុងថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់។ សត្វទាំងបួននោះមានន័យថាអំណាចទាំងបួនដែលចេញមកពីផែនដីហើយអំណាចទាំងបួននោះគឺជាដំណឹងល្អទាំងបួន៖ ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និង យ៉ូហាន មួយមិនផ្ទុយនឹងមួយផ្សេងទៀតទេ។

687 ហើយមួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺ នៅ...នៅពេលដែលដំណឹងល្អចេញទៅដូចជាសត្វគោ វាតឹងរឹង វាក្លាហាន ដំណឹងល្អគឺក្លាហានដូចសត្វគោ ហើយវាជាស្តេចដូចសត្វគោ។ បើវាសំដៅទៅមុខមនុស្ស វាមានល្បិចកលនិងឆ្លាតដូចមនុស្សប្រុស។ បើវាទៅជាឥន្ទ្រី វាមានស្លាបលឿន និងកម្ពស់ខ្ពស់។ វា...ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? បើវាដូចគោ នោះជាសេះការងារដែលអាចទាញបាន គោបង្ហូរដែលទាញ—នេះ—បន្ទុកនៃដំណឹងល្អ។ សត្វទាំងបួននោះជាអំណាចទាំងបួនគឺ ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន ដំណឹងល្អទាំងបួនដែលលេចចេញនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។ នោះគឺ...

688 ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ពួកគេមានភ្នែកនៅខាងមុខ និងខាងក្រោយ។ ពួកគេ—ពួកគេ...គ្រប់ទីកន្លែងដែលវាបានទៅ វាបានឆ្លុះបញ្ចាំង។ ពួកគេបានឃើញគ្រប់ទីកន្លែងដែលពួកគេទៅ។ ហើយនោះជាអំណាចនៃដំណឹងល្អដូចដែលវាចេញមក វាអាច...វាមានភាពវៃឆ្លាតរបស់មនុស្ស វាមានភាពហ័សហ័យនៃឥន្ទ្រី វាមាន—នេះ—នេះ—អំណាច អំណាចទាញ អ្នកកំបន្ទុកដូចគោ វាមាន—ភាពរឹងប៉ឹង និងភាពក្លាហានរបស់សត្វគោ។ សូមមើល វាជាដំណឹងល្អទាំងបួន ដែលជាអំណាចទាំងបួននៃវិវរណៈ ជំពូកទី៤។

មិនអីទេ ឥឡូវនេះបន្ទាប់មកទៀត:

69. តើនរណាជាពួកចាស់ទុំម្តែបួននាក់នោះ? មិនអីទេ ខ្ញុំជឿថាវានឹងស្ថិតនៅលើ
—នេះ...តើនរណាជាអ្នកចាស់ទុំទាំងម្តែបួននាក់?

689 ឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែជារឿងសាមញ្ញ យើងអាចទៅដល់វាបាន។ ពួកចាស់ទុំ
ទាំងម្តែបួននាក់កំពុងឈរនៅមុខបល្ល័ង្ក។ នោះគឺនៅក្នុង...ខ្ញុំជឿថាវាមាននៅក្នុងខ
ទី ៤ ជាកន្លែងដែលគេករឃើញ។ “ហើយមានមួយទៀតចេញមក...” ខ្ញុំត្រូវ...សូម
មើល ខ្ញុំបាន...៤:១០។

690 មិនអីទេ វិវរណៈ ជំពូកទី៤ និងខ១០។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ យើងនឹងទៅដល់វា។

នោះពួកចាស់ទុំទាំង២៤នាក់ ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះ នៅចំពោះ
ព្រះអង្គដែលគង់លើបល្ល័ង្ក ទាំងថ្វាយបង្គំដល់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់
អស់កល្បជានិច្ច រៀងរាល់តទៅនោះ ហើយក៏ដាក់មកុដខ្លួនចុះថ្វាយ
នៅមុខបល្ល័ង្ក ដោយទូលថា

ឱព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើងរាល់គ្នាអើយ ទ្រង់គួរនឹងទទួលសិរីល្អ
កិត្តិនាម និងព្រះចេស្ដា: ដ្បិតទ្រង់បានបង្កើតរបស់សព្វសារពើមក
ហើយគឺដោយបំណងព្រះហឫទ័យទ្រង់ហើយ ដែលរបស់ទាំងនោះ
បានកើតមក ហើយមាននៅផង។

691 ឥឡូវនេះ អ្នកចាស់ទុំទាំងបួនម្តែនាក់។ អ្នកចាស់ទុំជាអ្នកត្រួតពិនិត្យ។
ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេគឺជាបុព្វបុរសដប់ពីរនាក់ និងសាវ័កដប់ពីរ
នាក់។ គេក៏គង់នៅម្ខាងដប់ពីរ ហើយម្ខាងទៀតមានដប់ពីរនាក់។ មានពួកចាស់ទុំ
ម្តែបួននាក់ ដែលជាបុព្វបុរសទាំងដប់ពីរនៅម្ខាង គឺគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ សាវ័ក
ដប់ពីរនាក់នៅម្ខាងទៀត នៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលទេ
ឬអីថា “អ្នកនឹងឡើងលើបល្ល័ង្កដប់ពីរ ដោយវិនិច្ឆ័យលើកុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរនៃ
អ៊ីស្រាអែល?”

692 ឥឡូវនេះ មូលដ្ឋានគ្រឹះ។ មើលចុះ មានដើមឈើមួយដើមនៅទីនោះ។ ហើយ
ដើមឈើនៅសងខាងបង្កើតផលបានដប់ពីរយ៉ាង។ ហើយគេផ្តល់ផលម្តងក្នុង
មួយខែ គឺដប់ពីរខែក្នុងមួយឆ្នាំ។ រៀងរាល់ឆ្នាំ ពួកគាត់ធ្វើផ្លែឈើដប់ពីរយ៉ាង។
ដប់ពីរ នៅក្នុងការ “ថ្វាយបង្គំ” លេខរៀង អ្នកឃើញទេ? ហើយមានម្តែបួននាក់

នឹងមានម្តែបួន សាវ័កដប់ពីរនាក់ និងបុព្វបុរសដប់ពីរនាក់។ ពួកគេកំពុងតាំងនៅ លើបល្ល័ង្ក។

693 ឥឡូវនេះ ខទី ៤ ឬសំណួរទី ៤:

70. តើខ្សែពណ៌ក្រហមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិទី៣៨ តំណាងឱ្យអ្វី?

694 ខ្សែពណ៌ក្រហម ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ វាគឺជាយូដា។ គាត់មានកូន ប្រុសម្នាក់ ហើយកូនប្រុសម្នាក់របស់គាត់បានរៀបការនឹងស្រ្តីជនជាតិកាណាន។ ហើយស្រ្តីជនជាតិកាណាននេះមិនមានកូនទេ ហើយកូនប្រុសរបស់គាត់ក៏ស្លាប់។ បន្ទាប់មកច្បាប់គឺត្រូវយក...កូនប្រុសបន្ទាប់ត្រូវយកប្រពន្ធរបស់បងប្រុស ហើយ ចិញ្ចឹមពូជនោះឲ្យអ្នកស្លាប់។ បុរសម្នាក់ទៀតមិនបានសហការធ្វើដូចដែលគាត់ គួរធ្វើទេ ហើយព្រះអម្ចាស់ក៏សម្លាប់គាត់។ បន្ទាប់មកគាត់មានកូនប្រុសវ័យក្មេង ម្នាក់ ដូច្នោះ យូដានិយាយថា “ចាំដល់កូនប្រុសនេះ...ធំឡើងរហូតដល់វ័យដែល អ្នកអាចរៀបការជាមួយគាត់បាន។”

695 ហើយពេលគាត់ធំឡើងដល់វ័យដែលគាត់ត្រូវរៀបការជាមួយអតីតប្រពន្ធ របស់បងប្រុសទាំងពីរនាក់មុន មែនហើយ គាត់គួរតែយកនាងទៅចិញ្ចឹម ដើម្បី បន្តពូជរបស់បងគាត់ដែលធ្លាប់...ដែលបានស្លាប់មុនគាត់។ យូដាមិនបានឲ្យ កូនប្រុស ទៅស្រ្តីនោះ (ជាស្រ្តីជនជាតិកាណាន) ឡើយ ហើយគ្រាន់តែឲ្យគាត់ រស់នៅតាមធម្មតាប៉ុនោះ។ ដូច្នោះនាងឃើញថានាងអយុត្តិធម៌ ក៏ចេញទៅយក ស្បែកចាំងមុខ ហើយអង្គុយនៅទីសាធារណៈ ដូចស្រ្តីពេស្យាបានអង្គុយ។

696 យូដាចូលមកជិតយកស្រ្តីនោះធ្វើជាប្រពន្ធ ហើយនាងជាស្រីពេស្យា ហើយ គាត់រួមរស់ជាមួយនាង។ ហើយនាងបាននិយាយថា: “អញ្ចឹង តើអ្នកនឹងឱ្យថ្លៃអ្វីជា ថ្លៃខ្ញុំ?” ហើយគាត់...នាងបាននិយាយថា...

697 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងបង្កើត—ក្មេងម្នាក់ឱ្យ។” គាត់បាននិយាយថា “ជា ការប្រសើរណាស់ ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវសញ្ញាថាអ្នកនឹងធ្វើវាបាន។” ដូច្នោះហើយនាងបាន យកដំបងនិងទឹកសម្គាល់របស់គាត់ជាដើម ហើយរក្សាទុក។

698 ហើយពេលគេនាំក្មេងមក គេរកមិនឃើញស្រីពេស្យាទេ ព្រោះនាងមិនមែនជា ស្រីពេស្យា។

699 មួយរយៈក្រោយមក នាងក៏បង្ហាញមុខថានាងនឹងក្លាយជាម្តាយ។ ហើយនៅពេលដែលនាងបង្ហាញថានាងនឹងក្លាយជាម្តាយ គេមកប្រាប់យូដាថា “កូនប្រុសរបស់អ្នកបានដើរតួជាស្រីពេស្យា។” បាននិយាយថា “ដោយសារតែនាង—នាងបានក្លាយជាម្តាយគេ ហើយកូនប្រុសទាំងពីររបស់អ្នកបានស្លាប់បាត់ទៅហើយ។”

700 គាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង នាងនឹងត្រូវហៅចេញ និងដុតនាងចោល។”

701 នាងក៏ចាត់គេទៅប្រាប់យូដាថា: “បុរសដែលធ្វើនេះ គឺជាម្ចាស់នៃវត្តទាំងនេះ។” មិនអីទេ នោះគឺជាឪពុកក្មេករបស់នាង។

702 ហើយគាត់បាននិយាយថា “នាងសុចរិតជាងខ្ញុំ។”

703 ឥឡូវនេះ ពេលនាងដឹងថាកូនរបស់នាងត្រូវសម្រាល គឺជាកូនភ្លោះ។ ហើយនៅពេលដែលភ្លោះ...ទារកដំបូងដែលត្រូវកើតមក ជាទំនៀមទម្លាប់ចាស់របស់សាសន៍យូដា កូនទីមួយមានសិទ្ធិពីកំណើត កូនដំបូងដែលកើតចេញមក។ ហើយ ត្រូវចាំថា វាជាកូនដំបូងរបស់នាង។ គ្មានក្មេងប្រុសណាទៀតដែលចេញពីផ្ទះនាង ក្រៅពីក្មេងពីរនាក់ហ្នឹងឡើយ។ រហូតមកដល់ពេលនេះនាងមិនដែលមានកូនទៀតទេ។

704 ហើយពេលកូនដំបូងរបស់នាងបានចេញមក វាគ្រាន់តែចេញដៃប៉ុណ្ណោះ។ ឆ្មបក៏ដាក់អំបោះក្រហមនៅជុំវិញវា ព្រោះខ្សែក្រហមនិយាយអំពីការលោះ ថាកូនប្រុសទីមួយរបស់ស្រ្តីព្រហ្មចារីម៉ារីនឹងក្លាយជា...មានស្នាមក្រហមនៃការប្រោសលោះ។

705 ហើយពេលគាត់ទាញដៃចូលវិញ ម្នាក់ទៀតក៏មកមុន។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ធ្វើអញ្ចឹង បាននិយាយថា: “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើបែបនេះ? មួយទៀតមានសិទ្ធិពីកំណើត។”

706 នោះហើយជាអ្វីដែលលោកបុប្ផក្តិ៣៨មានន័យ អ្នកឃើញទេ? ថាកូនដំបូងនៅតែមានរហូតដល់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ថាទីមួយស្ថិតនៅក្រោមច្បាប់នៃការប្រោសលោះ។

707 អ្នកដឹងថាខ្ញុំបាននិយាយ...ពីសត្វលាតូច អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំបានប្រាប់អំពីភ្នែករបស់វាហើយ...អ្វីក៏ដោយ ត្រចៀករបស់វាចុះក្រោម ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាកើតមកមាន

សិទ្ធិពីកំណើត កូនចៀមដ៏ស្អាតត្រង់ ល្អឥតខ្ចោះមួយក្បាលក៏ស្លាប់ជំនួសគាត់។ នៅទីនោះ។

708 ដូច្នោះគឺសម្រាប់សិទ្ធិពីកំណើត។ ទារកដំបូងដែលបានកើតចេញពីម្តាយ ហើយពួកគេបានឃើញដែនោះ (ហើយដឹងថាវាអាចនឹងត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត)។ ហើយនៅពេលដែលគាត់លើកដៃរបស់គាត់ដើម្បីបង្ហាញថាគាត់មានវា គាត់គឺជា អ្នកទីមួយ ឆ្លុះបានចងខ្សែក្រហមចងជុំវិញវា ហើយគាត់ទាញដៃគាត់ចូលវិញ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ តាមពិតទៅ គាត់គឺជាមនុស្សទីមួយ។ នោះជាខ្សែក្រហមដែល មានស្នាមក្រហម...គ្រប់មធ្យោបាយតាមរយៈព្រះគម្ពីរ វាមានន័យថាការប្រោស លោះ ដែលចង្អុលទៅមុខកូនដំបូងនឹងមក។

709 សេះដំបូងកើត គោដំបូងកើតមក អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលកើតមុន (ដែលកើតមក) គឺស្ថិតនៅក្រោមការប្រោសលោះ ត្រូវតែត្រូវបានលោះ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវតែបាន លោះ! ហាលេលូយ៉ា! អូ វាធ្វើអោយខ្ញុំរើបចិត្ត។ តើអ្នកទទួលបានវាទេ? ទីមួយត្រូវតែបានលោះ។ វាជាច្បាប់។ សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!

710 ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រសូតមក ទ្រង់បានប្រោសលោះ ពិភពលោកទាំងមូល។ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់បានធ្វើ។ ទ្រង់គឺជាព្រះប្រោសលោះ នៃគ្រប់សត្វទាំងអស់ដែលបានបង្កើតនៅលើផែនដី។ ទ្រង់គឺជាព្រះប្រោសលោះ។ ហើយនៅ...ការប្រោសលោះទាំងអស់ស្ថិតនៅក្នុងទ្រង់ ហើយគ្មានវិធីណាផ្សេងទេ ដែលអ្នកអាចមកដោយអំពើល្អ ដោយការចូលរួមព្រះវិហារ ឬអ្វីក៏ដោយ អ្នកត្រូវតែ មកតាមផ្លូវក្រហមនោះ ព្រះដ៏ប្រោសលោះនោះ ជាអ្នកប្រោសលោះ សាច់ញាតិ នោះ។

មិនអីទេ ឥឡូវនេះបន្ទាប់មកទៀតគឺ:

71. តើអំណោយទាននៅឯណា...តើអំណោយទានអ្វីខ្លះដែលត្រូវបញ្ជូនមក ទាក់ទងនឹងការស្លាប់របស់ស្រីបន្ទាល់ពីរនាក់នៃវិវរណៈ១១?

អូ បងប្រុសជាលមី ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចសួរសំណួរខ្លះបានទេ!

711 ឥឡូវនេះ ការប្រោសលោះ ខ្សែទាំងនេះនៅទីនេះ ខ្សែពណ៌ក្រហមនេះ យើង ឃើញថាវាមានន័យថាការប្រោសលោះ។

712 ឥឡូវនេះសំណួរបន្ទាប់គឺ:

តើអំណោយទានអ្វីខ្លះនៅក្នុង វិវរណៈ១១?

713 មានពេលមួយមកដល់...ឥឡូវនេះនឹងឆ្លើយសំណួរដែលបានឆ្លើយ កាលពីយប់មិញ ដែលមិត្តរបស់ខ្ញុំជាគ្រូអធិប្បាយម្នាក់បានសរសេរអំពីសាសន៍ យូដា តើវានឹងទៅយ៉ាងណា។

714 ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដាទាំងនេះបានទទួលកាសន្យា-ប៊ី-ឆ្នាំកន្លះ-ហើយ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ចិត្តសិបសប្តាហ៍ត្រូវបានសន្យា។ បាននិយាយថា “ព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ហើយនឹងត្រូវកាត់ចោលនៅកណ្តាល។” ព្រះគ្រីស្ទបាន អធិប្បាយរយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ ទ្រង់បានសុគតក្នុងរយៈពេល-បីឆ្នាំ-កន្លះ។ បីឆ្នាំ ប្រាំមួយខែ ទ្រង់បានអធិប្បាយ។

715 ហើយការគ្រួសារខ្លឹមក៏នាំឲ្យវិនាសអន្តរាយ—វិហារអ៊ីស្លាមរបស់ អូម៉ា ត្រូវ បានដាក់នៅលើដីបរិសុទ្ធ ដូចដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា ពីរពាន់ប្រាំរយ ឆ្នាំមុនវាកើតឡើង វានឹងឈរនៅទីនោះ។ ហោរាបានឃើញ ដូច្នោះ ក៏ពោលថា “ពួកគេនឹង...សាសន៍ដទៃនឹងគ្រប់គ្រងកម្មសិទ្ធិនៅទីនោះ រហូតដល់គ្រាកាន់កាប់ ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។”

716 ឥឡូវនេះនៅមានការសន្យា-ប៊ី-ឆ្នាំ-កន្លះ។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ សាក្សី ទាំងនេះនៃវិវរណៈ១១ បានទាយមួយពាន់ ពីររយហុកស៊ីបថ្ងៃ យ៉ាងពិតប្រាកដបី ឆ្នាំកន្លះ។ ឥឡូវនេះ...ពួកគេស្លៀកបាវ។ ឥឡូវ មើលព័ន្ធកិច្ចរបស់ពួកគេ តើពួកគេ ជាអ្វី។ ឥឡូវ សាក្សីទាំងពីរនាក់នេះត្រូវបានគេសម្លាប់។

717 ឥឡូវនេះ...ពួកគេបានត្រឡប់ទៅកាន់សាសន៍យូដាវិញ បន្ទាប់ពីការ លើកឡើងនៃក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ។ ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃទៅផ្ទះដើម្បីទទួល អាហារពេលល្ងាចនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍ ហើយកាលដែលធម៌ត្រូវបានគេយកទៅ កន្លែងអំប្រាហាំជាមួយអ៊ីសាកហើយបានរៀបការ។ ហើយធម៌និងអ៊ីសាកចេញ មកដោយមានទ្រព្យសម្បត្តិពេញលេញដែលអំប្រាហាំមាននោះ បានទៅជាបស់ អ៊ីសាក។ មែនហើយ! ហើយវាមិនអាចជាបស់អ៊ីសាកទេរហូតដល់អ៊ីសាកបាន រៀបការជាមុនសិន។ ហាលេលូយ៉ា! ហ្នឹងហើយ។

718 ហើយព្រះគ្រីស្ទបានក្លាយជា...ព្រះគង់នៅក្នុងរូបកាយដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ ជានិរន្តរ៍ និងអស់កល្បជានិច្ច។ នៅពេលដែលកូនចៀម និងកូនក្រមុំរៀបការនៅ

ស្ថានសួគ៌ នាងបានដើរចេញដោយមានកម្មសិទ្ធិពេញលេញ។ មែនហើយ! អ៊ី សាកនិងធម៌កាបានចេញមកពេញដោយទ្រព្យសម្បត្តិ។

719 ហើយខណៈពេលដែលពិធីនេះកំពុងប្រព្រឹត្តទៅនៅឋានសួគ៌កូនក្រមុំ កូនក្រមុំសាសន៍ដទៃរៀបការជាមួយព្រះអង្គម្ចាស់ (ព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ) ក្នុងសិរីរុងរឿង ខណៈពេលដែលពួកគេរៀបការ មានរយៈពេល-បី-ឆ្នាំ-កន្លះដែល កើតឡើងខណៈពេលដែលពួកគេរៀបការ...ម៉ូសេនិងអេលីយ៉ា...

720 ដែលម៉ូសេមិនដែលអត់មានឡើយ...បាន សាកសពរបស់គាត់ត្រូវបាន យកទៅឆ្ងាយ។ ទេវតាយកគាត់ទៅ គាត់មិននៅទៀតទេ គាត់មិនពុករលួយ។ គាត់គឺជាប្រភេទដូចជាព្រះគ្រីស្ទដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ គាត់បានស្លាប់ហើយទេវតាក៏នាំ គាត់ទៅ ហើយសូម្បីតែអារក្សក៏មិនដឹងថាគាត់កប់នៅឯណាដែរ ហើយព្យាយាម ប្រកែកជាមួយមីកែលជាមហាទេវតាអំពីការបញ្ចុះសពរបស់គាត់។ នោះហើយជា អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ ព្រះបានយកគាត់ឡើងនៅក្នុងការលើកឡើង។

721 កាលលោកអេលីយ៉ាកំពុងតែដើរនៅទីនោះ ហោរារបស់ព្រះជាម្ចាស់បាន ដើរចុះទៅទន្លេយ៉ាដាន់ ដោះអាវរបស់គាត់វាយទឹក ហើយទឹកក៏បែកឆ្វេងស្តាំ។ គាត់បានដើរលើភ្នំ។ អេលីសេបាននិយាយ...បាននិយាយថា “តើអ្នកតាមខ្ញុំ ដើម្បីអ្វី?”

722 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់បានវិញ្ញាណរបស់អ្នកពីរដង។”

723 បាននិយាយថា “អ្នកបានសូមរឿងពិបាក ប៉ុន្តែបើអ្នកឃើញខ្ញុំពេលខ្ញុំទៅ។” គាត់បានរក្សាភ្នែករបស់គាត់នៅលើគាត់។

724 មួយសន្ទុះក្រោយមក រទេះភ្លើង និងទេវតាភ្លើង សេះភ្លើងចុះពីស្ថានសួគ៌មក។ អេលីយ៉ាក៏ដើរឡើងទៅក្នុងសិរីរុងរឿង។ គាត់មិនដែលបានស្គាល់រសជាតិស្លាប់ទេ គាត់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ គាត់ត្រូវស្លាប់!

725 ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹងមើលហោរាពីរនាក់នេះនៃវិវរណៈ១១ គឺវាដូចគ្នានឹង លោកម៉ូសេនិងលោកអេលីយ៉ាដែរ។ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នក ចង់ប្រាប់ខ្ញុំថាអេលីយ៉ា និងម៉ូសេនៅមានជីវិតមែនទេ?” មែនហើយ!

726 ហេតុអ្វី មុខភ្នំដើមអូលីវ...នៅភ្នំដើមអូលីវ មុនពេលព្រះយេស៊ូវយាងទៅ កាលវ៉ារី នៅទីនោះមានទាំងលោកម៉ូសេនិងលោកអេលីយ៉ាល្មរនិយាយជាមួយ

ព្រះអង្គ។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេមិនស្លាប់ទេ។ ហើយពួកគេមិនដែលស្លាប់ទេ។ ពួកគេជាមនុស្សស្លាប់ ពួកគេត្រូវតែស្លាប់។ ដូច្នេះពួកគេកំពុងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដ៏ រុងរឿងមួយដែលកំពុងរង់ចាំពេលនោះ។

727 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេត្រឡប់មកវិញ ហើយអធិប្បាយយ៉ាង ពិតប្រាកដរយៈពេល-ប៊ី-ឆ្នាំ-កន្លះក្រោមការចាក់ប្រេងតាំងនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខណៈពេលដែលពរជ័យត្រូវបានដកចេញពីសាសន៍ដទៃ (ហើយក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកឡើង) ហើយក្រុមជំនុំដ៏ត្រជាក់ និងជាផ្លូវការត្រូវបាន គេតាមប្រមាញ់ដូចឆ្កែ ដោយបក្សកុម្មុយនិស្តនិងរ៉ូម៉ាំង ហើយនៅពេលដែលពួកគេ ត្រូវបានតាមប្រមាញ់និងសម្លាប់។ ពួកគេ—ពួកគេត្រូវបានសម្លាប់នៅពេលនោះ។ ហោរាទាំងនេះអធិប្បាយរយៈពេល-ប៊ី-ឆ្នាំ-កន្លះ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា ពួកគេត្រូវបានសម្លាប់នៅក្នុង...នៅលើផ្លូវ ត្រូវបានគេហៅខាងវិញ្ញាណថា សូដុ មនិងអេស៊ីប ជាកន្លែងដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងត្រូវបានគេធ្លាក់។ នោះត្រលប់ មកវិញនៅក្រុងយេរូសាឡឹម។ ឃើញទេ ត្រលប់មកក្រុងយេរូសាឡឹមវិញ ដែលត្រូវ បានគេហៅខាងវិញ្ញាណ។

728 ហើយពួកគេបានដេកនៅតាមផ្លូវអស់រយៈពេលបីថ្ងៃបីយប់។ ហើយ បន្ទាប់មកនៅចុងបញ្ចប់នៃ-ប៊ី-ថ្ងៃ-កន្លះ វិញ្ញាណនៃជីវិតបានចូលមកក្នុងពួកគេ ហើយពួកគេបានក្រោកឡើង។ ពួកគេត្រូវស្លាប់ដូចមនុស្សដទៃទៀត ពួកគេត្រូវតែ មាន។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានសម្លាប់គ្រូអធិប្បាយទាំងពីរនេះ...

729 ពួកគេបានអធិប្បាយប្រឆាំងនឹងអំពើខុសឆ្គង ហើយបាននាំភ្លើងចេញពី ស្ថានសួគ៌។ តើអ្នកណាបានធ្វើការនោះ? ឃើញទេ? ពួកគេបាននាំគ្រោះកាច ពីលើមេឃ ហើយវាយលុកផែនដីយ៉ាងឆាប់រហ័ស...ហើយនៅពេលណាដែល ពួកគេចង់។ ហើយពួកគេបាននាំភ្លើងចេញពីស្ថានសួគ៌។ ហើយពួកគេបានបញ្ឈប់ មេឃមិនឱ្យភ្លៀង ដរាបណាពួកគេចង់។ តើនោះជានរណា? ពិតប្រាកដណាស់ លោកម៉ូសេនិងអេលីយ៉ា។ ហើយមានសាក្សីពីរនាក់។

730 ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើទារុណកម្មក្រុមជំនុំ ឬពិភពលោក ដោយ ការអធិប្បាយរបស់ពួកគេ ហើយទទួលពួកយូដាមកវិញ ហើយនាំពួកគេ ត្រឡប់ទៅរកការប្រែចិត្តវិញ នាំពួកគេឱ្យជឿឡើងវិញ...ពេលឃើញព្រះយេស៊ូវ យាងមករកកូនក្រមុំ ពួកគេនឹងនិយាយថា “នេះហើយជាព្រះនៃយើងរាល់គ្នា ដែល

យើងបានរង់ចាំ។ នោះគឺទ្រង់!” ប៉ុន្តែទ្រង់មិនយាងមកសម្រាប់ពួកគេទេ ទ្រង់មកកកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ និងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់...

731 ពេលយ៉ូសែបទៅស្រុកអេស៊ីប គាត់មិនបានយកបងប្អូនទៅជាមួយទេ គឺគាត់យកកូនក្រមុំទៅនៅទីនោះ។ មែនហើយ! ប៉ុន្តែពេលដែលគាត់បានប្រាប់បងប្អូនគាត់ នោះគ្មានអ្នកណានៅឡើយ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យស្គាល់ដល់ជនជាតិយូដាទាំងនេះ ពួកគេនឹងគ្មាននរណានៅទីនោះ ក្រៅពីជនជាតិយូដា។ មានពួកអ្នកដែលសម្លាប់យ៉ូសែប ឈរនៅទីនោះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំគឺយ៉ូសែប ជាបងប្រុសរបស់អ្នក។” ហើយគាត់បានយំ។

732 ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះយើងដឹងថាយើងចូលក្នុងដើម្បីអ្វីព្រោះយើងសម្លាប់គាត់។”

733 ដូចគ្នាដែរ ជនជាតិយូដាទាំងនោះ នឹងមានគ្រាដ៏លំបាកនោះ នៅមុនការមកដល់ឥឡូវនេះ នៃការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញនាំពួកគេត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ។ វាបាញ់ពួកគេដូចជាហ្វូងចៀមត្រឡប់ទៅភ្នំ ខាមែលនៅទីនោះ:

734 នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងយាងមកសម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ ហើយពួកគេឃើញទ្រង់ ពួកគេនឹងនិយាយថា “នោះគឺជាអ្នកដែលយើងទន្ទឹងរង់ចាំទ្រង់នៅទីនោះ!” ទ្រង់នឹងងើបឡើងជាមួយនឹងការព្យាបាលនៅក្នុងស្នាបរបស់ទ្រង់។ ត្រូវហើយ។

735 ហើយពួកជំនុំដែលនៅសេសសល់នៃសាសន៍យូដា នៅពេលដែលគេសម្លាប់ហោរាទាំងពីរនាក់នេះ ពួកគេដេកនៅតាមផ្លូវខាងវិញ្ញាណដែលហៅថា ក្រុងសូដុំមនិងស្រុកអេស៊ីប ជាកន្លែងដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងត្រូវបានគេផ្តាង ពួកគេបញ្ជូនអំណោយទៅគ្នាទៅវិញទៅមក (ពិភពលោកធ្វើ)។

736 ឥឡូវនេះ បងប្រុសជាលមីរ នៅទីនេះ។ សូមក្រឡេកមើលប្រវត្តិសាស្ត្ររ៉ូម៉ាំងវិញ ហើយអ្នកនឹងដឹងថាមានប្រជាជាតិតែមួយគត់ក្នុងពិភពលោកដែលធ្លាប់ធ្វើអំណោយបន្ទាប់ពីការប្រយុទ្ធ នោះគឺជាចក្រភពរ៉ូម។

737 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំនិយាយថាមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្តចេញពីទីក្រុងរ៉ូម។ សត្វនេះចេញពីទីក្រុងរ៉ូម វាមិនអាចចេញពីទីក្រុងមូស្កូបានទេ។ វាមកពីទី

ក្រុងរ៉ូម ជានាគក្រហមដែលឈរនៅខាងស្រ្តីដើម្បីលេបត្របាក់កូនរបស់នាងភ្លាមៗពេលវាតែត។ អារក្សនោះ អារក្សនោះនៅឯណា? តើវាជានរណា? សេសា អាហុ គាសស្ទីសដែលបានបញ្ជូននិងសម្លាប់កុមារទាំងអស់ តាំងពីអាយុពីរឆ្នាំមក។ នាគក្រហម នាគ សត្វសាហាវមានន័យថា “អំណាច។” អំណាចរបស់រ៉ូមបាន បៀតបៀនហើយព្យាយាមស្វែងរកព្រះគ្រីស្ទដែលជាកូននោះ។

738 ហើយរឿងដដែលហ្នឹង! រាល់ពេលដែលរ៉ូម៉ាំង រ៉ូមបុរាណធ្លាប់មានជ័យជំនះដ៏ អស្ចារ្យ ពួកគេនឹងធ្វើច្នៃពណ៌ស និងអ្វីៗទាំងអស់ឲ្យគ្នាទៅវិញទៅមក ជាអំណោយ ដូចនោះ ជាការរំលឹក។ ដូច្នោះថ្មទាំងនោះ...អ្វីដែលវាគឺជាអំណោយតិចតួចដែល បានធ្វើរវាងក្រុមជំនុំរ៉ូម។ មែនហើយ! ពិតប្រាកដណាស់។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។

739 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះក្នុងបុរីវ៉ាទីកង់ហើយបានផ្ទៀងផ្ទាត់វាជាមួយនឹង ព្រះគម្ពីរ។ សម្តេចប៉ាបពាក់មកុដបីជាន់ រីការី ហ្វីលី ដេអ៊ី អ្វីៗទាំងអស់ដែល ខ្ញុំបានឮនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត វាគឺជាការពិតទាំងស្រុង ក្រុមសាសនាដែលគ្រប់គ្រង គ្រប់ជាតិសាសន៍នៅក្រោមមេឃ ហើយវាកើតឡើង។ វាគឺ បែបហ្នឹង។

740 គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងអ្នកកាន់សាសនាកាតូលិក (អត់ទេ បាទ) ពួកគេល្អដូច អ្នកដទៃ ប៉ុន្តែសាសនារបស់ពួកគេគឺខុសបើមើលតាមគម្ពីរនេះ។ បើគម្ពីរនេះត្រូវ នោះគេខុស។ ពួកគេនិយាយថាមិនធ្វើទេ...“វាមិនមានបញ្ហាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរចែង នោះទេ វាជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនិយាយ។” យើងជឿថាគម្ពីរនិយាយជាមួយនឹង អំណាចកំពូល! ពិតប្រាកដណាស់ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

741 ដូច្នោះអ្នកឃើញនៅទីនោះ ថ្មទាំងនេះដែលត្រូវបានបញ្ជូនមកពីវិវរណៈនៅ ទីនេះ គឺ—ថ្មដែលជាអំណោយបានបញ្ជូនទៅគ្នាទៅវិញទៅមក។ ដែលគ្រាន់តែទៅ បង្ហាញ...ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា វិវរណៈនៅទីនេះ បាននិយាយថា “ចូរឲ្យអ្នកណា មានប្រាជ្ញារាប់ចំនួនសត្វនោះចុះ។ ចូរឲ្យអ្នកដែលមានប្រាជ្ញាធ្វើដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ ចូរឲ្យអ្នកដែលមានវិញ្ញាណនៃអំណោយខ្លះធ្វើដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។” តើអ្នកឃើញទេ ថាក្រុមជំនុំនៅពេលខ្លីប៉ុណ្ណា?

742 យុវជនម្នាក់បានសួរខ្ញុំនៅព្រឹកនេះអំពីអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ អំពីការ និយាយភាសាដទៃ។ យុវជនម្នាក់ ស្មោះស្ម័គ្រណាស់ ខ្ញុំជឿថាគាត់នឹងធ្វើជា អ្នកបម្រើព្រះនៅថ្ងៃណាមួយនេះ។ ហើយអំពីក្រុមជំនុំ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានផ្នែក

សាច់ឈាមច្រើនណាស់។ យើងមិនចង់បានវានោះទេ ប៉ុន្តែយើងចង់បានរបស់ ពិត។ យើងចង់មានវា។”

743 រឿងដំបូងអ្នកដឹងទេ គឺអ្នកមិនអាចទៅបង្រៀនវានៅក្នុងព្រះវិហារបានទេ អ្នកមាន មនុស្សម្នាក់មានភាសាដទៃ ម្នាក់មានទំនុកតម្កើង បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវ ប្រយុទ្ធនឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះបានប្រទានអំណោយមួយដោយ អធិបតេយ្យភាព វានឹងបង្ហាញដោយខ្លួនវាផ្ទាល់។ ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ នោះ ជាអំណោយទាននៃព្រះ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បញ្ជូនទៅក្រុមជំនុំដើម្បីយកឈ្នះ។

744 ឥឡូវនេះ មេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទមានអ្វីមួយដូចជា គាំទ្រនិងផ្ទុយ វាមាន —មាន—វិធីដែលអាក្រក់ក្នុងការធ្វើវា។ ហើយនោះគឺជាចក្រភពរ៉ូម៉ាំងដែលបញ្ជូន អំណោយទៅឱ្យគ្នាទៅវិញទៅមក អំណោយធម្មជាតិ។ ព្រះបញ្ជូនអំណោយ ខាងវិញ្ញាណទៅឱ្យអ្នកឈ្នះ រ៉ូម៉ាំងបញ្ជូនអំណោយធម្មជាតិទៅគ្នាទៅវិញទៅមក។

745 យើងជឿថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះវិញ្ញាណមួយ យើងទទួលវាដោយ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដែលមកពីស្ថានខ្ពស់បំផុត។

746 ព្រះវិហារកាតូលិកបង្រៀនថា “ជាអ្នកគោរពបូជាដ៏វិសុទ្ធ ដែលជាបូជាកាយ របស់ព្រះគ្រីស្ទ ថានៅពេលដែលអ្នកទទួលនំប៉័ងនិងនំនេះ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាអ្នកគោរពបូជាដ៏វិសុទ្ធ។” ឃើញទេ?

747 យើងជឿថាវាជានំប៉័ងមួយដុំ យើងមិនជឿថាវាជាបូជាកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ (យើងកំពុងជួសជុលដើម្បីយកវាក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី)។ យើងជឿថាវាតំណាង ឱ្យបូជាកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ...

748 នោះជាភាពខុសគ្នារវាងលទ្ធិកាតូលិកនិងប្រូតេស្តង់។ ឃើញទេ? ព្រះវិហារ កាតូលិកនិយាយថា “រាងកាយគឺ...នំប៉័ងគឺជាតួអង្គមួយ។ ក្រុមជំនុំមានអំណាច ក្នុងការបំប្លែងរឿងនេះ។” តើអ្នកធ្លាប់ឃើញកាតូលិកឆ្លងកាត់ព្រះវិហារ ឱនក្បាល ធ្វើឈើឆ្កាងទេ? ហើយដោយសារតែពន្លឺតូចនោះកំពុងឆេះនៅក្នុងព្រះវិហារនៅ ទីនោះនៅក្រោមព្រះពន្លាតូចនោះ។ វាមានពន្លឺបន្តិចនៅទីនោះ ហើយនំប៉័ង តាំងទុកនោះដាក់នៅទីនោះ។ “ហើយនោះគឺជាបូជាកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយ នៅពេលដែលអ្នកយកវា នោះអ្នកពិតជាទទួលយកបូជាកាយពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នៅពិធីលៀងព្រះអម្ចាស់ដំបូងរបស់អ្នក និងការសារភាពរបស់អ្នកជាដើម។ អ្នក កំពុងទទួលយក បូជាកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ តាមតួអង្គ។”

749 យើងនិយាយថាវាគឺជាអារម្មណ៍ឱ្យបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ឃើញទេ ថាវាគ្មានអ្វីនៅក្នុងលោកនេះទេ លើកលែងតែនំប៉័ងមួយ។ ហើយមិនថាបើវាមិនមែនជានំប៉័ងទេ បើវាជាអ្វីផ្សេងទៀត វាក៏ជាតំណាងឱ្យដូចគ្នា។ គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែតំណាងពិតណាស់។ មិនថាពួកគេជាអ្វីទេ...

750 ដូចមនុស្សទាំងនេះនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងអាងទេ ខ្ញុំចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងទន្លេ។”

751 តើវាមានភាពខុសគ្នាយ៉ាងណាដែរ ដរាបណាអ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក? ប្រសិនបើវាស្ថិតនៅក្នុងអាង...ហេតុអ្វី ក៏លីពបានទទួលការជ្រមុជទឹកក្នុងអាង... នៅពេលដែលមហាតលិកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ពេលលោកក៏លីពធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យមហាតលិកក្នុងអាង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានលើកគាត់យ៉ាងខ្ពស់រហូតដល់ទ្រង់ចាប់យកក៏លីពទៅឆ្ងាយ វាមិនត្រូវបានគេឃើញពីរយម៉ាយ។ ចាប់គាត់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ផ្តល់ឱ្យគាត់—នូវរទេះសេះចេញពីស្ថានសួគ៌ចម្ងាយពីរយម៉ាយ។ អាម៉ែន។ អស្ចារ្យមែន!

ឥឡូវនេះ៖

តើពួកបរិសុទ្ធនឹងនៅទីណាបន្ទាប់ពីរដ្ឋកាលមួយពាន់ឆ្នាំ? ហើយតើពួកគេនឹងមានរូបកាយបែបណា? ខ្ញុំនឹងត្រលប់ទៅវិញក្នុងពេលបន្តិចទៀត។ ប្រុងប្រុសប្រាណហាំឆ្លើយសំណួរនេះនៅកថាខណ្ឌ ៨២០ ជាសំណួរទី ៧៤—អដ។ ពួកគេនឹងនៅជាមួយព្រះយេស៊ូវ។

752 មិនអីទេ គឺ—សំណួរទីប្រាំពីរ៖

72. តើយើងនឹងជំនុំជំរះទេវតាដោយរបៀបណា?

753 យើងបានរកឃើញនៅក្នុង...តើយើងនឹងជំនុំជំរះទេវតាដោយរបៀបណា? ដោយការធ្វើជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ។ ទេវតាជាអ្នកបម្រើ យើងជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាយើងនឹងជំនុំជំរះពួកទេវតា។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះបើអ្នក...

សំណួរទី ៨៖

73. ហេតុអ្វីបានជាសក់ សំខាន់ក្នុងកូរិនថូសទីមួយ?

754 ឥឡូវនេះសុំឱ្យនរណាម្នាក់បើកឱ្យខ្ញុំ កូរិនថូសទីមួយ—ជំពូកទី១១ ហើយ យើងនឹងឃើញនៅទីនោះ ដែលអ្នកនឹងដឹងថា—នេះ...នៅកូរិនថូសទីមួយ—ជំពូក ទី 11 យើងដឹងថាប៉ុលកំពុងនិយាយ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំឆ្លងកាត់វាបន្តិច ហើយ បន្ទាប់មកយើងនឹងអានវាក្លាម។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹង—យើងនឹងកត់ត្រាវា ចុះ។

755 ខ្ញុំមានអ្វីមួយត្រូវនិយាយនៅក្នុងខគម្ពីរផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ដែលខ្ញុំសង្ឃឹមថា ព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានវាដល់យើងនូវវិធីដែលយើងគួរមាន។ ប្រសិនបើមាននរណា ម្នាក់រកឃើញ...ខ្ញុំគិតថានោះជាជំពូកទី១១ បាទ។ ឥឡូវសូមស្តាប់យ៉ាងយកចិត្ត ទុកដាក់ យកចិត្តទុកដាក់ឱ្យមែនទែន នោះទើបអ្នកយល់។ ឥឡូវយកមនសិការ របស់អ្នកទាំងអស់ទៅដាក់ក្នុងហោប៉ៅអាវកាក់របស់អ្នករហូតដល់ពេលខ្ញុំអាន រឿងនេះ អ្នកឃើញទេ បញ្ចេញមតិលើវា។ សូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ នេះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់៖

ចូរត្រាប់តាមខ្ញុំ ដូចជាខ្ញុំ...បានត្រាប់តាមព្រះគ្រីស្ទដែរ។ (ប៉ុលបាន និយាយថា “អ្នកដើរតាមខ្ញុំ ដូចខ្ញុំដើរតាមព្រះគ្រីស្ទ។”)

បងប្អូនអើយ ខ្ញុំសរសើរដល់អ្នករាល់គ្នា ពីព្រោះអ្នករាល់គ្នានឹកចាំពីខ្ញុំ ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់ ហើយដោយព្រោះអ្នករាល់គ្នាកាន់តាមសេចក្តី... ដែលខ្ញុំបានបង្ខំកបង្រៀនផង។

តែខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹងថា ព្រះគ្រីស្ទជាសិរសា នៃបុរសទាំងអស់ ឯ បុរសវិញ នោះជាក្បាលនៃស្រ្តី ហើយសិរសានៃព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះ។

756 ឃើញយ៉ាងម៉េចដែរ? ព្រះ ព្រះគ្រីស្ទ បុរស ស្រ្តី។ ឥឡូវនេះ៖

បុរសណាដែលអធិស្ឋាន ឬអធិប្បាយទាំងមានពាក់អ្វីនៅលើក្បាល នោះឈ្មោះថា ធ្វើបង្កាប់ដល់សិរសាខ្លួន។

ឯស្រ្តីណាដែលអធិស្ឋាន ឬអធិប្បាយ ដោយមានក្បាលទទេ នោះ ឈ្មោះថាធ្វើបង្កាប់ដល់ក្បាលខ្លួនវិញ...

757 ឥឡូវយើងចូលត្រឹមតែមួយនាទីប៉ុណ្ណោះ ហើយបង្ហាញអ្នកថាសក់របស់នារី គឺជាការបិទបាំងរបស់នាង៖

...ដ្បិតដែលធ្វើដូច្នោះ...នោះដូចជាបានកោរសក់ចេញដែរ។
(មានន័យថាប្រសិនបើ—ប្រសិនបើនាងនឹងកាត់សក់របស់នាង ចូរ
កោរវាចេញ។)

បើស្ត្រីណាមិនពាក់អ្វីនៅលើក្បាល នោះត្រូវកាត់សក់ចេញ: (កាត់
មានន័យថាកោរ ឃើញទេ)...តែបើពួកស្រីៗ អៀនខ្មាសចំពោះការកាត់
ឬកោរសក់ នោះត្រូវតែមានអ្វីពាក់វិញ។

758 ឥឡូវនេះយើងកំពុងចូលក្លាមៗចំពោះសំណួរនៅទីនេះដែលអ្នកកំពុងសួរ។
ឃើញទេ? មិនអីទេ ឥឡូវនេះវាខុសសម្រាប់ស្ត្រីបើ—នាងកាត់សក់ យោងតាម
ព្រះគម្ពីរ ឥឡូវនេះអ្នកស្តាប់នៅទីនេះហើយមើលថាតើព្រះគម្ពីរមិនផ្តល់ឱ្យបុរសនូវ
សិទ្ធិស្របច្បាប់ឬអត់ គាត់អាចលែងប្រពន្ធចោលបើនាងកាត់សក់ មើលថាត្រូវឬ
អត់។

ផ្នែកខាងពួកបុរសវិញ...នោះមិនត្រូវពាក់អ្វីលើក្បាលទេ (នោះគឺ
ទុកសក់វែង) ពីព្រោះខ្លួនជាគំរូ ហើយជាសិរីល្អនៃព្រះ តែស្ត្រីជាសិរីល្អ
ដល់បុរសវិញ។ (តើអ្នកធ្លាប់គិតទេ?)

759 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឈប់នៅទីនេះ ព្រោះខ្ញុំចង់បកស្រាយវាឱ្យច្បាស់មែនទែន
ឃើញទេ? ហើយឥឡូវត្រូវចាំថា ខ្ញុំបានឃើញស្ត្រីគួរឱ្យស្រឡាញ់រាប់ម៉ឺននាក់
(ស្គាល់ពួកគេឥឡូវនេះ ហើយភាគច្រើននៃពួកគេនៅក្នុងព្រះវិហារនេះ) ដែលមាន
សក់ខ្លី នោះគឺជាគ្រីស្ទាន។ ហើយអ្វីដែលខ្ញុំដាក់វាគឺមិនមែនអ្នកទេ វាជារបៀប
ដែលអ្នកត្រូវបានបង្រៀន។ ឃើញទេ? នោះហើយជាវា។ ត្រូវអធិប្បាយរបស់អ្នក
មិនដែលប្រាប់អ្នកពីរឿងនេះទេ។ ប៉ុន្តែ បើស្ត្រីណានៅជុំវិញរោងឧបោសថដោយ
បែបនេះ នោះពួកគេមានទោស។ ឃើញទេ ព្រោះយើងប្រាកដជាប្រាប់ពួកគេអំពី
វា។

760 ឥឡូវនេះ សូមមើលនេះ៖

...ផ្នែកខាង...ពួកបុរសវិញ... (ខ៧)...ពួកបុរស...

761 ឥឡូវនេះ តើអ្នកណានិយាយនៅទីនេះ? ឥឡូវនេះ ពេលខ្លះស្ត្រីនិយាយថា “អូ
ប៉ុលជាមនុស្សស្អប់មនុស្សស្រី។”

762 មែនហើយ ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងនៅលើប្រធានបទនោះ ចូរ

យើងត្រឡប់ទៅកាឡាទី ១:៨។ ហើយមើលអ្វីដែលប៉ុលនិយាយអំពីរឿងនេះ មើលនៅក្នុង កាឡាទី ១:៨។ អ្នកនឹងដឹងថា ប៉ុលបាននិយាយនៅទីនេះនៅក្នុង កាឡាទី១:៨។

...ហើយយើងខ្ញុំ ឬទេវតាពីស្ថានសួគ៌ នឹងប្រាប់ដំណឹងណាមក អ្នករាល់គ្នា ខុសពីដំណឹងល្អ ដែលយើងខ្ញុំបានប្រាប់ហើយ នោះ ឲ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ។

763 ឥឡូវនេះ កុំបន្ទោសខ្ញុំ អ្នកបន្ទោសទ្រង់ ឃើញទេ។

ផ្នែកខាងពួកបុរសវិញ នោះមិនត្រូវពាក់អ្វីលើក្បាលទេ ពីព្រោះខ្លួនជាគំរូ ហើយជាសិរីល្អនៃព្រះ តែស្រ្តីជាសិរីល្អហើយជាគំរូ រូងដល់បុរសវិញ។

764 ឥឡូវមើលខបន្ទាប់:

ដ្បិតបុរសដើមមិនបានកើតចេញពីស្រ្តីមកទេ គឺស្រ្តីបានចេញមកពី បុរសនោះវិញ។

ព្រះក៏មិនបានបង្កើតបុរសមកសំរាប់ស្រ្តីដែរ គឺស្រ្តីសំរាប់បុរសវិញ។

765 ឥឡូវនេះ ពេលនេះដោយក្តីស្រឡាញ់ពិតនិងផ្អែមល្អម ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថា អ្នកយល់វាដូចខ្ញុំនិយាយនេះ។ ប៉ុន្តែអាមេរិក...ក្នុងនាមជាអ្នកធ្វើដំណើរអន្តរជាតិ។ អាមេរិកមានច្បាប់ទាប និងថោកទាបបំផុតមួយចំនួនសម្រាប់ស្រ្តីរបស់ពួកគេជាង គ្រប់ជាតិសាសន៍ក្នុងពិភពលោក។ ទីក្រុងប៉ារីស ប្រទេសបារាំងអាចខ្ពស់កប់ពពក នៅម្ខាងនៃផ្លូវដែលអាមេរិកអនុញ្ញាតឱ្យស្រ្តីរបស់ពួកគេធ្វើ។ វាជាការអាម៉ាស់មួយ!

766 តើអ្នកដឹងទេថាព្រះរបស់អាមេរិកគឺជាស្រ្តី? ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់រឿងនោះដល់អ្នក ដោយគម្ពីរនេះ។ ត្រូវហើយ។ តើអ្នកដឹងទេថាវាត្រូវតែមកដល់បែបនេះដើម្បីឱ្យ ព្រះវិហារកាតូលិកអាចនាំមកនូវគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេអំពីព្រហ្មចារីម៉ារី?

767 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើស្រ្តីត្រូវបានបង្កើតឡើងមិនមែនសម្រាប់បុរសទេ មិនមែន...បើមនុស្សប្រុសមិនបានបង្កើតសម្រាប់មនុស្សស្រី តែមនុស្សស្រី បង្កើតសម្រាប់មនុស្សប្រុស តើធ្វើនឹងគោរពបូជាមនុស្សស្រីដូចម្តេចបាន? ឃើញ ទេ? ឥឡូវនេះ តើវាបានធ្វើអ្វី វាបានចាប់ផ្តើមនៅប៉ារីស ហើយបានមកដល់ហូលី

រូង។ ឥឡូវនេះប៉ារ៉ូសត្រូវមកដល់ហូលីរូងដើម្បីយកម៉ូដែលរបស់ពួកគេនិងមានម៉ូដ និងវត្ថុរបស់ពួកគេ វាជាការថោកទាបរបស់ស្ត្រីអាមេរិកាំងរបស់យើង។

768 តើវាគឺជាអ្វី? ជាតិសាសន៍យើងសែនចង្អៀតរហូតទាល់តែដកការងារចេញពី បុរស ហើយដាក់ស្ត្រីនៅទីនេះនៅកន្លែងទាំងនេះ រហូតដល់កៅសិបភាគរយនៃ ពួកគេ ស្ទើរតែគឺជាស្ត្រីពេស្យា។ ហើយនិយាយពីបុរសដែលត្រូវទៅវិញ ប្រាកដ ណាស់ វាគឺដោយសារពួកគេបានទទួលស្ត្រីនៅទីនោះក្នុងការងាររបស់ពួកគេ។ ហើយពួកគេចុះទាបរហូតដល់គេដាក់ស្ត្រីជាមន្ត្រីសន្តិសុខនៅតាមផ្លូវ។ នេះជា ការប្រមាថគ្រប់ប្រជាជាតិ! បាទ មែនហើយ។ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីអំពីវា?

769 “តើអ្នកធ្វើយ៉ាងណាចំពោះវា បងប្រុស ប្រាណហាំ?” ខ្ញុំត្រូវតែគោរពវា ខ្ញុំជា ពលរដ្ឋអាមេរិក ខ្ញុំធ្វើអ្វីដែលចៅហ្វាយជំនិយាយ។ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់...ប្រសិនបើ —ប្រសិនបើគ្រួសារមួយធ្លាប់បាត់បង់ការគោរពចំពោះគ្រួសារ (កូនបាត់បង់ ការគោរពចំពោះឪពុកម្តាយ) គ្រួសារនោះបានហែកជាបំណែកៗ។ ប្រសិនបើ —ប្រសិនបើក្រុមជំនុំណាដែលបាត់បង់ការគោរពចំពោះគ្រួសាររបស់ខ្លួន ហេតុអ្វីបានជាព្រះវិហារនោះបាត់ទៅវិញ។ ហើយប្រសិនបើប្រទេសណាមួយ បាត់បង់ការគោរពរបស់តុលាការកំពូលនិងការសម្រេចរបស់ខ្លួន នោះប្រទេសនោះ នឹងត្រូវខូចខ្ចី។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ យើងត្រូវគោរពរឿងទាំងនោះព្រោះពួកគេជា មេធំ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែវាមិនត្រឹមត្រូវទេនៅដើមដំបូង។ មែនហើយ!

770 តើអ្នកដឹងទេថាបុរសម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ...នៃលោកុប្បត្តិជំពូកទី១ នៅពេល ដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតស្ត្រី—និងបុរស ហើយបានបង្កើតមនុស្សប្រុសស្រី ហើយព្រះបានមានបន្ទូលប្រាប់អេវ៉ាថា “ប្តីរបស់អ្នកនឹងគ្រប់គ្រងលើអ្នក ធ្វើជា អ្នកគ្រប់គ្រង”? និយាយអញ្ចឹងនៅអាមេរិក ហើយចាំមើលអ្នកនឹងទទួលបានអី! មនុស្សប្រុសអើយ វាមិនដូច្នោះទេ ស្ត្រីគ្រប់គ្រងលើបុរស។ ពួកគេត្រូវធ្វើដូច្នោះ នៅកន្លែងសាធារណៈត្រូវបានបង្កើតឡើង...

771 ខ្ញុំអាចនាំស្ត្រីមក បើខ្ញុំចាំបាច់ ចេញពីបន្ទប់របស់ខ្ញុំនោះ ដោយស្ត្រីរាប់ សិបនាក់ ដែលសមរម្យ...ខ្ញុំមិននិយាយថាស្ត្រីទាំងអស់មិនគួរធ្វើការទេពេលខ្លះ ប្រហែលជាគេមានប្តីឈឺមានអ្វីមួយ ហើយគេត្រូវធ្វើការ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ ពួកគេមិនត្រូវការទេ ពួកគេមិនគួរធ្វើនោះទេ។ កន្លែងរបស់ពួកគេគឺនៅផ្ទះ ក្នុង ប្រាសាទតូចរបស់ពួកគេ នោះជាកន្លែងដែលពួកគេគួរតែនៅ។

772 ហើយស្ត្រីអាមេរិកាំងរបស់យើងមានឯកសិទ្ធិទៅស៊ីដូចជ្រូក ឬស្លាប់។ សូម្បីតែក្នុងសត្វទាំងឡាយក៏ដោយ កាលណាវត្ថុនោះកើតឡើង ហើយធ្វើឲ្យ ជាតិសាសន៍ទាំងមូលធ្លាក់ចុះ។

773 មានបក្សីតូចមួយនៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ហើយនាងជាបក្សីពាំចំណីតូច។

774 ឥឡូវនេះ ជាធម្មតា មនុស្សស្រីតែងតែអាក្រក់ជាងគេក្នុងចំណោមអ្នក ទាំងពីរ។ សត្វឈ្មោលតែងតែស្រស់ស្អាតបំផុត ក្លានឈ្មោល អេកឈ្មោល សត្វ កេឈ្មោល និង—មានឈ្មោល ហើយតែងតែភាគច្រើនបំផុត...ព្រោះសត្វញីជា បក្សីនៅផ្ទះ។ នាងដេកលើសំបុក នាងចិញ្ចឹមកូនតូចរបស់នាង។ នាងគេចខ្លួនពី ស្នាំង ពស់ ឃ្មុត អ្វីក៏ដោយ ឃើញទេ ដើម្បីទៅចិញ្ចឹមកូនតូចរបស់នាង។

775 ប៉ុន្តែនៅក្នុងការប្រណាំងដែលជាកន្លែងដែលនោះ...ប្តីក្នុងការរួមភេទនោះ: —នោះ—ស្ត្រីនោះ ឬសត្វញីនោះ មានភាពស្រស់ស្អាត វាតែងតែជាប្រភេទទាប ជាង នៅទ្វីបអាហ្វ្រិក អ្នកចាប់យកមេបក្សីមួយ...នឹងមានបក្សីតូចមួយនៅទីនោះ ហើយរឿងតែមួយគត់នៅលើលោក បើតាមខ្ញុំដឹង បើសត្វញីនោះ ស្អាតជាងអា ឈ្មោល។ ពេលដែលវាកើតឡើងអញ្ចឹង...នោះគឺមានន័យថា—បក្សីញីនោះគឺជា ស្រីពេស្យានិច្ច។ នាងនឹងរត់ទៅរកគូ ហើយរត់ចេញទៅដាក់ពង បន្ទាប់ពីនាង បានរួមមេត្រីជាមួយឈ្មោលផ្សេងទៀត ហើយឱ្យអាឈ្មោលក្រាបពង ខណៈពេល ដែលនាងទៅចែចង់គូផ្សេងទៀត។ នោះពិតមែនហើយ។ ឃើញទេ? ឃើញអ្វីដែល ខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

776 ឥឡូវនេះមើលនៅអាមេរិកសព្វថ្ងៃនេះ ពីស្ត្រីរបស់យើង។ យុវជនម្នាក់មកពី ដូកេនតាគឺបានប្រាប់ខ្ញុំ កាលពីប៉ុន្មានថ្ងៃមុនថា ថាមានស្ត្រីប្រាំបីរយនាក់ធ្វើការ នៅរោងចក្រមួយនៅទីនេះក្នុងរដ្ឋ កេនតាគី។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំអាច មានអារម្មណ៍ថាវាច្បាស់ ថា បួនរយនាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាស្រីពេស្យាតាម ដងផ្លូវ និងស្ត្រីរៀបការមានកូន។” បុរសម្នាក់បានយកប្រពន្ធរបស់គាត់ចេញទៅ ក្រៅធ្វើការជាមួយនឹងការបន្ទុះ រួចគាត់សម្លាប់នាង។ ហើយម្នាក់ទៀតបានបន្ត បាញ់សម្លាប់បុរសម្នាក់នោះ។ ហើយមួយទៀតកាប់និងប្រយុទ្ធគ្នា។ នោះមិនគួរ ទេ។ នោះហើយជាការមិនត្រឹមត្រូវ។

777 ដាក់ស្ត្រីនោះទៅក្នុងផ្ទះបាយវិញដែលជាកន្លែងកម្មសិទ្ធិរបស់នាង នោះអ្វីៗ នឹងបានល្អ។ ប៉ុន្តែអ្នកដាក់នាងនៅទីនោះក្នុងការងារសាធារណៈ នាងបានទៅ

ហើយ។ ពិតណាស់...ខ្ញុំមិននិយាយថា...

778 ស្ត្រីអាមេរិកាំងតើងច្រមុះឡើងហើយនិយាយថា “គ្មានអីទេ?” និង “អ្នកបង្ហាញខ្ញុំមើល។” ប្រាកដណាស់ អ្នកត្រូវតែធ្វើវា ពីព្រោះព្រះគម្ពីរបាន ទាយថាអ្នកនឹងធ្វើវា។ អ្នកត្រូវតែធ្វើវា។

779 ហើយនៅទីនេះនៅពេល...វាអញ្ជឹង ធ្លាប់មានតាំងពីយូរយារណាស់មកហើយ នៅក្នុងព្រះវិហារមេតូឌីស ប្រសិនបើស្ត្រីម្នាក់កាត់សក់ នាងត្រូវគេបណ្តេញចេញពី ក្រុមជំនុំ។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេបានធ្វើវា។ បាទ ពិតណាស់។ ណាសារិន ភៀល គ្រឹមហូលីណេស ពេនទីកុស្ត ពួកគេទាំងអស់ធ្លាប់ធ្វើវា។ តើមានអ្វីកើតឡើង?

780 អ្នកដឹងទេថាហេតុអ្វី? អ្នកមានបងស្រីខ្លះនៅខាងក្រោយវេទិកា។ នោះពិតជា ត្រឹមត្រូវ។ នរណាម្នាក់ខ្លាចសំបុត្រអាហាររបស់ពួកគេបាត់...ខ្លាចអ្នកនឹងបណ្តេញ ពួកគេ ឱ្យរត់ចេញពីព្រះវិហារ។ ពួកគេមិនមានភាពក្លាហានក្នុងការឈរ ឈរលើ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ទោះជាវាលឺឬក៏អត់។ នោះជាការពិត។

781 ស្តាប់នៅទីនេះ បុរសជាអ្នកគ្រប់គ្រង។ កុំគិតថាអ្នកនឹងគ្រប់គ្រងផ្ទះ។ អ្នក មិនមែនជាអ្នកគ្រប់គ្រងផ្ទះទេ។ ហ្នឹងហើយ...ឥឡូវនេះ អ្នកមិនមែនជាទាសករទេ ប៉ុន្តែអ្នកជាអ្នកជួយ។ និងអំដាម...បុរសនោះមានអំណាចលើប្រពន្ធ ហើយគាត់ ទទួលខុសត្រូវចំពោះប្រពន្ធតែម្នាក់គត់។ ព្រះធ្វើឲ្យបុរសឆ្លើយតបចំពោះភរិយា។ ឥឡូវនេះ សូមអាន ហើយមើលថាតើព្រះមានបន្ទូលឥឡូវនេះឬអត់។

*ផ្នែកខាងពួកបុរសវិញ នោះមិនត្រូវពាក់អ្វីលើក្បាលទេ
ពីព្រោះខ្លួនគាត់ ហើយជាសិរីល្អនៃព្រះ...*

782 ព្រះមិនមែនជាស្ត្រីទេ ព្រះជាបុរស។ អ្នកដឹងទេ នៅពេលដែលពួកគេបង្កើត ព្រហ្មចារីម៉ារី និងអ្វីៗទាំងអស់នោះ ហើយអង្វរ...ឬការអង្វរ និងអ្វីៗដូចនោះ ហើយអធិស្ឋានដល់ព្រហ្មចារីម៉ារី តើអ្នកដឹងទេថាវាពួកខ្ញុំពីអ្វី? ព្រះនាងដោយ អាណាដ៍អស្ចារ្យ ដែលប៉ុលស្តីបន្ទោសហើយរត់ចេញ។ ត្រូវហើយ។ គាត់បាន និយាយថា “ហេតុអ្វី ព្រះមិនមែនជាស្ត្រីទេ!”

783 ថ្មមួយបានធ្លាក់ចេញមកក្នុងវាល ហើយគេនិយាយថា ទេពធីតាទម្លាក់ រូបភាពរបស់ខ្លួនចុះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលស្ត្រីនៅក្រុងកូរិនថូស ហើយ ឡើងទៅទីនោះ...ដែលថ្វាយបង្គំដោយអាណា ពួកគេចង់ក្លាយជាគ្រូអធិប្បាយ។

784 ពួកគេថា “ហេតុអ្វីបានជាវិញ្ញាណប្រាប់យើងថាយើងអាចអធិប្បាយបាន។”

785 គាត់បាននិយាយថា “ថាម៉េច? ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានចេញមកពីអ្នក ហើយបានមកពីអ្នកតែម្នាក់គត់ឬ? ប្រសិនបើអ្នកណាគិតថាខ្លួនឯងជាអ្នកខាងវិញ្ញាណ ឬជាហោរា ចូរឲ្យអ្នកនោះទទួលស្គាល់នូវអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយនេះជាបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអម្ចាស់៖ ចូរឲ្យស្រ្តីនៅស្ងៀម ហើយស្ថិតក្រោមការចុះចូលក្នុងក្រុមជំនុំ មិនត្រូវបង្រៀនឬមានសិទ្ធិអំណាចអ្វីឡើយ។” ពិតមែន! នោះហើយជាអ្វីដែលបទគម្ពីរបាននិយាយ។ ឃើញទេ? ហើយព្រះនឹងធ្វើឲ្យគ្រូអធិប្បាយមួយក្រុមឆ្លើយតបចំពោះរឿងនោះនៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។

786 អញ្ជឹងសូមស្តាប់! អ្នកនិយាយថា “អញ្ជឹង ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំត្រូវបានបង្រៀនបែបនោះ។” អ្នកដឹងកាន់តែច្បាស់ហើយ! ត្រូវហើយ។ ប្រសិនបើអ្នកឬនរណាម្នាក់ចាប់ផ្តើមលេបថ្នាំ ហើយមាននរណាម្នាក់ប្រាប់អ្នកថា វាជាសារធាតុអាសេនិច ហើយអ្នក—ហើយអ្នកនៅបន្តលេបវាទៀតបែបណា នោះជាកំហុសរបស់អ្នកបន្ទាប់ពីនោះ។ ឃើញទេ?

787 ឥឡូវស្តាប់រឿងនេះ៖

ដ្បិតបុរសដើមមិនបានកើតចេញពីស្រ្តីមកទេ គឺស្រ្តីបានចេញមកពីបុរសនោះវិញ។

ហេតុនោះត្រូវឲ្យពួកស្រ្តីមានទីសំគាល់ ពីអំណាចរបស់ប្តី នៅលើក្បាលខ្លួន ដោយព្រោះពួកទេវតា។

788 មានអ្នកអានទេ? កូរិនថូសទី១ ជំពូកទី១១ និងខទី១០។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ “អំណាច” (ហេតុអ្វី?) “នៃទេវតា” កូរិនថូសទី១ ព្រោះទេវតាគឺជាមនុស្ស ជាអ្នកនាំសារ។ មើលវាបន្តិច “អេ” ម្តងទៀត។ កន្លែងដែលទេវតាខ្វល់ខ្វាយពីទេវតាឋានសួគ៌ វាធំណាស់។ “អេ” អក្សរធំ “អា” កន្លែងដែលវាជាអក្សតូច “អេ” វាជាមនុស្សទេវតា។

ប៉ុន្តែ ក្នុងព្រះអម្ចាស់ នោះបុរស...មិនមែនជាឥត...ពីងអាស្រ័យដល់ស្រ្តីឡើយ ហើយស្រ្តីក៏មិនមែនជា—ឥតពីងអាស្រ័យដល់បុរសដែរ។

ដ្បិតបុរសកើតមកដោយសារស្រ្តី ដូចជាស្រ្តីដើមបានកើតមកពីបុរសនោះដែរ តែគ្រប់របស់ទាំងអស់...សំរេចកើតមកអំពីព្រះវិញ។

ចូរពិចារណា...ក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នាមើល តើគួរគប្បីឲ្យស្ត្រី
អធិស្ឋានដល់ព្រះ (ដោយសក់ខ្លី) ដោយឥតមានពាក់អីលើក្បាល
ឬទេ? (គិតមើលឥឡូវ)

789 ឥឡូវនេះមើល:

តើធម្មតាលោកមិនបង្រៀនអ្នករាល់គ្នាទេឬអីថា បើបុរស
ទុកសក់វែង...

790 និយាយថា “តើវាពាក់ព័ន្ធអ្វី?” នឹងសក់។ តើអ្នកមិនឃើញអ្វីដែលប៉ុលកំពុង
និយាយទេឬ? សក់វែង! ប្រសិនបើ...ស្ត្រីគួរតែមានសក់វែង។ ខទី១៤ ឥឡូវនេះ៖

តើធម្មតាលោកមិនបង្រៀនអ្នករាល់គ្នាទេឬអីថា បើបុរសទុកសក់វែង
នោះជាការបង្ហាត់ដល់ខ្លួន?

791 អ្នកយល់ទេ? មនុស្សប្រុសសក់វែងគួរឲ្យខ្មាស តែស្ត្រី...នោះជាកន្លែង
របស់ស្ត្រី។ ព្រះបានបង្កើតបុរសម្នាក់ខុសពីមនុស្សស្រី ភេទ និងរូបរាង និងអ្វី
ៗផ្សេងទៀត។ នាងមិនគួរស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ទេ...ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ
“បើស្ត្រីនឹងស្លៀកខោខ្លីឬសម្លៀកបំពាក់ណាដែលទាក់ទងនឹងបុរស។ វាជាការ
មើលឃើញដ៏គួរឲ្យស្អប់ខ្ពើមនិងកខ្វក់ និងកខ្វក់នៅចំពោះមុខព្រះ។” ហើយ
ព្រះជាម្ចាស់នឹងអោយនាងសងថ្លៃចំពោះវា។ តើអ្នកនឹងស្តាប់អ្នកណា? ប៉ុន្តែនេះ
គឺជាព្រះគម្ពីរ!

792 ហើយអ្នកត់ជុំវិញហើយនិយាយថា “ហេតុអ្វី ខ្ញុំគិតថាវាល្អ...ឃើញទេ
ស្ត្រីស្លៀកខោ។” ប៉ុន្តែព្រះបានធ្វើឲ្យពួកគេខុសគ្នា ទ្រង់ចង់ឲ្យពួកគេស្លៀកពាក់
ខុសប្លែកពីគេ។

793 ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “បើស្ត្រីនឹងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលទាក់ទង
នឹងបុរស នោះជារឿងគួរឲ្យស្អប់ខ្ពើម។” ដឹងទេថាអ្វីជាការស្អប់ខ្ពើម? វាជា “អ្វីមួយ
ដែលស្នេហាគ្រោកចំពោះព្រះ។” ហើយព្រះយេហូវ៉ាដ៏អស្ចារ្យ មើលឃើញថាអ្នកជា
របស់មិនស្អាត...ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ...

794 ហើយអ្នកថា...មិត្តនារីខ្លះឥឡូវ សម្រាប់មិត្តនារីៗ រយៈពេល ដប់ប្រាំបី ម៉ែឆ្នាំ
ឱ្យពួកគេត់ចេញនៅទីនេះស្លៀកពាក់ដូចនាងធ្លាប់ស្លៀក!

795 ហើយអ្នកផងដែរ ម៉ាកៗ! ឃើញទេ? ពេលចេញទៅក្រៅស្លៀកខោខោវិបិយ និងរបស់របរនោះ ហើយរស់នៅ...ហើយទៅតាមផ្លូវ ហើយ—ហើយមានសម្លៀក បំពាក់ចាស់ៗដែលគេកំពុងធ្វើសព្វថ្ងៃ ហើយធ្វើឱ្យអ្នកមើលទៅដូចជាអ្វីមួយដែល អ្នកមិនគួរអញ្ជឹង។ ឃើញទេ? ហើយអ្នកចេញទៅទីនោះនៅតាមផ្លូវដែលមើលទៅ ក្នុងន័យស្របស្រាល អ្នកប្រហែលជាស្ងួតត្រង់ និងបរិសុទ្ធនៅចំពោះមុខប្តីរបស់ អ្នក និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចេញទៅតាមផ្លូវ ហើយមានបុរសម្នាក់ មើលមកអ្នក ដោយសារអ្នកបង្ហាញខ្លួនបែបនេះ នោះអ្នកមានទោស។ ហើយ អ្នកនឹងឆ្លើយនៅថ្ងៃជំនុំជំរះពីការប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ជាមួយនឹងបុរសគ្រប់រូប ដែល មើលមកអ្នកយ៉ាងដូច្នោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។

796 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អ្នកណាសម្លឹងមើលស្ត្រីហើយមានសម្រើបចង់បាន បានផិតក្បត់ជាមួយនាងក្នុងចិត្តរួចហើយ” ហើយអ្នកមានទោសនិង...

797 អ្នកមកដល់សាលក្រមហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះអង្គស្គាល់ចិត្ត ទូលបង្គំ។ ខ្ញុំមិនដែលផិតក្បត់ទេ ខ្ញុំរស់នៅស្មោះនឹងប្តីខ្ញុំ។”

798 ប៉ុន្តែនៅទីនេះនឹងមានបុរសម្នាក់ នៅទីនេះនឹងជាមនុស្សម្នាក់ទៀត នៅទីនេះ មួយផ្សេងទៀត មួយផ្សេងទៀត មួយផ្សេងទៀត ដប់ប្រាំ ម្ភៃ សាមសិប សែសិប ក្នុងចំណោមពួកគេឈរនៅទីនោះនិយាយ: “មានទោសពីការផិតក្បត់!” ហេតុអ្វី? បុរសម្នាក់មើលមកអ្នក។

799 “មែនហើយ ខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ?” មែនហើយ ហេតុអ្វី ព្រោះ អ្នកបង្ហាញខ្លួនឯងបែបនេះ? កាលព្រះប្រាប់អ្នកកុំឲ្យពាក់វា នោះជាការគួរស្អប់ខ្ពើម ណាស់ ហើយអ្នកទៅស្តាប់ អ្នកណាស្រលាញ់ស្ត្រី? ឬនោះជាអ្វី...

800 តើអ្នកដឹងថាមានរឿងអ្វីកើតឡើងជាមួយប្តីរបស់អ្នកណាស្រលាញ់ស្ត្រីទេ? អ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញនៅទីនេះថ្មីៗនេះក្នុងកាសែត។ នៅពេលដែលយើង ចេញនៅកេសស្តើរ រដ្ឋវីយ៉ូមីង វាចេញមក។ ហើយគាត់ឈ្មោះអ្វី? បុរសនោះ...នៅ លើនោះ យើងស្រលាញ់ស្ត្រី ឬអ្វីនៅក្នុង—តើនោះជាអ្វីនៅលើលោកិយ? គឺ... អូ អ្វីដែលអ្នកទាំងអស់គ្នានៅផ្ទះយប់ថ្ងៃពុធហើយខកខានការប្រជុំអធិស្ឋានដើម្បី មើលវា។ តើនោះជាអ្វីឥឡូវនេះ? យើងស្រលាញ់...តើវាមានឈ្មោះអ្វី? ប្រងស្រី ម្នាក់និយាយថា “ខ្ញុំស្រឡាញ់លូស៊ី” —អេដ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់លូស៊ី ប្តីរបស់នាង គួរតែ...វាយជុំវិញ បានចេញទៅក្រៅនៅវ៉ែល្លា រដ្ឋ ណេវ៉ាដា ជាមួយនឹងនារីស្បែក

ខ្មៅ រស់នៅជាមួយនាងអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលអ្នកនៅផ្ទះដើម្បី មើលជាជាងទៅស្តាប់ដំណឹងល្អ។ ស្ត្រីនោះបានសារភាព។ ឱ ក្តីមេត្តា! គ្មានអ្វី ស្អាតក្រៅពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ!

801 សូមជូនពរដល់ដួងចិត្តបងប្អូនខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក—អ្នក មួយចំនួន...អ្នក និយាយថា “អូ ខ្ញុំអើយ មើលថ្នាក់រៀនចុះ។” សត្វ—សត្វត្នាតមួយចំនួនដ៏អាក្រក់ ដែលយើងមាន អ្នករើសអេតបាយ គឺជាសត្វស្លាប់ដ៏ស្រស់ស្អាត។ អ្នកមិនអាច វិនិច្ឆ័យបក្សីដោយឆាមរបស់វាបានទេ ឃើញទេ? ដូច្នោះគ្រាន់តែចងចាំ។ អូ ខ្ញុំ អើយ!

802 ឥឡូវនេះសូមមើល:

តើធម្មតាលោក...(នោះជាខ១៤)...មិនបង្រៀនអ្នករាល់គ្នាទេឬអីថា បើបុរសទុកសក់វែង នោះជាការបង្កប់ដល់ខ្លួន? (នោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់ ស្ត្រី។)

តែបើស្ត្រីទុកសក់វែង នោះឯងជាសេចក្តីលំអដល់នាងវិញ...

803 ឥឡូវនេះតើគាត់កំពុងនិយាយអំពីអ្វី? ម្នាក់ដែលអ្នកកាន់សាសនាភូលិក ពាក់នៅព្រះវិហារឬ? អត់ទេ! គ្របលើក្បាលរបស់អ្នកបន្តិច ដោយកន្សែងដែរ? ទ្រង់ មានបន្ទូលអំពីសក់របស់អ្នក!

804 ឥឡូវនេះ! ហើយបើស្ត្រីណាម្នាក់កាត់សក់ នាងក៏កាត់សិរី រុងរឿងរបស់ខ្លួន ហើយមិនអនុញ្ញាតឲ្យទៅអាសនៈដើម្បីអធិស្ឋានឡើយ។ ឃើញទេ អ្វីដែលវា និយាយនៅទីនេះ: “តើជារឿងធម្មតាទេដែលស្ត្រីទៅអធិស្ឋានដោយមិនពាក់អ្វី ក្បាល?” និយាយនៅទីនេះ និយាយថា “មែនហើយ បើនាងកាត់សក់របស់នាង។” ដូច្នោះសូមឱ្យនាងកោរវាឱ្យរលោងវិញចុះ។ “ហើយប្រសិនបើនាងនឹងត្រូវការសក់” បាននិយាយថា “នោះជាការមិនគោរពមួយ វាជាការអាម៉ាស់សម្រាប់ស្ត្រីដែល ធ្វើបែបនោះ។” បន្ទាប់មកបាននិយាយថា “នាងគួរតែគ្របដណ្តប់វា។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ គ្រាន់តែ—ខ្ញុំគ្រាន់តែអានសំបុត្ររបស់ប៉ូលប៉ូណ្តេណ្តា។ អ្នកទាំងអស់គ្នា វាអាស្រ័យ លើអ្នក ឃើញទេ។

តែបើស្ត្រីទុកសក់វែង នោះឯងជាសេចក្តីលំអដល់នាងវិញ ដ្បិតសក់ វែងនោះ ទ្រង់បានប្រទានមកនាង ទុកជាប្រដាប់សំរាប់ទទួល។

805 តើវាបាននិយាយថានាងត្រូវឱ្យពាក់មួកឬ? អ្នកជាអ្នកកាន់សាសនាកាតូលិក ឬអ្នកប្រូតេស្តង់ អ្នកដែលទៅព្រះវិហារ ហើយចង់ពាក់មួក និយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំ ទៅព្រះវិហារ គួរតែពាក់មួក។” ទេ អ្នកគួរទុកសក់អ្នកឲ្យដុះ។ នោះហើយជាភាព ខុសគ្នា។ ឃើញទេ?

...ដ្បិតសក់វែងនោះ ទ្រង់បានប្រទានមកនាង ទុកជាប្រដាប់សំរាប់ ទទួរ។ (ហើយវាជាការអាម៉ាស់សម្រាប់នាងក្នុងការមកព្រះវិហារដោយ មិនមានការបិទបាំង ពេលទៅអាសនៈដើម្បីអធិស្ឋាន។)

ប៉ុន្តែបើមានអ្នកណាចង់ជជែក—ពីសេចក្តីនេះ... (ខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំអាច បញ្ចេញពាក្យនោះបានទេគឺ ជជែក...)...ជជែក—ជជែក (អ្នកដឹង ថាអ្វីដែលហៅថា ជជែកវែកញែកទេ) នោះយើងរាល់គ្នាគ្មានទំលាប់ យ៉ាងនេះទេ ហើយពួកជំនុំនៃព្រះក៏គ្មានដែរ។

806 ឥឡូវនេះបើអ្នកចង់ប្រកែកអំពីវា អ្នកប្រកែកជាមួយនោះ។ មិនអីទេ បើចង់ ជជែកគ្នា “អូ វាមិនមានអ្វីខុសគ្នាទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេជជែកចុះ។ ហេតុអ្វី ខ្ញុំគិតថាវាគ្មានអ្វីសោះ។ ខ្ញុំ...វាមិនមែនថាសក់ជាអ្វីនោះទេ វាជាអ្វីដែល នៅក្នុង ចិត្ត។” វាជាការពិត ប្រសិនបើចិត្តអ្នកបានត្រឹមត្រូវ សក់នឹងត្រឹមត្រូវ (អី-ហ្ន៎)។

807 ប៉ុលបាននិយាយថា ចូរទៅចុះ បើអ្នកចង់ជជែកគ្នា “យើងគ្មានទម្លាប់បែបនេះ ទេ ទាំងពួកជំនុំនៃព្រះក៏គ្មានដែរ។” បាននិយាយថា “បើអ្នកចង់ក្លាយជាកម្មសិទ្ធិ ខាងការ៉ែន នោះ គ្រាន់តែបន្តចុះ។” ប៉ុន្តែ នេះជាអ្វីដែលប៉ុលកំពុងនិយាយ។

808 អូ ហើយខ្ញុំមិនចង់សើចទេ ព្រោះវាមិនមែនជារឿងគួរឱ្យចង់សើច។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា វាជាការអាម៉ាស់ណាស់ដែលឃើញរបៀបដែលរឿងទាំងនេះ ត្រូវបានអនុញ្ញាតឲ្យធ្វើ។ ខ្ញុំ...

809 សូមស្តាប់! ចំពោះ បងប្អូនស្រីជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលទៅល្អ បំផុត ហើយក្លាយជាមនុស្សល្អបំផុត នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកគួរក្លាយជា។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលអ្នកគួរក្លាយជា។ ហើយអ្នកគួរតែទន់ភ្លន់និងស្រស់ស្អាត និងអ្វី គ្រប់យ៉ាងតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ពេលស្វាមីមកដល់ ដូចគ្នាកាលពេលនៅជា មួយសង្សាររបស់អ្នក។ ហើយអ្នកគួរតែជួបទ្រង់នៅមាត់ទ្វារ—ដោយគ្រាន់តែចើប ផ្អែមល្ហែមចំពោះទ្រង់ ដូចជាថ្ងៃដែលអ្នកចើបទ្រង់នៅអាសនៈ ដើម្បីធ្វើជាប្តីរបស់

អ្នក។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំមិនបន្ទោសអ្នកពេលឃើញអ្នកបានល្អបំផុតនិងជាមនុស្សល្អ
បំផុតនោះទេ។ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកធ្វើបែបនោះ ព្រះទ្រង់ជ្រាបថាខ្ញុំចង់អញ្ចឹង។

810 មួយរយៈមុននេះ ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយជេកស៊ីលី។ អ្នកណាខ្លះធ្លាប់លឺ
ឈ្មោះជេកស៊ីលី? ជាគ្រូគង្វាលដ៏ល្អល្បីល្បាញបំផុតដែលមេតូឌីស្ទមាន។ គាត់បាន
និយាយថា “មានស្ត្រីម្នាក់មកនិយាយ...មានសក់មួតកខ្វក់ ហើយទំពារស្ករកៅស៊ូ
ហើយស្លៀកសម្លៀកមួយកំណាត់ខ្លួន បាននិយាយថា អ្នកដឹងទេ ប្តីរបស់ខ្ញុំនឹង
មិននៅជាមួយខ្ញុំទៀតទេ។”

811 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនបន្ទោសគាត់ទេ។”

812 ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ អ្នកត្រូវតែដើរក្នុងផ្លូវត្រូវ។ កុំយក
ភាពស្រស់ស្រាយនិងភាពស្រស់ស្អាតរបស់អ្នកចេញពីហ្វូលីវដ យកវាចេញពី
ព្រះគម្ពីរ នៅចំពោះព្រះ។ ធ្វើខ្លួនជាស្ត្រី ធ្វើដូចស្ត្រីពិត ស្លៀកពាក់ជាស្ត្រីផ្ទៃក្នុង ត្រូវ
ស្អាតស្អំ។ ធ្វើដូចស្ត្រីពិត កុំស្លៀកអីអស់ហ្នឹង...

813 បុរសណាដែលឲ្យប្រពន្ធចេញក្រៅ ស្លៀករបស់តូចៗនោះនៅចំពោះមុខ
មនុស្សប្រុស និងវត្ថុតូចៗរបស់ពួកគេ...ចេញទៅលើវាលស្មៅហើយកាត់ចម្ការ
ហើយរឿងបែបហ្នឹង អស់លោកអើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកចុះ បងប្រុស! ខ្ញុំអត់—ខ្ញុំមិន
មានន័យថាជាមនុស្សអាក្រក់ ខ្ញុំ...ព្រះទ្រង់ជ្រាបថា នោះជាចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ
នឹងត្រូវ...ខ្ញុំនឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរច្រើនមុនពេលដែលខ្ញុំអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើវា។ ខ្ញុំនឹងធ្វើជា
ចៅហ្វាយលើភ្នំនៅទីនោះឲ្យតែខ្ញុំអាចធ្វើបាន អ្នកឃើញទេ។ ហើយនៅពេលដែល
ខ្ញុំមិនអាច ខ្ញុំនឹងចាកចេញពីទីនោះ។ ត្រូវហើយ។

814 អូ បងប្រុស វាជាការអាម៉ាស់ និងអាម៉ាស់សម្រាប់ស្ត្រីក្នុងការធ្វើដូច្នោះ។
ហើយខ្ញុំ—មិនមែនមានន័យថា បងស្រី...ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនបង្គាប់អ្នកទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែ
ព្យាយាមនិយាយ...ថាពួកជំនុំរបស់យើងនៅទីនេះមិនមានសមាជិកអញ្ចឹង
ទេ មនុស្សដែលមកទីនេះ។ ប៉ុន្តែ នេះជាដំណាក់របស់ព្រះ ហើយយើងប្រាប់
ជាដាច់ខាតកុំឲ្យពាក់របស់ទាំងនោះ។ នោះជា...អ្នកនឹងឆ្លើយសម្រាប់វានៅថ្ងៃ
ជំនុំជំរះ។ ឥឡូវនេះមើលនៅទីនេះ។ ហើយទុកឲ្យសក់របស់អ្នកដុះចេញចុះ ឃើញ
ទេ ហើយក្លាយជានារីពិត។

815 ឥឡូវនេះ:

ខាងសេចក្តីដែលខ្ញុំប្រាប់មកក្រោយនេះ...ខ្ញុំមិនសរសើរដល់
អ្នករាល់គ្នាទេ ដ្បិតដែលអ្នកប្រជុំគ្នា នោះ...មិនមែនឲ្យបានល្អឡើងទេ
គឺឲ្យបានអាក្រក់ជាងវិញ។

ព្រោះមុនដំបូងខ្ញុំឮថា កាលណាអ្នករាល់គ្នាមូលមកក្នុងពួកជំនុំ
នោះតែងមានការបែកខ្ញែកគ្នាទៅ ហើយខ្ញុំក៏បានជឿខ្លះដែរ ជាដើម...
(វាបន្តទៅដល់ការប្រកបលាងព្រះអម្ចាស់)

816 ឥឡូវនេះស្តាប់វា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទេវតា...

817 ឥឡូវនេះ បងប្រុសផាលមីរ ខ្ញុំមិនប្រាប់អ្នកនៅលើកាសែតនេះទេ។ អ្នក
អធិប្បាយដូចគ្នានៅទីនោះ ដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងប្រសើរជាង
ហើយល្អ ហើយអ្នកជាគ្រូអធិប្បាយក៏ដឹងថានោះជាសេចក្តីពិតដែរ បងប្អូនអើយ។
ត្រូវហើយ។

818 ដូច្នោះទេវតានៅទីនេះ “បុរស។” ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់វា បងប្រុសផាលមីរ
វាមាននៅក្នុងអក្សរតូច “ទេវតា។” ហើយព្រះគម្ពីរបានបន្ត...គាត់កំពុងតែនិយាយ
អំពីបុរសនិងប្រពន្ធរបស់គាត់ មើល នោះជាអ្វីដែលជាប្រធានបទ។

819 នោះជារបៀបដែលមនុស្សយល់ច្រឡំនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ពួកគេនិយាយថា
“មែនហើយ ព្រះមានបន្ទូលរឿងមួយនៅទីនេះ ហើយមួយទៀត...” អត់ទេ អ្នក
—អ្នកចេញពីប្រធានបទ។ ស្ថិតនៅលើប្រធានបទដូចគ្នា នោះហើយជាអ្វី។ គាត់
កំពុងនិយាយអំពីបុរសនិងប្រពន្ធ។

820 ឥឡូវនេះរឿងមួយទៀតដែលខ្ញុំចង់វាយនៅមុនពេលយើងបិទ វានឹង
ចំណាយពេលប្រហែលពីរនាទី៖

**74. តើពួកបរិសុទ្ធនឹងនៅទីណាបន្ទាប់ពីរជ្ជកាលមួយពាន់ឆ្នាំ? ហើយតើពួកគេ
នឹងមានរូបកាយបែបណា?**

821 ខ្ញុំគិតថានោះជាសំណួរដ៏ផ្អែមល្អៃមបំផុត ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ឥឡូវនេះសូម
ក្រឡេកមើលវាដោយផ្ទាល់។

822 នៅដើមដំបូង ព្រះជាម្ចាស់...យើងនឹងត្រលប់ទៅការបង្រៀនភាសាហេព្រើរ
របស់យើងវិញតែប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះជាប្រភពទឹកដីធំ ដែលមានប្រាំពីរ
ពណ៌។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ឃើញទេ? ហើយតើមានប៉ុន្មាននាក់ដែល

ដឹងថាព្រះមានវិញ្ញាណប្រាំពីរ? ពិតប្រាកដណាស់ វិញ្ញាណប្រាំពីរ។ ហើយមាន ភ្នែកប្រាំពីរនៅក្នុងកូនចៀម ហើយអ្វីៗ ដែលមកជាមួយគ្នាឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នោះគឺជាព្រះ។

823 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលទ្រង់ (ឡូហ្គោស) បានចេញពីព្រះ។ ដែលជាព្រះ ដែលមកពីប្រភពទឹកដ៏ធំមួយនេះចូលទៅក្នុងរូបកាយមួយក្នុងទម្រង់ជា—របស់ បុរស ហើយវាបានបង្កើតឡូហ្គោស ដែលយើងហៅថាតេអូដានី។

824 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកយកតេអូដានីនៅពេលអ្នកកំពុងមើលនោះ នោះគឺជា បុរស។ ឥឡូវនេះយើង...ឥឡូវនេះ នោះហើយជាកន្លែងដែលយើងនៅដើមដំបូង។ ឥឡូវនេះ អ្នកមិនយល់ពីវាទេ ប៉ុន្តែអ្នកបានត្រឡប់ទៅទីនោះវិញនៅដើមដំបូង បែបនោះ។ នៅពេលដែលមនុស្សបានបង្កើត...នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បាន បង្កើតមនុស្សមកតាមរូបរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាតេអូដានី។ ហើយ ទ្រង់គ្រាន់តែដាក់គាត់នៅក្នុងសាច់ឈាមប៉ុណ្ណោះ...នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ បានបង្កើតមនុស្សនៅក្នុងរូបភាពរបស់ទ្រង់ ក្នុងរូបរាងរបស់ទ្រង់ ពួកគេមាន... នៅក្នុងលោកុប្បត្តិទី២ មាន...ឬខ្ញុំជឿថាវាគឺ នៅលោកុប្បត្តិ១:២៨ “មិនទាន់ មានអ្នកណាទៅភ្នំដីទេ” ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតមនុស្សជាប្រុសជាស្រី។ ត្រូវហើយ “គ្មានអ្នកណាទៅភ្នំដីទេ។”

825 បន្ទាប់មក ព្រះបាននាំមនុស្សចុះមកទាបបន្តិច ហើយដាក់គាត់នៅក្នុងជីវិត បែបដូចសត្វ នោះគឺជារូបកាយនេះ ដូចសត្វពាហនៈ ដើម្បីឱ្យគាត់ភ្នំដី អាច ប៉ះបាន។ តែតេអូដានីគឺប៉ះមិនបាន មើលមិនឃើញ គ្មានស្គាល់រសជាតិ ក្លិន ស្តាប់ឮ អារម្មណ៍ទាំងនេះដែលយើងមាន។ ដូច្នេះព្រះបានដាក់មនុស្សចុះនៅ ទីនោះ—ដើម្បីប៉ះនិងចេះមានអារម្មណ៍។

826 ហើយ—ហើយពេលគាត់ដើរកាត់សួនច្បារអេដេន ទីមួយដូចជាមនុស្សដែល អាចមើលឃើញ (ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងនៅទីនេះឥឡូវនេះកំពុងដើរនៅ ទីនេះ) វាបានដឹកនាំជីវិតសត្វ។ វាបានគ្រប់គ្រងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែវាមិនអាចភ្នំដី បានទេ ឃើញទេ? ដូច្នេះ ព្រះបានដាក់គាត់ជាសាច់ឈាម ដើម្បីឱ្យគាត់អាចភ្នំដី បាន។ ឱ្យវិញ្ញាណទាំងប្រាំរបស់គាត់ទៅភ្នំដី និងធ្វើ—ចម្ការទំពាំងបាយជូរ និងអ្វី ៗ—ជាដើម ហើយបន្ទាប់មកបុរសនោះនៅតែឯកកោ។ អូ នេះជារូបភាពដ៏ស្រស់ ស្អាត។

827 មើលចុះ ពេលដែលគាត់បានបង្កើតឡើងដំបូង គាត់ត្រូវបានបង្កើតមនុស្ស ពីរនាក់ជាមួយគ្នា។ គាត់ត្រូវបានបង្កើតឡើងទាំងបុរសនិងស្ត្រី។ ព្រះគម្ពីរបាន និយាយថាគាត់គឺជាទាំងពីរ។ ព្រះបានបង្កើតមនុស្សទាំងប្រុសទាំងស្រី “បាន បង្កើតគាត់។” សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលបុរសត្រូវបានបំបែកចេញ ពីតេអូដានីហើយដាក់នៅក្នុងសាច់ឈាម គាត់គឺជា—គាត់មិនត្រឹមតែនៅទីនោះ ទេ។ ផ្នែកមួយនៃជីវិតរបស់គាត់នៅតែជាតេអូដានី ដូច្នោះវាមើលទៅដូចមិន ត្រឹមត្រូវ។

828 មានគោទាំងញឹកទាំងឈ្មោល សេះក៏អញ្ចឹងដែរ ហើយនៅទីនោះ មានសត្វគោ ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀតមានជាគូៗ។ ប៉ុន្តែ អំជាម គាត់...វាគឺ...ឃើញទេ មានអ្វីមួយ ខ្វះខាត។ សេចក្តីប្រាថ្នាយ៉ាងខ្លាំងនោះបានបង្ហាញថាមានគូដែលកំពុងរង់ចាំ គាត់។ អ្នកយល់ទេ? ហើយគំនិតដែលយើងគិតថាត្រូវស្លាប់នៅទីនេះ គឺយើងមាន បញ្ហានិងការឆ្ងល់ ហើយយើងចង់បានជីវិតដែលគ្មានសេចក្តីស្លាប់ វាបង្ហាញថាវា កំពុងរង់ចាំយើង។ ឃើញទេ?

829 ហើយអំជាមគឺជាកោ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ដើម្បីបង្ហាញថាពួកគេមិនអាច បំបែកបាន...ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងត្រលប់ទៅរឿងដដែលនេះវិញ មួយវិនាទី។

830 មើល ទ្រង់មិនដែលបានទៅយកដីហើយបង្កើតអេវ៉ាទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្កើត ពីដីដើម គឺអំជាម។ ទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីរពីចំហៀងគាត់ ហើយធ្វើឱ្យគាត់មាន អ្នកជួយ ហើយនោះគឺអេវ៉ា។ នាងត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់បុរស និងជាផ្នែក មួយនៃបុរស។ នាងគឺជាផ្នែកមួយនៃគាត់តាំងពីដំបូង នៅក្នុងការបង្កើត នៅក្នុងតេ អូដានីមួយ។ នាងគឺជាផ្នែកមួយរបស់គាត់នៅទីនេះនៅក្នុងការបង្កើតនេះ។ នាង មិនអាចត្រូវបានបែងចែកក្នុងការបង្កើតផ្សេងទៀតទេ នាងត្រូវបានបង្កើតឡើង នៅក្នុងការបង្កើតដូចគ្នា។

831 នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះគ្រីស្ទនិងព្រះត្រូវតែជាអង្គតែមួយ វាមិន អាចមានភាពខុសគ្នានោះទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់ជាមនុស្សល្អប្រជាហោរា នោះទ្រង់ នឹងមិនមែនជាព្រះប្រោសលោះឡើយ ទ្រង់ត្រូវតែជាអ្នកបង្កើតអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ប៉ុន្តែទ្រង់នៅតែជាតេអូដានីនៅពេលនេះ អ្នកឃើញទេ ហើយនូវរបៀបដែលទ្រង់ នៅពេលនោះ។

832 ឥឡូវនេះបុរសម្នាក់ចុះមកទីនេះហើយគាត់—គាត់អស្ចារ្យណាស់ ហើយ

ព្រះជាម្ចាស់ស្រឡាញ់ការនោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្អាតណាស់ សូមឲ្យពួកគេ នៅលើផែនដី ហើយរស់នៅទីនោះជារៀងរហូត។ ហ្នឹងហើយ គឺ—សម្រាប់ភាព អស់កល្បជានិច្ច និងបន្តរស់នៅ។ សូមឱ្យវាលូតលាស់ ហើយគ្រប់វត្ថុជាតិ ទាំងអស់នឹងចេញផល ហើយអ្វីៗដូចនោះ។ ហើយសូមឲ្យបុរសនោះមានជីវិត ហើយសត្វលោកបានរស់នៅ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតជារៀងរហូត។ ត្រូវហើយ។” ឃើញទេ?

833 ហើយបន្ទាប់មកអំពើបាបបានចូល។ ហើយខ្ញុំចង់ធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះ។ ក្នុង...មនុស្សជាច្រើនធ្វើខុសយ៉ាងខ្លាំងចំពោះបទគម្ពីរមួយនេះ ហើយនោះគឺនៅ លើទំនុកកំភើងទី ២៣។ ពួកគេអានវាដូចនេះ “មែនហើយ ទោះបីជាខ្ញុំដើរកាត់ ជ្រលងភ្នំដីតនៃស្រមោលនៃសេចក្តីស្លាប់ក៏ដោយ។” ឥឡូវនេះ មិនមានរឿង បែបនេះទេ។ ព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថា “ស្រមោលដីតនៃជ្រលងភ្នំ...ជ្រលងដីត នៃស្រមោលនៃសេចក្តីស្លាប់។”

834 និយាយថា “ទោះបីជាខ្ញុំដើរកាត់ជ្រលងនៃម្លប់សេចក្តីស្លាប់ក៏ដោយ។” ឥឡូវនេះ មុននឹងក្លាយជាស្រមោល វាត្រូវមានពន្លឺដើម្បីបង្កើតជាស្រមោល។ ឃើញទេ ជាវីឌជាហោរា និងនៅក្រោមការចាក់ប្រេងតាំង គាត់មិនបានធ្វើខុស ទេ គាត់គ្រាន់តែនិយាយការពិត: “មែនហើយ ទោះបីជាខ្ញុំ...” មិនមែន ដើរកាត់ ជ្រលងភ្នំដីតទេ ប៉ុន្តែ “តាមរយៈជ្រលងនៃស្រមោលនៃសេចក្តីស្លាប់។”

835 បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវមានពន្លឺមួយភាគរយដើម្បីបង្កើតជាស្រមោល។ ហើយ នោះជារបៀបដែលវានៅទីនេះ។ យើងមានទាំងធម្មជាតិ និងអរូបី។ រូបកាយនេះ ត្រូវស្លាប់ ហើយត្រូវបានបង្កើតដោយស្រ្តីម្នាក់។ មិនមែនដោយគ្មានអ្វីទេប៉ុន្តែ តាមរយៈ...មិនមែនដោយព្រះទេ អ្នកគឺជាការបន្តពូជពីអ័ដាមនិងអេវ៉ា។ ខ្មៅ ស ឬអ្វីក៏ដោយ អ្នកគឺជាផលិតផល កូនពីអ័ដាមនិងអេវ៉ា។ នោះធ្វើឱ្យមានរាងកាយ របស់អ្នក “កើតក្នុងបាបមានរូបរាងជាទុច្ចរិត មកក្នុងលោកនិយាយដែលកុហក។” អ្នកត្រូវរងការប្តោលទោសនិងកាត់ទោសនៅដើមកំណើតជីវិតរបស់អ្នក ទោះបីជា គ្មាន គ្មានឱកាសក៏ដោយ។

836 ឥឡូវនេះ ដោយសារវិញ្ញាណដែលបានមករកអ្នកដោយធម្មជាតិ ហើយដោយ ធម្មជាតិបានមកពីការរួមភេទ ការចង់បានរបស់បុរស និងស្ត្រីបង្កើតកូននៅលើ ផែនដី។ ហើយទុកឲ្យកូននោះនៅម្នាក់ឯង ហើយមិនបង្រៀនគេអីសោះ កូននោះ

នឹងខុសគ្នា។ មិនបង្រៀនគាត់ពីត្រូវឬខុស គាត់នឹងខុសគ្នា។ ព្រោះវាជា ធម្មជាតិរបស់គាត់ដែលធ្វើបែបនេះ។

837 មើលកូនក្មេងតូចនោះ មិនខ្ពស់ជាងឫស្សីអីផង ខឹងម្តាយខ្លាំង គាត់នឹង...គាត់ —គាត់គ្រវីដៃឡើង មុខឡើងក្រហម ហើយទប់ដង្ហើម។ ប្រាកដណាស់។ តើវា គឺជាអ្វី? វាជាធម្មជាតិរបស់គាត់។ គាត់បានទទួលវាពីប៉ាប្តាឬ អ្នកម្តាយរបស់គាត់ ណាមួយ នាងមានកំហឹងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីតតាំង ឬបារម្ភរបស់គាត់។ បើពួកម៉ែគេមិន អញ្ជើងទេ គឺជីតាឬជីដូនរបស់គាត់អញ្ជើង។ ឃើញទេ វាជាពូជ។

838 ដូច្នោះវាធ្វើឱ្យ...អ្នកបានកើតនៅក្នុងលោកិយ។ អ្នកមានវាដោយធម្មជាតិ ហើយសារធាតុរបស់អ្នកទាំងមូលគឺខ្មៅស្រអាប់ ហើយត្រូវគេជេរប្រមាថ ហើយទៅ នរក។ ត្រូវហើយ!

839 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកបានកើតជាថ្មី នោះពន្លឺនៃព្រះបានភ្លឺនៅក្នុងព្រលឹង នោះ (ហាលេលូយ៉ា) បន្ទាប់មក វាមិនមែនជាជ្រលងភ្នំដីតទៀតទេ ប៉ុន្តែវាជា ជ្រលងភ្នំដែលមានស្រមោលនៅក្នុងនោះ។ អ្នកអាចនឹងត្រូវបានបិទបាំងនៅទីនេះ ដោយសាច់ឈាម និងវត្ថុនៅលើមុខយើង ប៉ុន្តែមានពន្លឺគ្រប់គ្រាន់នៅទីនោះ។ ហើយថ្ងៃណាមួយពន្លឺនិងភាពងងឹតត្រូវបែកគ្នា! ហើយនៅពេលដែលពន្លឺភ្លឺ នោះ ភាពងងឹតក៏រត់ចេញទៅ។ ហើយនៅពេលដែលយើងទៅនៅជាមួយព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុងរូបកាយនោះ ភាពងងឹតនិងសេចក្តីស្លាប់នឹងរលាយបាត់ ហើយយើងបាន ផ្ទុះឡើងចូលទៅក្នុងពន្លឺដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! យើងនៅទីនោះ គ្មានជំងឺទៀតទេ គ្មានភាពងងឹតលាយឡំជាមួយវាទៀតទេ។

840 ពេលនេះយើងមានទាំងជំងឺ ទាំងសប្បាយ ហើយមានសុខភាពនិងកម្លាំង ហើយយើងមានទាំងខាងក្នុងនិងខាងក្រៅ។ ការឡើងនិងចុះ សេចក្តីអំណរ និង ទុក្ខព្រួយជាដើម។ មែនហើយ វាគ្រាន់តែជាស្រមោលប៉ុណ្ណោះ។ យើងមានពន្លឺ គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងថាមានពន្លឺនៅទីនោះ។ ហើយយើងនៅតែនៅក្នុងរាងកាយជា សាច់ឈាម។ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយនឹងបែកចេញ។ នោះហើយជាពេលដែលទេវតា មរណៈមកអង្គុយនៅជើងគ្រែ នោះហើយជាពេលដែលត្រូពេទ្យនិយាយថាវា ចប់ហើយ ហើយធម្មជាតិនេះចេញពីអរូបិយដ៏អស្ចារ្យ ហើយពន្លឺត្រឡប់ទៅរកពន្លឺ វិញ ហើយភាពងងឹតត្រឡប់ទៅរកភាពងងឹតវិញ។ បន្ទាប់មកជីវិតរមែងស្លាប់នេះ បានគ្របដោយភាពអមតៈវិញ។ នោះហើយជាពេលដែលអំពើពុករលួយនេះត្រូវ

បានគ្របដោយអំពើមិនពុករលួយ។ នោះហើយជាពេលដែលជីវិតរមែងស្លាប់នេះ គ្របដោយអមតៈ ហើយយើងក្លាយជាសុភារៈនៃពេលវេលាទៅជាសមនុស្សដ៏អស់ កល្យ។ អ្នកមិនអាចចេញទៅក្រៅដោយភាពងងឹតទាំងស្រុងបានទេ អ្នកត្រូវតែ មានពន្លឺនៅក្នុងភាពងងឹត។ ហ្នឹងហើយ។ នោះគឺជាបូកាយដែលអ្នកទទួល។

841 តើយើងធ្វើអ្វី? មែនហើយ បងប្អូនប្រុសស្រី ជីវិតទូទាំងទីគោរពរបស់ខ្ញុំ មុន កំណើតលោកីយ៍។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតអ្នកតាមរូបភាពរបស់ ទ្រង់ ឬបានបង្កើតរូបអង្គទ្រង់—មនុស្សនៅក្នុងរូបភាពរបស់ទ្រង់ ហើយបានបង្កើត ស្រ្តីជាបុរសបុរសសម្រាប់សិរីល្អរបស់បុរស ទ្រង់បានបង្កើតអ្នកឲ្យក្លាយជាតេអូជានី។ ដូចជាទ្រង់ផ្ទាល់ នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យយើង” ដល់សត្វដែល ទ្រង់បានបង្កើត “ចូរឱ្យយើងបង្កើតមនុស្សនៅក្នុងរូបភាពរបស់យើង នៅក្នុងរូបរាង របស់យើង តេអូជានី។” ព្រះមិនដែលបានក្លាយជាសាច់ឈាមនៅឡើយទេ ទ្រង់ ស្ថិតក្នុងតេអូជានី។

842 ហើយម៉ូសេបានឃើញទ្រង់។ លោកម៉ូសេបានយំ “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យ ទូលបង្គំឃើញទ្រង់។”

843 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទៅកន្លែងនោះហើយលាក់ខ្លួននៅក្នុងថ្ម នៅត្រង់ជ្រោះ។” លោកម៉ូសេបានរើលត្រឡប់មកវិញនៅត្រង់ចំណុចចាក់នោះ។ ហើយនៅពេល ដែលព្រះជាម្ចាស់ឆ្លងកាត់ នោះមានផ្លេកបន្ទោរ និងផ្កូរលាន់...ហើយនៅពេល ដែលព្រះជាម្ចាស់យាងកាត់នោះ ទ្រង់បានបែរខ្នងមកដូចនេះ។

ហើយម៉ូសេបាននិយាយថា “វាជាខ្លួនរបស់បុរស។” ហាលេលូយ៉ា!

844 តើវាជានរណា? មិលគីស្យាដែកដែលយាងចុះមក ជាស្តេចសាឡឹម ដោយ គ្មានឪពុកឬម្តាយ គ្មានការចាប់ផ្តើមនៃថ្ងៃ ឬការបញ្ចប់នៃជីវិត។ នោះគឺទ្រង់! ហើយទ្រង់យាងចុះមក។ នោះគឺជាអ្នកដែលបាននិយាយជាមួយអំប្រាហាំ ដែល បានប្រមូលអង្គទ្រង់ឡើងនូវរូបកាយដ៏តូចដូចនោះ និង “អើ!” ដកដង្ហើមចូល ឈានជើងចូល ហើយចុះមកសោយកូនគោ ផឹកទឹកដោះគោពីគោ ហើយសោយ ប៊ី និងនំប៉័ងពោកខ្លះ។ និងទេវតាទាំងពីរ។

845 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងចេញពីទីនោះ និងរបស់ទាំងអស់នោះគ្រាន់តែ “អើ!” បាត់ទៅហើយ។

846 ខ្ញុំមិនដែលគិតដល់រឿងនោះទេ។ មួយរយៈមុននេះ ផ្ទុកសំបកកាំភ្លើង ខ្ញុំមានកាំភ្លើងអា.២២ មួយដើម វាជាអា.២២០ស្វីស។ ហើយបងប្អូនដែលបាញ់កាំភ្លើងនៅទីនេះស្គាល់វា។ គ្រាប់កាំភ្លើងតូច វាជាគ្រាប់សែសិបប្រាំបី គ្រាប់វែងអញ្ចោះធម្មតា របស់គ្រាប់អា.២២ ។ វាត្រូវបានផ្ទុកថាមពលស្ទើរតែលើអា.៣០-០៦។ ពេលនេះខ្ញុំ...រោងចក្រនេះផ្ទុកបានត្រឹមតែប្រហែលសែសិប ប្អូន រយហ្វីតក្នុងមួយវិនាទីប៉ុណ្ណោះ។ មិនអីទេ ប៉ុន្តែអ្នកអាចដាក់បានគ្រប់គ្រាន់...ផ្ទុកវាដោយខ្លួនឯង ហើយអ្នកអាចដាក់វាហូតដល់ប្រាំពាន់ហ្វីតក្នុងមួយវិនាទី។ ហើយ—ហើយបើមិនដូច្នោះទេ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងបាញ់...យើងកំពុងបាញ់នៅថ្ងៃមុន នៅចម្ងាយពីររយយ៉ាត ហើយគ្រាប់កាំភ្លើងបានប៉ះនឹងធ្នូលី វាបានហោះចេញមុនពេលកាំភ្លើងនឹងរំពងសម្លេង។ នោះហើយជារបៀបដែលវាលឿន។

847 បន្ទាប់មកអ្នករើសឈើចាក់ធ្មេញ (អ្នកដឹងទេ ថាផ្នែករាបស្មើនៅលើឈើចាក់ធ្មេញ) ហើយចុះទៅយកម្សៅរបស់អ្នក ហើយមានវត្ថុនោះពេញដោយម្សៅ ប្រហែលជាបួនប្រាំគ្រាប់តូចប៉ុណ្ណោះ ហើយដាក់វានៅលើកំពូលនៃទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកដាក់គ្រាប់កាំភ្លើងរបស់អ្នកនៅទីនោះ។ ឈរនៅទីនេះ ហើយអ្នកមានគ្រាប់កាំភ្លើងនៅក្នុងដៃរបស់អ្នកក្នុងរយៈពេលមួយវិនាទី។ ហើយបាញ់វានៅទីនោះនៅជីវីដែលមានចម្ងាយពីររយហ្វីតពីអ្នក ហើយជ្រូកព្រៃមិនអាចសូម្បីតែឆ្លើយឡើយ។ គ្រាប់កាំភ្លើងត្រឡប់ទៅលក្ខខណ្ឌដើមវិញ ត្រឡប់ទៅជាខស្ម័ន។ នេះជាគ្រាប់កាំភ្លើងដែលមានទង់ដែងនិងសំណលាយចូលគ្នា ហើយមួយវិនាទីវាត្រលប់មកវិញរហូតដល់អ្នកមិនឃើញទៀត។ វាបានត្រលប់ទៅដូចកាលពីមួយរយពាន់លានឆ្នាំមុន ត្រលប់ទៅជាខស្ម័នវិញ។ ខស្ម័នទាំងនោះត្រូវបង្កើតឡើងហើយត្រឡប់ទៅជាទង់ដែងនិងទៅជាសំណាជាដើម។ ខស្ម័នទាំងនោះត្រូវរឹតដោះស្រាយ។

848 ឥឡូវនេះ ហ្នឹងហើយ។ នោះហើយជារបៀបដែលយើងនៅទីនេះ យើងមកពីមនុស្សខ្ពស់ជាង។ កាលពីដើមដំបូង យើងនៅក្នុងរូបព្រះ។ រាំងនននិងភាពងងឹតរាំងយើងមិនឱ្យដឹងពីវាឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់សិស្សរបស់ព្រះអង្គថា “នឹងនៅជាមួយពួកគេតាំងពីមុនកំណើតលោកិយ។” ឃើញទេ? គឺយើង! អ្នកមិនអាចដឹងវាឥឡូវនេះទេ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតាំងពីដើមដំបូង។ “ហើយប្រសិនបើរោងឧបោសថនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយ នោះយើងកំពុងរង់ចាំ

មួយទៀត!” ហាលេលូយ៉ា! ហើយបន្ទាប់មកយើងធ្លាស់ទៅក្នុងតេអូដានីនេះ ជាអ្វីដែលយើងធ្លាប់រស់នៅ ដូច្នោះយើងអាចបរិភោគនិងចាប់ដៃគ្នា។ ហើយព្រលឹងនៅក្រោមអាសនៈដែលយំថា “យូរប៉ុណ្ណាហើយ ព្រះអម្ចាស់?”

849 មានប្រាំពីរជំហានដែលទៅកាន់ព្រះ សម្រាប់វិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរដូចជា—ដូចដែលវាចុះមក។ មិនអីទេ ពេលដែលអ្នកចូលទៅក្រោមអាសនៈរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ពួកគេកំពុងតែយំ។ “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើរយៈពេលប៉ុន្មានទៀត? តើយើងអាចត្រលប់មកវិញបានទេ?”

850 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “មួយរដូវកាលបន្តិចទៀត រហូតដល់មិត្តដែលរងទុក្ខដូចអ្នក។” ឃើញទេ?

851 ហើយព្រលឹងក៏វិលមកវិញ ហើយក្លាយជាមនុស្សប្រុសស្រីម្តងទៀត។ ហើយរស់នៅជារៀងរហូតនៅពេលដែលភាពងងឹត សេចក្តីស្លាប់ និងជំងឺ និងទុក្ខព្រួយនៃភាពខ្មៅបានរសាត់ទៅ។ គ្មានស្រមោលទៀតទេ វាជាពន្លឺព្រះអាទិត្យ!

852 ស្តាប់។ នេះជាអ្វី។ អនុញ្ញាតឱ្យរាងងឹតដូចដែលវាចង់បាន វាមិនអាចងងឹតពេករហូតដល់ព្រះអាទិត្យនឹងបំផ្លាញភាពងងឹតបន្តិចម្តងៗ។ ភាពងងឹតនិងពន្លឺមិនអាចនៅជាមួយគ្នាបានយូរទេ។ ដ្បិត...តើមួយណាខ្លាំងជាងគេ? គឺជាពន្លឺ។ ហើយនៅពេលដែលពន្លឺចែងចាំង ភាពងងឹតក៏រត់ចេញទៅ។ អាម៉ែន។ តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬ? តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬដែលអ្នកដឹង? គ្មានការសង្ស័យទេ គ្មានស្រមោលនៅកន្លែងណាទេ។ ប៉ុន្តែពន្លឺដ៏មានពរនេះ ដែលស្ថិតក្នុងចិត្តយើងនាពេលនេះ ជាអ្វីដែលថ្លែងទីបន្ទាល់ថា៖ ព្រះបុត្រានៃព្រះ ជាព្រះចេស្ដានៃព្រះ។

853 ហើយយើងដើរនៅទីនេះ មើលអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចុះមក ហើយចេញទៅក្នុងការប្រជុំ និងនិយាយថា “អ្នកគឺជាលោកស្រី ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ ហើយអ្នកបានធ្វើរឿងមួយនៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ។ អ្នកបានញាំញីនឹងរឿងនេះជាយូរមកហើយ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ‘ចូរឈរឡើង អ្នកបានជាសះស្បើយហើយ។’” ហើយមនុស្សពិការនិងខ្វាក់ភ្នែកដើរឡើងបាន។ ហើយស្រមោលបុរសម្នាក់ ដែលជំងឺមហារីកស៊ី រស់ឡើងវិញ និងមានសុខភាពល្អថ្មីទៀត។

854 គ្មានការសង្ស័យទេ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ការទាំងនេះដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នក

ក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនធ្វើអ្វីទាល់តែព្រះបិតាបង្ហាញខ្ញុំឱ្យធ្វើ។”

855 តើនោះជាអ្វី? នោះជាពន្លឺដែលមកលាយឡំក្នុងភាពងងឹតនេះ អ្នកឃើញទេ ដើម្បីលោះយើង។ យល់អ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

856 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃណាមួយត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលតេអូដានីក្លាយជាសាច់ឈាមអមតៈម្តងទៀតដូចកាលពីដើម។ បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវយាងមក ហើយព្រះជាម្ចាស់...ពេលដែលព្រះគ្រីស្ទតែមួយ។ ព្រះគ្រីស្ទនឹងឡើងគ្រងរាជ្យ ហើយប្រជាជនទាំងអស់នឹងក្លាយជាមនុស្ស។ ព្រះគ្រីស្ទនឹងគង់លើបល្ល័ង្ករបស់ដាវីឌ ជាបុរសម្នាក់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ មិនដែលសុគតឡើយ។ យើងនឹងមិនស្លាប់ យើងនឹងមិនឈឺ មិនមានទុក្ខព្រួយទៀតទេ ហើយយើងនឹងរស់នៅក្នុងមួយពាន់ឆ្នាំ។

857 ហើយនៅពេលដែលមួយពាន់ឆ្នាំត្រូវបានផុតកំណត់នៅលើផែនដីនេះ នោះអារក្សបានមក ហើយការរស់ឡើងវិញទីពីរបានមកដល់ គឺការរស់ឡើងវិញនៃមនុស្សទុច្ចរិត។ ពួកគេប្រមូលទ័ពដ៏ធំដូចខ្យាច់នៅសមុទ្រ ហើយឡើងមកពីទ្វីបរំបស់ពួកបរិសុទ្ធ ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង ព្រះជាម្ចាស់នឹងបង្ករក្លើង និងស្ពាន់ចេញពីស្ថានសួគ៌ហើយបំផ្លាញពួកគេ។

858 ហើយយ៉ូហានបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញស្ថានសួគ៌ថ្មី និងផែនដីថ្មី ដ្បិតផ្ទៃមេឃដំបូង និងផែនដីដំបូងបានកន្លងផុតទៅ ហើយក៏គ្មានសមុទ្រទៀតដែរ។ ហើយខ្ញុំ យ៉ូហាន បានឃើញទីក្រុងបរិសុទ្ធ គឺក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី ចុះពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌ រៀបចំកូនក្រមុំគុបតែងខ្លួនសម្រាប់ស្វាមី។” ហ្នឹងហើយ។

859 នៅទីនោះគាត់បាននិយាយថា “ប្រពន្ធ...កូនចៀម និងកូនក្រមុំនឹងនៅទីនោះ ជារៀងរហូត។” វានឹងមានផែនដីថ្មី រាប់លាននិងរាប់លានម៉ាយការ៉េ។ អូ ខ្ញុំអើយ។ ទីក្រុងនេះ ព្រះគម្ពីររាល់ពីទីក្រុងចំនួនមួយម៉ឺនប្រាំពាន់ម៉ាយការ៉េ។ វាមានប្រវែងមួយម៉ឺនប្រាំពាន់ម៉ាយ ទទឹងមួយម៉ឺនប្រាំពាន់ម៉ាយ និងកំពស់មួយម៉ឺនប្រាំពាន់ម៉ាយ។ នោះគឺពិតជាការពិពណ៌នាដែលព្រះគម្ពីរផ្តល់ឲ្យអំពីទីក្រុង។ កុំឆ្ងល់ថា គ្មានសមុទ្រទៀតទេឬ គ្មានកន្លែងសម្រាប់វាទេ។

860 អូ នឹងមានភាពស្រស់ស្អាតបែបនេះ! ហើយនៅក្នុងនោះ មានប្រភពទឹកមួយនៅបល្ល័ង្ករបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលហូរកាត់ពីមុខបល្ល័ង្ក។ មានដើមឈើមួយនៅ

សងខាងដើមឈើ...នៃទន្លេនៃជីវិត។ ដើមឈើនេះមានផ្លែដប់ពីរយ៉ាង ហើយ បង្កើតផលជាងរាល់ខែ។

861 មានអ្នកចាស់ទុំទាំងម៉ែបួននាក់។ មានកូនក្រមុំ។ មានបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់ ជាមហាតលិកនៃប្រាសាទ។ អូ បងប្អូនអើយ យើងទៅកន្លែងនោះពេលណា មួយ! ទាំងនោះវានៅខាងមុខសម្រាប់យើង។ ទាំងបួន...ចាស់ទុំទាំងម៉ែបួននាក់។ មហាតលិកបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់ ។ កូនក្រមុំអង្គុយជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំអើយ អ្នក និយាយថា...ផ្ទះខ្ញុំ ផ្ទះដឹកកំក្តៅ! អាម៉ែន។

862 គិតថាខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិទៅទីនោះហើយអ្នកមានឯកសិទ្ធិទៅទីនោះ។ ហើយ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកជ្រើសរើសដើរក្នុងភាពងងឹតនេះ ហើយមើលមិនឃើញពន្លឺ ហើយស្លាប់រួចចូលទៅក្នុងភាពចលាចលហើយអត់ប្រយោជន៍សោះ? ដ្បិតពេល ដែលពន្លឺកាន់កាប់អំណាចកំពូលរបស់វា វាគ្មានកន្លែងសម្រាប់ភាពងងឹតទេ។ ចូរ ទៅរកកន្លែងដែលភាពងងឹតបានទៅពេលពន្លឺមក។ នោះហើយជាពេលដែលអ្វីៗ ទាំងអស់ត្រលប់មករកព្រះវិញ។ វាមាន ភាពងងឹតមានការចាប់ផ្តើម ភាពងងឹត មានទីបញ្ចប់។ ពន្លឺមិនដែលមានការចាប់ផ្តើមឬវាមិនមានការបញ្ចប់ដែរ។ ព្រះ មិនដែលមានការចាប់ផ្តើមឬមិនដែលមានទីបញ្ចប់ឡើយ។ ដូច្នោះ ថ្ងៃណាមួយ ពិភពលោកទាំងមូលត្រូវបានខូចដោយអំពើបាប និងភាពស្រស់ស្អាតរបស់វា អ្វី ដែលហៅថា ភាពអស្ចារ្យនិងអារម្មណ៍ទាំងអស់របស់វា ហើយភាពអស្ចារ្យរបស់ វានិងអ្វីៗទាំងអស់នឹងរលាយសាបសូន្យទៅ ហើយវានឹងលែងមានទៀតហើយ។ លែងមាន លែងគិតទៀតហើយ! វាបាននិយាយ សូម្បីតែថា “វានឹងមិនចូលទៅ ក្នុងការចងចាំទៀតទេ។”

863 ប៉ុន្តែ ពរជ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងនៅជាមួយទ្រង់ជានិច្ច។ យើងនឹងមាន រូបកាយដូចជារូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ហើយរស់នៅជាមួយនឹងទ្រង់ ហើយបរិភោគជាមួយនឹងទ្រង់ ហើយបានអង្គុយជាមួយទ្រង់ ហើយនៅជាមួយ ទ្រង់ជាងរហូតអស់កល្បជានិច្ចនិងអស់កល្បរាងទៅ ហើយគ្រាដ៏អស់កល្បនឹង បន្តដំណើរទៅមុខជាមួយលោកិយគ្មានទីបញ្ចប់។

864 ហើយយប់នេះអ្នកមានជម្រើស។ ប្រសិនបើអ្នកមិនត្រៀមខ្លួនដើម្បីទៅជួប កន្លែងនោះ មិនថាអ្នកទៅព្រះវិហារប៉ុណ្ណា អ្នកជាសមាជិកល្អប៉ុណ្ណា។ អ្នកបាន បាត់បង់រហូតដល់ព្រះគ្រីស្ទបានប្រទានជីវិតថ្មីដល់អ្នកនៅក្នុងភាពងងឹតដែល

អ្នកដើរក្នុងនោះ។ អ្នកអាចជាអ្នកកាន់សាសនា។ ស្មោះត្រង់នឹងសាសនា សូម
ស្តាប់ មិត្តអើយ សាសនាគឺជាសតិបញ្ញា។ ឃើញទេ? កូនរបស់កាអ៊ីនទាំងអស់
តែងតែមានបែបសាសនា។ ជនជាតិយូដាទាំងនោះមានបែបសាសនានៅពេល
ព្រះយេស៊ូវយាងមក ប៉ុន្តែពួកគេបដិសេធការសង្គ្រោះ។

865 អ្នកប្រហែលជាមានទំរង់សាសនាខ្លាំងនៅយប់នេះ។ អ្នកអាចជាប្រេសប៊ីដើ
រៀន មេតូឌីស្ត ពេនទីកុស្ត ណាសារិន កៀលគ្រីមហូលីណេស។ អ្នកប្រហែលជា
គ្រាន់តែជាអ្នកកាន់សាសនា។ ចូរទៅព្រះវិហាររបស់អ្នក ហើយថ្លែងទីបន្ទាល់ អ្នក
អាចនឹងច្រៀង និងស្រែកសរសើរដល់ព្រះអម្ចាស់ អ្នកអាចយកដង្ហាយមួយភាគ
ក្នុងដប់របស់អ្នកទៅព្រះវិហារ អ្នកអាចនឹងប្រព្រឹត្តចំពោះអ្នកជិតខាងរបស់អ្នកបាន
ល្អ វាមិនមានរឿងមួយដែលត្រូវធ្វើជាមួយគោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់អ្នកទេ។ កា
អ៊ីនបានធ្វើរឿងនោះ។ ពិតមែនហើយ។

866 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ: “ស្រូវសាលីនិងស្រែងដុះមកជាមួយគ្នា។”
ស្រូវសាលីតូច វាស្រែកឃ្លានភ្លៀងហើយ—ស្រែងក៏ស្រែកផងដែរ។ ពេលភ្លៀង
ធ្លាក់ ស្រែងក៏សប្បាយចិត្តទទួលភ្លៀងដូចស្រូវសាលី។ “ប៉ុន្តែដោយផលផ្លែរបស់
ពួកគេ អ្នកនឹងស្គាល់វា។”

ឥឡូវនេះ ចូរយើងអធិស្ឋាន ខណៈពេលដែលអ្នកពិនិត្យមើលផលផ្លែឈើ
របស់អ្នក:

867 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាអើយ មានសំណួរតឹងតែងមួយចំនួននៅយប់នេះ។
ទូលបង្គំប្រហែលជាធ្វើមិនបានល្អទេ ប៉ុន្តែវាជាចំណេះដឹងរបស់ទូលបង្គំ។ ទ្រង់
ប្រាប់ពីបេះដូងរបស់ទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ ថាទ្រង់នឹង
ទទួលវា។ ហើយឥឡូវនេះ ប្រហែលជាក្នុងសំណួរមួយចំនួននេះ ប្រសិនបើ
ទូលបង្គំមិនបានឆ្លើយពួកគេបានត្រឹមត្រូវទេ នោះសូមទ្រង់និយាយទៅកាន់ចិត្ត
ពួកគេ ហើយសូមទ្រង់ឆ្លើយឱ្យពួកគេចំកន្លែងដែលពួកគេគួរតែដឹង។ ទូលបង្គំមាន
អារម្មណ៍ថាទ្រង់បានប្រាប់ទូលបង្គំ។ តែបើទូលបង្គំអាចខុស នោះទ្រង់អត់ទោស
ឲ្យទូលបង្គំផង។

868 ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ ថាសំណួរសម្លេងទាំងនេះនឹងនៅក្នុង
ចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយសូមឲ្យពួកគេពិចារណាលើវា ហើយគិតដូច្នោះ: “បាទ មាន
ពួកជំនុំ មានរបស់ទាំងនេះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។”

869 ព្រះអង្គអើយ ប្រហែលជាស្រ្តី ដឹងថាខ្ញុំគ្មានន័យថាជារឿងផ្ទាល់ខ្លួនដោយ ប្រាប់ពួកគេរឿងហ្នឹងទេ។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំស្រឡាញ់បងប្អូន ស្រីរបស់ទូលបង្គំ ហើយទ្រង់បានជ្រាប ព្រះបិតា។ ទ្រង់ជ្រាបពីរបៀបដែលទូលបង្គំ គិតចំពោះពួកគេ។ ប៉ុន្តែដើម្បីឈរច្របាប់ពួកគេថាមានអ្វីខុស ទូលបង្គំនឹងក្លាយជា —អ្នកបោកបញ្ឆោតចំពោះពួកគេ។ ទូលបង្គំមិនចង់ធ្វើជាអ្នកបោកបញ្ឆោតបងប្អូន ស្រីរបស់ទូលបង្គំទេ ទូលបង្គំចង់ប្រាប់ពួកគេនូវការពិត។ ហើយ ឱព្រះបិតា ទូលបង្គំយកវាចេញពីព្រះបន្ទូលទ្រង់។

870 ហើយឥឡូវនេះ ទូលបង្គំមិនច្បោលទោសបងប្អូនរបស់ទូលបង្គំទេ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំនិយាយថា ពួកគេបានធ្វើខុស នៅពេលដែលពួកគេ អនុញ្ញាតឲ្យមានរឿងទាំងនេះ។ ហើយបើស្រ្តីនោះដឹងខុសហើយទៅធ្វើវាទៀតនោះ ស្រេចតែនាងចុះ គ្រូគង្វាលគ្មានទោសទេ។

871 ព្រះបិតាអើយ វត្ថុទាំងនោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយវានៅចំពោះទ្រង់។ ឥឡូវនេះ សូមទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់បេះដូងរបស់មនុស្ស។ ទូលបង្គំប្រគល់វា ទាំងអស់ថ្វាយទ្រង់។ ទូលបង្គំនឹងឃើញអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ឱព្រះបិតា! ទ្រង់ជ្រាប ហើយ។ និយាយទៅកាន់ចិត្តគេម្នាក់ៗ។ យើងសុំក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។

ហើយដោយឱនក្បាលរបស់យើង:

872 ខ្ញុំច្បាស់ថាមាននរណាម្នាក់នឹងលើកដៃ និយាយថា “បងប្រុសប្រាណ ហាំ សូមចាំខ្ញុំ ឱខ្ញុំអាចយកឈ្នះវាទាំងស្រុង នៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ ចូរស្លៀក សម្លៀកបំពាក់មង្គលការ ហើយនៅជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។” តើអ្នកនឹងលើកដៃនិយាយ ទេ “អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ”?

873 អ្នករាល់គ្នារក្សាក្បាលរបស់អ្នកឱនចុះ ហើយគ្រាន់តែឱនក្បាលចុះ។ ព្រះ ប្រទានពរអ្នក នោះមិនអីទេ។ នៅទីនោះ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក បងប្អូនស្រីទាំងឡាយ។ ហើយបងប្អូនរបស់ខ្ញុំក៏លើកដៃឡើង។ នោះពិតជា អស្ចារ្យណាស់។

874 ឥឡូវនេះ ព្រះបិតាអើយ ទ្រង់ឃើញដែររបស់ពួកគេ។ (ខ្ញុំដឹង ពេលខ្លះអ្នក គិត “មែនហើយ គ្រាន់តែការអធិស្ឋានបន្តិចដូច្នោះ?”) ព្រះអើយ ទូលបង្គំកំពុងគិត អំពីម្តាយនោះ បាននិយាយកាលពីម្សិលមិញថា “គ្រាន់តែអធិស្ឋានបន្តិចនៅក្នុង

ផ្ទះរបស់នាងនៅថ្ងៃនោះនៅពេលដែលក្មេងប្រុសនោះបានស្លាប់ បឺសប្តាហ៍ឱ្យរស់ ដែលមានធាតុសាហាវនៅលើខ្យក្បាល ហើយឥឡូវនេះដើម្បីផ្លាស់ប្តូរអ្វីៗ។”

875 ទូលបង្គំគិតអំពីហេសេតា ដោយងើបមុខទៅជញ្ជាំង ហើយយំ “ព្រះអម្ចាស់ អើយ ទូលបង្គំសូមអង្វរព្រះអង្គ មេត្តាអាណិតដល់ទូលបង្គំផង។ សូមពិចារណា ពីទូលបង្គំ ដ្បិតទូលបង្គំបានដើរនៅចំពោះទ្រង់ ដោយចិត្តដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។” វាបាន ផ្លាស់ប្តូរពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជាជីវិត។

876 សម្រែកមួយចេញពីព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ “ឡាសារចេញមក!” ហើយបុរសម្នាក់ បានចេញមក។

877 បពិត្រព្រះអង្គអើយ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា “និយាយ សូមចុះ វានឹងផ្តល់ឱ្យ អ្នក។ ពេលអ្នកនិយាយអ្វីៗ ត្រូវជឿថាអ្វីដែលអ្នកនិយាយនោះ នឹងបានសម្រេចនូវ អ្វីដែលអ្នកសុំ។”

878 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ម្នាក់ៗដែលបានលើកដៃ ឡើង នឹងទទួលបានអ្វីដែលពួកគេបានលើកដៃឡើងសម្រាប់។ ហើយសូមឲ្យ ពួកគេបានពរ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន សូមទ្រង់ជួយបងប្អូនស្រី របស់យើង ថាពួកគេនឹងក្លាយជា...ឱពួកគេធ្វើដោយខ្លួនឯង គឺសាតាំងតាមរយៈ ទូរទស្សន៍ និងទស្សនាវដ្តី រឿងពិត ជាដើម ដែលត្រូវបានគេដោះស្រាយយ៉ាង ធ្ងរលុប។ និងកម្មវិធីដែលមិនបានត្រួតពិនិត្យ ភាពកខ្វក់ និងពាក្យដេរប្រមាថតាម ទូរទស្សន៍ជាដើម ដែលនឹង...អាចជាឧបករណ៍មួយដើម្បីឈ្នះព្រលឹងរាប់លាន ដល់ទ្រង់ ប៉ុន្តែមើលពីរបៀបដែលពួកគេមិនបានត្រួតពិនិត្យចុះ ហើយយករបស់ កខ្វក់ទាំងអស់នេះចេញ...គួរឲ្យ សោកស្តាយណាស់! ហើយដើម្បីដឹងថាវិញ្ញាណ របស់អារក្សបានចូលមកនៅជុំវិញបងប្អូនស្រីរបស់យើង ហើយកំពុងព្យាយាមធ្វើ ឱ្យពួកគេចេញតាមម៉ូដនិងស្លៀកពាក់បែបនោះ។

879 ហើយយើងរកឃើញនៅក្នុង...នៅក្នុងបងប្អូនរបស់យើងផងដែរ ព្រះអម្ចាស់ អើយ ពីរបៀបដែលពួកគេគិតថាពួកគេអាចជក់បារី និងផឹកបាន ហើយបន្ត ដូចនោះ ហើយនៅតែជាគ្រិស្តាន ដោយសារពួកគេនិយាយថា “គេជឿ។” ឲ្យគេ ដឹងរឿងនោះផងថា “អារក្សក៏ជឿដែរ។” ហើយវាមិនត្រូវបានសង្គ្រោះទេ “វាជឿ ហើយកោតខ្លាចផង។”

880 ហើយឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងខ្ញុំអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ មានព្រះហឫទ័យមេត្តាចំពោះយើងទាំងអស់គ្នា ហើយអត់ទោសឲ្យយើងពី អំពើបាបរបស់យើង ហើយប្រហែលជាមានអ្នកខ្លះមិនបានលើកដៃឡើង ឱ ព្រះអង្គអើយ សូមមានព្រះទ័យមេត្តា។ សូមឱ្យឱកាសបន្ទាប់ដែលពួកគេមាន សូមលើកដៃឡើង។

881 យើងកំពុងរៀបចំដើម្បីទទួលយកការប្រកបលាងព្រះអម្ចាស់។ អត់ទោសឱ្យ យើងពីការបំពានរបស់យើង និងការឆ្លងកាត់ជីវិតរបស់យើង។ ហើយសូមឲ្យយើង ទទួលបានពរជ័យរបស់ទ្រង់ ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

882 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំសុំទោសដែលទុកអ្នកយូរបែបនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ ងឿងឆ្ងល់ថា មុននឹងកម្មវិធីលៀងព្រះអម្ចាស់ បើមានអ្នកណាមកអធិស្ឋាន ចង់ឱ្យ អធិស្ឋានឱ្យទេ មែនហើយ យើងនឹងរីករាយក្នុងការធ្វើវានៅពេលនេះ ប្រសិនបើ មាននរណាម្នាក់ត្រូវការឱ្យអធិស្ឋានឱ្យ។

883 មិនអីទេ បងប្រុស អ្នកនាំនាងមកភ្លាម នោះនឹងមិនអីទេ។ ហើយបន្តិចទៀត យើងនឹងទៅ—យើងនឹងចាកចេញ។ ហើយពេលដែលយើងចាកចេញ នោះអ្នក ដែលចង់នៅដើម្បីកម្មវិធីលាងព្រះអម្ចាស់ អាចនៅបាន។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ យើងនឹង ថ្វាយការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ តើព្រះគម្ពីរបាននិយាយអ្វីខ្លះ?

884 ប្រសិនបើបងប្រុសមិនអាចក្រោកបាន...មិនអីទេ គ្រាន់តែឲ្យគាត់នៅហ្នឹង យើងនឹងមករកគាត់។ មិនអីទេ គ្រាន់តែឲ្យគាត់នៅទីនោះ។ ហើយយើងនឹងចុះមក អធិស្ឋានឲ្យគាត់។ មិនអីទេ។ មិនអីទេ លោក សូម—អនុញ្ញាតឱ្យគាត់អង្គុយនៅ ទីនោះ។ វាពិបាកសម្រាប់គាត់ក្នុងការឈរនៅទីនេះ ហេតុអ្វី យើងនឹងរីករាយក្នុង ការមករកគាត់។

885 ពេលនេះខ្ញុំចង់ធ្វើការរៀបរាប់តូចមួយនេះ មិត្តសម្លាញ់របស់ខ្ញុំ។ ឃើញ ទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថា ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញការនេះម្តងហើយម្តងទៀត។ ឃើញ ទេ? ខ្ញុំមិនមែនជាគ្រូអធិប្បាយធំទេ ខ្ញុំមិនមានការអប់រំជាដើម។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ព្រះដឹងថាខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយដែលខ្ញុំត្រូវបាន ហៅឲ្យធ្វើ គឺអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ តើអ្នកជឿទេ? សូម្បីតែមុនពេលដែលខ្ញុំ បានដឹងអំពីអំណោយទាននោះ ខ្ញុំធ្លាប់ចេញទៅទីនេះនៅឯមន្ទីរពេទ្យ។ ហើយខ្ញុំ ចាំពួកគិលានុបដ្ឋាយិកានិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកនឹងជាសះស្បើយ។” ឃើញទេ?

ហើយអ្វីមួយដែលព្រះបានមានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណាដើម្បីគោរពការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ប្រជាជន។

886 ខ្ញុំស្រមៃថាយប់នេះ បើគេហៅវាមក គ្រាន់តែជាការបំផ្ទុះពេញពិភពលោកទៅគ្រប់កន្លែងក្នុងលោក។ ហើយនិយាយថា អ្នករាល់គ្នាដែលបងប្រុស ប្រាណហាំបានអធិស្ឋានឱ្យ មកទីនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកផ្តល់ចម្លើយដល់រដ្ឋាភិបាលសហរដ្ឋអាមេរិក ជាមួយនឹងលិខិតមួយ។ ហើយនោះនឹងជាការផ្សាយពាសពេញពិភពលោក។ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាមនុស្ស៤ឬ៥លាននាក់នឹងឆ្លើយចំពោះការហៅនោះ ប្រសិនបើគេដឹង។ ឃើញទេ?

887 ហើយមនុស្សទាំងនោះ ឬខ្លះបានស្លាប់បាត់ទៅហើយ ដែលត្រូវពេទ្យអស់លទ្ធភាព ហើយ—និងអ្នកកប់សពៗ។ ពួកគេខ្លះបានស្លាប់ដោយគ្រោះថ្នាក់ ពួកគេខ្លះស្លាប់ដោយធម្មជាតិ។ ខ្លះខ្វាក់ ខ្លះ ពីការ រមួលក្រពើ រងទុក្ខ។ ផ្លូវចិត្ត...នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ ក៏មិនដឹងថាយើងនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យដើម្បីអធិស្ឋានឲ្យគេដែរ។ នាំគេចូលត្រូវតែយកទៅ។ ពួកគេប្រឹងប្រយុត្តប្រឆាំងហើយកាត់សាច់ខ្លួនឯងជាដុំៗ ទាំងមិនដឹងថាគាត់នៅឯណាដែរ។ ក្នុងរយៈពេលប្រាំនាទី ធ្វើជាមនុស្សធម្មតា រូសរាយស្រលាញ់មនុស្ស គ្រប់គ្នា ហើយមានសេចក្តីសុខពេញមួយថ្ងៃ។ ឃើញទេ?

888 វាជា...តើវាគឺជាអ្វី? វាមិនមែនជាបងប្រុសប្រាណហាំទេ។ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទ្រង់បានចាត់ខ្ញុំឱ្យអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ឥឡូវនេះនេះគឺជាអ្វី។ វាមិនទទួលបានជោគជ័យខ្លាំងពេកនៅក្នុង ជេហ្វឺសុនរីលទេ ពីព្រោះ នេះជាមូលហេតុ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹងថា ខ្ញុំមានមិត្តភក្តិជិតស្និទ្ធបំផុត និងល្អបំផុតរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះនៅក្នុងទីក្រុងនេះ។ ថ្វីត្បិតតែទីក្រុងខ្លួនឯង ស្ថានភាពទីក្រុងខ្លួនឯងក៏ដោយ ខ្ញុំមិនចូលចិត្តវាទេ។ ខ្ញុំមិនចូលចិត្តស្ថានភាពនេះ ហើយមិនដែលចូលចិត្តទេ កាលខ្ញុំនៅក្មេង អង្គុយអានសៀវភៅប្រវត្តិសាស្ត្រ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ ខ្ញុំនឹងចាកចេញពីទីនេះ។” ឃើញទេ?

889 ខ្ញុំមិនចូលចិត្ត ជេហ្វឺសុនរីល វាជាវាលភក់ វាបានធ្លាក់ចុះនៅទីនេះ។ វាគ្រាន់តែជាវាលភក់ ពិត—ហើយវាអាក្រក់ណាស់។ ឡើងនៅទីនេះនៅលើកំពូលនៃស្លឹកកើត ណុបបូកន្លែងណាមួយ ហើយក្រឡេកមើលទៅ ញូវ អាល់បាន់នី និង ជេហ្វឺសុនរីល ប្រសិនបើអ្នកចង់ឃើញ។ មើលចុះ ត្រូវពេទ្យក៏និយាយដែរថា នោះ “ប្រជាជននៅជ្រលងភ្នំនេះកំពុងមានភាពស្លេកស្លាំងដោយសារតែស្ថានភាព

ជំងឺ។”

890 ស្រ្តីតូចម្នាក់នៅទីនេះ អ្នកស្រីម៉ែរហ្គេន បានជាសះស្បើយពីជំងឺមហារីក។ យកឆ្កែរបស់នាងចេញមកគ្លីនិក ដោយគិតថាវាកើតធាត។ តើអ្នកដឹងថាវាជាអ្វី ទេ? ធាតុខូលហ្គេតទំនេរនិងអ្វីៗនៅលើស្មៅដែលជាកន្លែងដែលវាបានឆ្លងកាត់។ វាជាកន្លែងដែលមិនមានសុខភាពល្អទេ។

891 មិត្តម្នាក់នៅក្នុងជួរកងទ័ព បានចុះមកទីនេះ ហើយបាន...គាត់មានជំងឺហឺត។ បានចុះមកទីនេះក្នុងរដ្ឋឆ្លីដា ហើយភ្នែករបស់គាត់ប្រែជាខ្មៅ ហើយគាត់បានទៅ ជួបគ្រូពេទ្យ ហើយគាត់បាននិយាយថា “គ្រូពេទ្យ...”

892 គ្រូពេទ្យបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកបានមកពីការប្រយុទ្ធ តើមែនទេ?”

893 គាត់បាននិយាយថា “អត់ទេ បាទ ខ្ញុំមិនមានទេ។”

894 ចង់ដឹងថាគាត់ជានរណានោះ គឺឈ្មោះ ហ្គើបប៊ី។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំ គ្រាន់តែអាចគិតបាន...វាជា—វាស្ថិតនៅក្នុងធនាគារជាតិញូវញាណនៅ ញូវ អាល់ បាន់នី គាត់ជាអ្នកប្រាប់។ គ្រាន់តែទៅទីនោះហើយឃើញអ្នកនិយាយថា “ហ្គើបប៊ី” សួរគាត់។

895 ហើយគាត់បាននិយាយថា...គាត់បានទៅ គាត់បាននិយាយថា “គ្រូពេទ្យ” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានប្រហោងឆ្អឹង។”

896 ហើយពេទ្យបានពិនិត្យគាត់ បាននិយាយថា “ត្រូវហើយ។” គាត់បាននិយាយ ថា “ខ្ញុំគិតថាអ្នកធ្លាប់វាយតប់គ្នាហើយ។” បាននិយាយថា “ប្រុសអើយ តើអ្នក រស់នៅឯណា?”

897 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកប្រហែលជាមិនស្គាល់កន្លែងហ្នឹងទេ” បាននិយាយ ថា “ខ្ញុំរស់នៅក្នុងទីក្រុងតូចមួយឆ្លងកាត់ពីល្វីស៊ីល រដ្ឋកេនតាក់ ហៅថាញូវ អាល់បាន់នី រដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។”

898 បាននិយាយថា “អ្នកចង់ប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកបានកើតធាតុប្រហោងឆ្អឹងចេញពី ទឹកប្រៃនេះ នៅទីនេះនៅម៉ែអាមីឬ?” បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកអាចរស់នៅ ក្នុង ជេហ្វីសុនវីល ឥណ្ឌាអាណា ឬ ញូវអាល់បាន់នី ឥណ្ឌាអាណា អ្នកអាច រស់នៅគ្រប់ទីកន្លែងក្នុងលោក ដែលកងទ័ពសហរដ្ឋអាមេរិកនឹងបញ្ជូនអ្នកទៅ។” ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ?

899 វាជាកន្លែងដែលគ្មានសុខភាពល្អសោះនៅលើលោក ដែលតាមខ្ញុំដឹង វាមិនមែនជាកន្លែងដែលមានជំងឺគ្រុនចាញ់ទេ។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានមិត្តនៅទីនេះ។

900 មើលចុះ ខ្ញុំអាចទៅហៅគេបែបនេះបាន។ មើលលោកគ្រូពេទ្យ សេម អាត់ខ្មែរ សម្លាញ់របស់ខ្ញុំ។ មិនអីទេ មាន មែ អេហ្គេន នៅទីនោះ។ អូ តើខ្ញុំអាចហៅឈ្មោះបានប៉ុន្មាននាក់! មានមិត្តល្អរាប់រយនាក់ ជាសម្លាញ់ចាស់របស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំបានជួប...មិនថាខ្ញុំកមិត្តថ្មីប៉ុន្មាននាក់ទេ គ្មានអ្វីមកជំនួសមិត្តចាស់នោះទេ។ អ្នកដឹងទេ។

901 មានម្តាយចាស់របស់ខ្ញុំទៅទីនោះ សល់ពេលមិនច្រើនថ្ងៃទេនៅលើផែនដី គាត់មានអាយុហុកសិបហើយឥឡូវនេះ។ មានម្តាយរបស់ប្រពន្ធខ្ញុំអាយុចិតសិបឆ្នាំកំពុងបន្តចិតសិបមួយ ខ្ញុំគិតថា យប់នេះនឹងត្រឡប់មកទីនេះវិញ នៅកន្លែងណាមួយ។ ហើយនៅទីនោះ ទុកនាងចោល។ ប៉ារបស់ខ្ញុំត្រូវបានកប់នៅទីនេះ។ ប្រពន្ធបានកប់នៅទីនេះនៅលើជ្រោះ រំលណាត់ កូនរបស់ខ្ញុំកំពុងដេកនៅទីនោះ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

902 ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចូលចិត្ត...ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់នៅទីនេះ ហើយខ្ញុំជឿថា ឆាប់ៗនេះ ខ្ញុំនឹងត្រូវចាកចេញ។ ឃើញទេ ព្រោះវាកំពុងមករកខ្ញុំ ខ្ញុំនិយាយរឿងនេះនៅលើវេទិកា និងមុខព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ ឥតឈប់ឈរ។

903 ពេលខ្ញុំប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំថា ពេលគេឲ្យលុយយើងសង់វិហារនោះ ដែលខ្ញុំបានប្រគល់ឲ្យក្រុមជំនុំនេះ...ពួកជំនុំនេះជាម្ចាស់ព្រះវិហារ ចុះនៅទីនេះ រកមើលថាតើវាពិតឬមិនមែនទេ។ ឃើញទេ ខ្ញុំនឹងមិនយកវាដោយខ្លួនឯងទេ។

904 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំនឹងសាងសង់នៅទីនោះ មេជាបាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់នៅទីនេះព្រោះតែម្តាយរបស់ខ្ញុំនៅហ្នឹង។”

905 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសម្លាញ់ ប្រាកដជាយើងនឹងសោកស្តាយជាមិនខាន។ ឃើញទេ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ព្រះមានបន្ទូលថា ‘ញែកឱ្យដាច់ពីគ្នា’ ខ្ញុំត្រូវតែធ្វើវា។”

906 ហើយបាននិយាយថា “មែនហើយ ម្តាយរបស់ខ្ញុំអើយ!”

907 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់ជាម្តាយរបស់ខ្ញុំ ផងដែរ។ ប៉ុន្តែអស់អ្នកណាដែលមិនលះបង់របស់ខ្លួន ហើយដើរតាមខ្ញុំ នោះមិនសមនឹងហៅថាជាប្រពន្ធនោះទេ។ ហើយនោះជាការពិត។”

908 នៅថ្ងៃណាមួយ មិនយូរប៉ុន្មាន ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា ខ្ញុំនឹងត្រូវផ្លាស់ទៅ នោះជាផ្លូវឆ្ងាយ។ ប៉ុន្តែនេះជាផ្លូវ ការប្រជុំនឹងមិនដំណើរការនៅទីនេះទេ។ វានឹងមិនដំណើរការដូចដែលវាធ្វើនៅកន្លែងផ្សេងទៀតទេ ហើយអ្នកណាក៏ដោយដែលធ្លាប់ចូលរួមក្នុងការប្រជុំដឹងថាវាជាការពិត ព្រោះវានៅទីនេះនៅស្រុកកំណើតរបស់ខ្ញុំ។ ហ្នឹងហើយ។

909 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូចគ្នាពេលព្រះអង្គយាងមក។

910 ពួកគេថា “តើបុរសនេះជានរណា? តើនោះមិនមែនជាកូនជាងឈើនៅទីនេះទេឬ? តើគាត់ធ្លាប់ទៅសាលាណាទេ? តើគាត់បានទទួលការសិក្សានេះនៅឯណា? ឥឡូវនេះសូមឱ្យខ្ញុំឃើញអ្នកធ្វើ...អ្នកបាននិយាយថាអ្នកបានធ្វើអព្ភតហេតុនៅទីនេះ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំឃើញអ្នកធ្វើដូចគ្នានៅទីនេះដែរ។ អ្វីដែលអ្នកបានធ្វើនៅកាពើណិម សូមឱ្យខ្ញុំឃើញអ្នកធ្វើវានៅទីនេះផង។”

911 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល... “ទ្រង់ងឿងឆ្ងល់នឹងការមិនជឿរបស់ពួកគេ។” ទ្រង់បានងាកហើយនិយាយថា “ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកជាប្រាកដថា ហោរាមិនមានរង្វាន់បើគាត់នៅក្នុងចំណោមប្រជាជនរបស់គាត់ក្នុងស្រុករបស់គាត់។” តើវាត្រូវទេ?

912 ហើយយើងដឹង...មើល...មើលហ្នឹងនឹងគំរូចុះ មើលសានយី ឬម៉ូឌីមើល មើលចន វេសលី មិនអាចធ្វើទៅបានទេ មើលរហូតដល់គាត់ចាកចេញពីប្រទេស។ មើល—មើល—នៅ—ទៅម៉ូឌីចុះ។ នៅពេលដែលម៉ូឌី ដែលជាជាងកាត់ស្បែកជើងនៅបូស្តុន មិនអាចទៅបានទាល់តែសោះ គាត់មកទីក្រុងឈីកាហ្គោមុនពេលដែលគាត់ឈឺ។ ឃើញទេ? គាត់ត្រូវតែយកវាចេញពីគាត់។ អ្នកនឹងត្រូវធ្វើវាជានិច្ច។

913 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ព្រះនឹងឆ្លើយតបការអធិស្ឋាន ប្រសិនបើអ្នកនឹងភ្លេចវា គឺលោកវីលៀម ប្រាណហាំ (ឃើញទេ?) ប្រសិនបើអ្នកនឹងភ្លេចវាវីលៀម ប្រាណហាំមានអ្វីត្រូវធ្វើនៅក្នុងវា មានតែម្នាក់គត់ដែលឈរហើយអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ វាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបានធ្វើអ្វីដែលអ្នកបានសុំរួចហើយ ប្រសិនបើ

អ្នកគ្រាន់តែជឿវា។ ឃើញទេ? វាមិនមែនជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើ...ខ្ញុំមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធ
នឹងរឿងនេះទេ គឺគ្រាន់តែជាសាក្សី។ ប៉ុន្តែហាក់ដូចជាបន្ទាប់ពីបានលើកឡើងនៅ
ទីនេះជាមួយអ្នក ហើយអ្នកដឹងពីគ្រប់ចំណុចខ្សោយដែលខ្ញុំមាន និងរាល់កំហុស
ដែលខ្ញុំមាន...ហើយអ្នកដឹងពីអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើ នៅក្នុងទីក្រុងនេះ។

914 ទីក្រុងនេះ នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ នឹងឆ្លើយតបនឹងការសងថ្លៃដ៏ធំនៅថ្ងៃណាមួយ ដ្បិត
ការព្យាបាលដ៏ឆ្លើមរាក់រាយនាក់នៅទីនេះ (ត្រូវហើយ) នៅទីនេះ។ ទីសំគាល់និង
ការអស្ចារ្យ និងការលេចឡើងរបស់ទេវតានៅទីនោះ។ ហើយក្រដាសបានផ្ទុះឡើង
សព្វបែបយ៉ាង ហើយមនុស្សក៏នៅតែមិនធ្វើ...ហេតុអ្វីបែបនេះ?

915 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃណាមួយ ខ្ញុំនឹងចាកចេញពីទីនេះ។ ខ្ញុំកំពុងឆ្ងល់ថា “តើទីបញ្ចប់
របស់ខ្ញុំនឹងទៅយ៉ាងណា? វាចប់ហើយ? តើវាអំពីអ្វី? ខ្ញុំមានអាយុសែសិបប្រាំបី
ឆ្នាំ។ ជិតផុតហើយ?” ខ្ញុំឆ្ងល់រឿងនេះ។ ប្រសិនបើវាគឺជា...

916 មើលចុះ ហេតុអ្វីបានជាពិភពលោកមិនយល់ពីរូបភាពនៅទីនោះ? ម៉េច
ក៏គេមិនចាប់វាបានភ្លាម? ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនចាប់របស់ផ្សេងទៀតនេះ?
ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនចាប់ទំនាយ និងរឿងទាំងនេះ? អ្នកដឹងទេ ពួកគេមិនអាច
ធ្វើបានទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយខ្ញុំនឹងចាកចេញពីលោកិយ ហើយនៅពេល
ដែលខ្ញុំចាកចេញ នោះពួកគេនឹងទទួលស្គាល់វា។ យុវជនមួយចំនួននឹងដឹង
បន្ទាប់ពីខ្ញុំទៅបាត់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែព្រះមិនអនុញ្ញាតឲ្យគេយល់ឥឡូវនេះទេ។
មើលអ្វី...អ្នកយល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យ។[កន្លែងទេវតានៅលើកាសែត—អដ។]

917 ...គ្រាន់តែជាខ្សែដៃរបស់ក្មេងស្រីតូច។ គ្រប់គ្នាអាចមានវា។ ហើយខ្ញុំជឿថា
បងសុតមែនបាននិយាយថាគាត់បានទុកគម្ពីរមួយនៅទីនេះជាលើកចុងក្រោយ
ដែលគាត់នៅទីនេះ ខ្ញុំជឿ។ អ្នកណាបានរកឃើញគម្ពីរ គឺ—គម្ពីរដែលចាស់យូរ
មកហើយនៅទីនេះទេ? បើអ្នកឃើញ វាជាកម្មសិទ្ធិរបស់បងប្រុសហ្វ្រេដ សុតមែន
មកពីប្រទេសកាណាដា។ ឥឡូវនេះ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

918 ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមមានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា ក្នុងកាលដែលក្លែង
លេងយ៉ាងពិរោះ ហើយបងប្រុស នេវីលត្រូវចាក់ប្រេងតាំង ខ្ញុំទៅដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ
ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រោសឱ្យពួកគេជាសះស្បើយ។
អាម៉ែន។

919 អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋាន ឥឡូវនេះ គ្រប់គ្នា។ ត្រូវហើយ។

ព្រះអម្ចាស់ កូនក្មេងតូច ដូចជីវិតរបស់គាត់ឈរនៅទីនេះសម្រាប់គាត់។ គាត់ អាឡេស៊ីជាមួយទឹកដោះគោ ទឹកដោះគោគ្រប់ប្រភេទ។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានអំណាច ហើយក្មេងតូចនោះមិនអាចមានជំនឿលើខ្លួនឯងបានឡើយ។ បើដូច្នោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំមានជំនឿចំពោះគាត់ ជាមួយនឹងឪពុកម្តាយ និង ជីដូនជីតា ហើយយើងទូលថា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមឱ្យទារកនោះនឹងអាច ដឹកទឹកដោះគោ ហើយរស់នៅសម្រាប់ជាសិរីល្អនៃព្រះ។ អាម៉ែន។ វានឹងទៅតាម វិធីនោះ។

អូ ព្រះជាម្ចាស់ នាងអធិស្ឋានសម្រាប់ឪពុករបស់នាង។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ជាមួយនាងថា ទ្រង់នឹងប្រោសឪពុកនាងឱ្យជាសះស្បើយ ហើយប្រទានដល់គាត់ នូវអ្វីដែលគាត់ត្រូវការ ក្នុងនាមព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

920 ឥឡូវនេះ សាមញ្ញណាស់មែនទេ? មនុស្សអធិស្ឋាន ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែល មនុស្ស...ពួកគេស្វែងរករឿងធំមួយហើយពួកគេធ្វើអាយវ៉ាស្កុគស្នាញ។ ព្រះធ្វើ ឱ្យវាសាមញ្ញ។ អ្នកធ្វើឱ្យវាស្កុគស្នាញហើយបាត់បង់វា។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែ ធ្វើ...សូមឱ្យវាសាមញ្ញដូចព្រះបានមានបន្ទូលថា: “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាម អស់អ្នកដែលជឿ។ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកធំដី គេនឹងជារិញ” ដូចព្រះបានមាន បន្ទូល។

921 យើងខ្ញុំដាក់ដៃលើស្ត្រីម្នាក់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាប្អូនស្រីរបស់យើងដែល កំពុងឈរនៅទីនេះ ហើយសូមឱ្យនាងបានជាសះស្បើយដូចយើងសុំវា ក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

922 ព្រះបិតា កាលដែលយើងដាក់ដៃលើបងស្រីរបស់យើង ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ក្នុងការរំលោភដល់ព្រះគម្ពីរនិងការបង្រៀនរបស់ព្រះអម្ចាស់ សូមឱ្យ នាងបានជាសះស្បើយ។

ព្រះបិតាអើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ យើងទូលសូមការប្រោសឱ្យជា ចំពោះប្អូនស្រីរបស់យើង ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យនាងបាន ជាសះស្បើយ ដូចយើងគោរពតាមព្រះបន្ទូលទ្រង់ មិនមានការសង្ស័យមួយ ក្នុងចិត្តទូលបង្គំទេ ប៉ុន្តែនាងអាចជាអ្វី...?...អាម៉ែន។

923 បិតាអើយ យើងដាក់ដៃលើប្អូនស្រី ហើយទូលសូម ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវ ដើម្បីឲ្យទ្រង់ប្រោសនាង ហើយធ្វើឲ្យនាងបានជា។ អាម៉ែន។

ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងខ្ញុំបានដាក់ដៃលើប្អូនប្រុសរបស់យើង ហើយសូមទ្រង់ធ្វើឲ្យគាត់បានជាសះស្បើយឡើងវិញដើម្បីលើកតម្កើងព្រះ។

ឱព្រះវរបិតាអើយ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យើងចាក់ប្រេងតាំង បងស្រី ហើយដាក់ដៃលើនាង ហើយសុំការព្យាបាលនាងក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងខ្ញុំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង យើងទូលសូមថា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចយើងបានចាក់ប្រេងអភិសេកគាត់ដើម្បីឲ្យទ្រង់ បានព្យាបាលគាត់ឱ្យជាសះស្បើយ។

បិតាអើយ នៅទីនេះ ប្រពន្ធជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់...? ចាក់ប្រេងតាំងនាង ហើយដាក់ដៃលើនាង ដោយសូមវាក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

924 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ពួកយើងចាក់ប្រេងតាំងលើក្មេងតូច អេឌីត ដាក់ដៃលើ នាង។ ហើយសូមក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទថា ទ្រង់នឹងទទួលតាម សំណើរបស់នាង។

ឱព្រះវរបិតាអើយ ចំពោះម្តាយរបស់នាង ទូលបង្គំក៏លាបប្រេងតាំងលើនាង ហើយទូលសូមទ្រង់ប្រោសនាងផង នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមអោយនាងបានជាសះស្បើយ។

925 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំយើងខ្ញុំបានចាក់ប្រេងតាំងលើក្មេងដ៏មានតម្លៃនៃ គ្រួសារនេះ បញ្ហាចង្វាក់បេះដូងនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ថ្ងៃមួយ បានតាំងចិត្តចំពោះទ្រង់ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រោសឱ្យបាន ជាសះស្បើយ...?...

926 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជ្រាបអំពីសំណើរបស់បងស្រីរបស់យើង ហើយ យើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណទ្រង់ចំពោះសេចក្តីជំនឿដ៏អង់អាចរបស់នាង។ ឥឡូវនេះ សូមរៀងទាំងនោះដែលនាងបានសុំ...?...នាងលេងជាមួយកាលនៅតូច ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអោយខ្មាំងសត្រូវបែចេញពីស្រ្តីនោះ ហើយសូមអោយ នាងត្រលប់មកផ្ទះវិញបានជាផង ព្រះអម្ចាស់។ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់បុរសនោះ ផងដែរ ដែលនាងបានស្នើសុំ ទ្រង់បានសន្យាថា "ប្រសិនបើអ្នកសូមអ្វីក្នុងនាម

ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយវា។” ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងផ្តល់សំណើនេះ ក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

927 ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយសារសរសៃប្រសាទនេះងាប់នៅលើថ្ងាសរបស់ បងប្រុសទូលបង្គំ យើងខ្ញុំសូមឲ្យវាមានជីវិតរស់ឡើងវិញ នៅពេលយើងដាក់ដៃ លើគាត់ ហើយសុំក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវថា សរសៃប្រសាទនោះនឹងបាន ជាសះស្បើយ។

ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងខ្ញុំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់យើង បន្ទាប់ពីលាបប្រេង តាំងលើនាង ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងទូលសូមការព្យាបាល ដល់នាង។ អាម៉ែន។

928 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ដូចដែលបងស្រីរបស់យើងបានឈរសម្រាប់ភាព ជោគជ័យដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនដែលទ្រង់បាននាំមក នាងកំពុងឈរសម្រាប់អ្នកបំរើ របស់ទ្រង់ម្នាក់ ដែលជាអ្នកបម្រើព្រះ ដែលបានខ្លាំងណាស់ បេះដូងនៃការ អាណិតអាសូររបស់យើងទៅរកគាត់ យើងដឹងថាគាត់ឆ្លងកាត់អ្វី។ ទូលបង្គំសូម ព្រះជាម្ចាស់ថា ទ្រង់នឹងលាបប្រេងតាំងលើប្អូនស្រីរបស់យើងសម្រាប់ការឈរនៅ ទីនេះសម្រាប់គាត់ ហើយលាបប្រេងតាំងគាត់សម្រាប់ការប្រោសគាត់។ ទូលបង្គំ អធិស្ឋានក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន...?...ព្រះអម្ចាស់ជ្រាប...?...

929 លូ ខ្ញុំរីករាយណាស់។ នោះពិតជាការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ព្រះអម្ចាស់អើយ បន្ទាប់ពីស្រ្តីនេះត្រូវបានដោះចេញពីអារក្ស ដែលនាងបាន ប្រយុទ្ធជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ថ្ងៃមួយទ្រង់បានឲ្យនាងមកដល់ផ្ទះនៅទីនោះ ហើយ ព្រះវិញ្ញាណក៏យាងចុះមក “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ” បន្ទាប់ពីនាងយំ នាង បានផ្តេកលើអាសនៈ នាងបានធ្វើគ្រប់យ៉ាងដែលនាងចេះធ្វើ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។ ឥឡូវនេះ នាងមកសម្រាប់កូនរបស់បងស្រីនាង ដែលកំពុងក្អកមិនអាចដើរបាន អាយុជាងមួយឆ្នាំហើយ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់នឹងប្រទានពរជ័យនៃព្រះដល់នាង ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សប្បាយចិត្តណាស់ឬ ប្អូនស្រី មើលទៅខុសពីមុន ផងដែរ។ ហើយអ្នកនៅឆ្ងាយពីការស្លាប់ឥឡូវនេះមែនទេ?

ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់ប្អូនស្រីរបស់យើង ពេលយើងចាក់ប្រេងតាំងលើនាង ហើយដាក់ដៃលើនាងហើយសួរថាការនេះទ្រង់

មានបន្ទូលថា "ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។ គេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកដំដី គេនឹងជាសះស្បើយ។" យើងសារភាពចំពោះអ្នកជឿ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូច្នេះយើងអធិស្ឋានសុំឱ្យទ្រង់ធ្វើអ្វីមួយ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...?...


930 ឱព្រះបិតា ទ្រង់ជ្រាបនូវចិត្តរបស់ស្រ្តីតូចនេះ ដូចជានាងបានបង្ហាញវាចេញមក យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងមានសេចក្តីមេត្តាករុណាដល់នាង និងផ្តល់នូវសំណើដែលនាងបានសុំ។ ឱព្រះបិតាអើយ សម្រាប់គ្រួសារនាង ដើម្បីកូនចៅរបស់នាង ជាពិសេស ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានឥឡូវនេះ សូមទ្រង់ប្រទានរបស់ទាំងនេះ...?...ដោយអស់ពីដួងចិត្តរបស់ទូលបង្គំ ទូលបង្គំសុំវា នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ឱព្រះបិតាអើយ កាលយើងចាក់ប្រេងតាំងលើស្រ្តីនេះ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់នាងក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមទ្រង់ព្យាបាលនាង ហើយធ្វើឱ្យនាងបានជាជាសះស្បើយសម្រាប់ជាសិរីល្អរបស់ព្រះ។

931 ព្រះនាមទ្រង់នឹងមិនក្លាយជាអសាធិការទេ មែនទេ?

ឱព្រះបិតា យើងអធិស្ឋានសម្រាប់នាងតូច។ នាងសុំសម្រាប់ឪពុករបស់នាង។ ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យប៉ារបស់នាង អាចអំពាវនាវក្នុងចិត្តរបស់គាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ នាងចង់ឱ្យគាត់បានសង្គ្រោះ។ នាងមិនចង់ឱ្យគាត់នៅក្នុងពិភពលោកដូចគាត់សព្វថ្ងៃនេះទេ កូនគាត់ ជាពូជរបស់គាត់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះបិតា សូមទ្រង់មេត្តាប្រោសគាត់ ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។

932 កូនស្រីអើយ សូមឲ្យព្រះប្រទានពរដល់អ្នក នូវអ្វីដែលអ្នកបានសុំ។

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំយើងខ្ញុំអធិស្ឋានសុំសេចក្តីមេត្តាករុណាសម្រាប់នាង ហើយទូលបង្គំសូមឱ្យទ្រង់មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា កាលដែលយើងចាក់ប្រេងតាំងលើនាង...?... 

57-1006 សំណួរ និងចម្លើយ ហេតុអ្វី ផ្នែកទី III
រវាងឧបាសថប្រាណហាំ
ជេហ្វីសាន់រីល, អ៊ីនឌៀរអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org